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Årsmelding fra kommunestyregruppa 2011.  
 

Det vises til tidligere meldinger for sammensetning av gruppa i forrige periode. Her er det kun en 
opplisting av saker behandlet i kommunale organer og sjebnen til forslag fremmet av Venstre og vår 
stemmegivning i sentrale saker. 
 

15.februar 2011 Barn og unge 
Ad evaluering av Tekno-camp og kostnader 
Det var mange spørsmål knyttet til økonomi og Venstre støttet et forslag fra Arbeiderpartiet. 

Bente Jørgensen (Ap) fremmet følgende tilleggsforslag: Rådmannen bes framlegge en fullstendig 
økonomisk oversikt over inntekter og utgifter i forbindelse med Tekno Camp.(M – mot stemmene fra 
Høyre) 
 
Ad oppfølging av opplæringen i skolen 
Audun Vindøy (V) stilte følgende spørsmål: Jeg har blitt kontaktet av en mor til et barn som går i 
andre klasse ved en av skolene våre. Mor er bekymret for at de ikke lærer nok på skolen, hun gir mye 
opplæring hjemme til sitt barn for å bøte på dette. Hvordan følger rådmannen opp skolene for å sørge 
for at læringstrykket er godt, og nogenlunde jevnt? Kommunalsjef Solveig Juel besvarte spørsmålet. 
 

16.februar 2011 Formannskapet 
Mot avvikling av gågate i Sandvika og åpning av gågata for biler 
Høyre fremmet forslag om en prøveordning med å avvikle gågata i Sandvika og åpne for biler: Lisbeth 
Hammer Krogh (H): Rådmannen bes vurdere kortsiktige tiltak/prøveordninger med fotgjenger-
prioritert gjennomkjøring i gågaten for å teste ut tiltak i påvente av gatebruks-planen. Det legges frem 
en sak for Sektorutvalg levekår om dette.  (F – mot stemmene fra Venstre og SV) 
 

17.februar 2011 Planutvalget 
Ad reguleringsplan for E-16 fra Sandvika til Vøyen 

Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) fremmet følgende forslag: For å oppnå best mulig tilpassing av nytt 
lokalveisystem til bymiljøet i Sandvika skal følgende forhold vurderes til 2. gangs behandling av 
reguleringsplanen: Atkomst til planlagt utbyggingsområde i Bjørnegårdsvingen vurderes fra ny 
rundkjøring i krysset Brynsveien x ny hovedlokalvei (dagens E16 nedgradert). Dette for å unngå 
uheldig atkomst til utbyggingsområdet fra vest over Sandvikselva. Brynsveiens trase inkludert ny bro 
over Sandvikselva vurderes forskjøvet mot nord for å sikre best mulig utnyttelse av fremtidige 
utbyggingsområder på Hamangsletta. Atkomst fra Lommedalsveien til Rud/Hauger Næringspark 
vurderes nærmere. Innfartsparkering og ekspressbussbetjening langs E16 vurderes nærmere ved 
Vøyenenga. (Følger saken) 
 
Ad skilting/veivisning på Fornebu 
Ole Andreas Lilloe-Olsen: Det bør foretas en opprydding i skiltingen på Fornebu slik at det blir en 
helhetlig plan for området. Er det noen planer for dette? - Rådmannen besvarte delvis spørsmålet, 
kommer tilbake til saken. 
 

17.februar 2011 Bistand og omsorg 
Ad universell utforming på NAV 
Hilde Arneberg (V) fikk tilslutning til at sektorutvalget følger opp NAVkontoret i forhold til manglende 
universell utforming. (F – enstemmig) 
 

1.mars 2011 Levekår 
Ad prøveprosjekt med kjøring i gågata 



Fellesforslag H/Frp fremmet av Morten Larsen:  
1. Sektorutvalg levekår ønsker biltilgjengelighet i gågaten med parkerings-plasser.  
2. Saken sendes på rask høring til berørte (grunneiere og vel) med sikte på behandling i neste møte.  
3. Rådmannen kommer tilbake med anbefalt løsningsalternativ basert på høringen.  
4. Høringen skal også innbefatte kjøreretning mot rådhuset (enveis).  
(F – mot Venstres stemme, og Venstre var her alene om å stemme mot) 
 
 
Ad bevaring av små snarveier 

Anne Merete Andersen (V) stilte spørsmål om ivaretakelse av smett og snarveier som ikke er en del av 
turveinettet. Svein Finnanger besvarte spørsmålet.  
 

2.mars 2011 Bistand og omsorg 
Ad innsparingsplan for budsjettet 2012 
Venstre var opptatt av å skjerme de svakeste og heller hente mer penger hos dem som godt kan tåle 
det. Vi kom sammen med Høyre frem til følgende fellesforslag H, V, Frp, Pp fremmet av Ole Kristian 
Udnes/Hilde Arneberg: Sektorutvalg bistand og omsorg støtter rådmannens overordnede føringer i 
arbeidet med Prosjekt 2012 innenfor sektorutvalgets område. Sektorutvalget vil særlig legge vekt på 
å: 
1. Skjerme svake og utsatte grupper. 
2. Prioritere tiltak som gjelder effektivisering og organisering, bl.a. ved å forenkle arbeidsprosesser og 
en mer hensiktsmessig organisering og med vekt på tiltak som reduserer sykefraværet. 
3. Utnytte teknologi og gjøre tjenestene mer fremtidsrettet for å frigjøre ATAtid (ansikt-til-ansikt-tid). 
4. Legge vekt på tidlig innsats, forebygging, selvstendighet/mestring og samhandling/koordinering. 
5. Øke rammer for husbanklån til ansatte som et supplement til mulighet for personalboliger for 
nøkkelpersonell. (F – enstemmig) 
 
Ad bruk av tolketjenester 
Hilde Arneberg/Birger M. Vikøren (V) fremmet følgende forslag: Vurdere behov for og kvalitetssikring 
av tolketjenester. (M – mot Høyres stemmer) 
 

Initiativ til temaseminar om rus 
Hilde Arneberg (V) fremmet følgende forslag: Aktuelle samarbeidspartnere omkring ungdomskontrakt 
som rusforebyggende tiltak inviteres til temaseminar. (F – enstemmig) 

3.mars 2011 Planutvalget 
Ad reguleringsplan for nye Høvik stasjon og sjenerende lys  

Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) fremmet følgende tilleggsforslag: For å gjøre situasjonen bedre for 
beboerne rundt Høvik stasjon bør det prosjekteres ny veibelysning på broen og veien ned til den nye 
rundkjøringen (jfr. forslag i belysningsanalysen). (F – enstemmig) 
 
Ad reguleringsplan for Valler og Gjettum stasjon 
Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) fremmet følgende forslag: Frem til 2. gangs behandling skal det 
fremlegges en konsekvensanalyse belysning (jfr. analyse for Høvik stasjon). (Følger saken) 
 

15.mars 2011 Barn og unge 
Ad innsparingsplan for budsjett 2012 

Audun Vindøy (V) fremmet følgende forslag: Venstre ønsker ikke å ta bort områder fra nærmere 
vurdering i prosjekt 2012 på BAUNs område. I og med at det skal være kommunestyrevalg i høst 
mener Venstre at alternativene ikke bør snevres inn, vi ønsker at det nye kommunestyret skal ha 
reelle valg i hvordan prosjekt 2012 skal gjennomføres. Det eneste unntaket ville være dersom vi anså 



forslag som fullstendig uakseptable, ikke bare for Venstre, men også bredt i Bærums befolkning. Det 
har vi ikke funnet. Venstre ønsker ikke harde kutt i omfang eller kvalitet i tjenestene til utsatte 
grupper. I rådmannens relativt bredpenslede saksframlegg har vi ikke sett noe konkret å sette 
fingeren på der, og vi oppfordrer rådmannen til å være varsom med kutt på dette området i arbeidet 
videre. Forslag til vedtak:  
1. Rådmannen legger opp til et bredt utvalg av tiltak til gjennomføring av prosjekt 2012 i forbindelse 
med HP2012-2015.  
2. Utvalget ber rådmannen være varsom med kuttforslag som vil ramme utsatte barn og unge.  
(M – støtte fra V og KrF) 
De andre partiene hadde en rekke forslag til områder som burde skjermes, men med samme 
begrunnelse gikk Venstre i mot disse. 
 
 
 
Ad dusjing i forbindelse med gym 

Audun Vindøy (V) stilte spørsmål om Budstikka omtale om at mange ungdomsskoleelever ikke dusjer 
etter gymtimen. Sjenanse peker seg fram som forklaring på dette i artikkelen 3. mars 2011. Har 
normene for nakenhet, også når det gjelder rask dusj foran andre av eget kjønn, endret seg betydelig 
blant norsk ungdom de siste ca 15 årene? Hvordan vil evt rådmannen forholde seg til dette? 
Kommunalsjef Øyvind Wee besvarte spørsmålet. 
 

15.mars 2011 Levekår 
Ad innsparingsplan for budsjett 2012 
To forslag ble satt opp mot hverandre. Venstre var med på følgende fellesforslag: Fellesforslag H, Frp, 
V fremmet av Torill H. Heggen: Relevante folkevalgte organer vil løpende vurdere omfanget av 
prosjekt 2012 og behovet for tiltak, i lys av oppdaterte økonomiske rammer. På det nåværende tidlige 
stadium i prosjektarbeidet melder sektorutvalget inn følgende:  
1. Det nedlegges ikke bibliotekfilialer  
2. Det kuttes ikke i overføringer til eksterne, dvs. for eksempel vår organisasjoner innenfor idrett, 
kultur, kirke osv.  
3. Sektorutvalg levekår tar ikke stilling til rådmannens øvrige forslag.  
4. Det videre arbeidet med budsjettet skal skje i samarbeid med berørte.  
(F – mot Aps stemmer) 
 
Ad navn på den nye brygga på Kadettangen 
Venstre støtet et forslag fra Morten Skauge om å gi brygga navnet Kadettbrygga fremfor det foreslåtte 
Sandvika gjestebrygge. (M – V, H2, Frp) 
 
Ad høring om tidsdifferensiering av bomavgifter 
Høyre fremmet forslag om at Bærum skulle uttale seg mot tidsdifferensiering av bomavgifter. Venstre 
har hele tiden ment at en slik differensieringen ville bidra til å spre trafikken og redusere 
miljøbelastningene, og at erfaringene fra Stockholm underbygger dette. Vi stemte derfor i mot Høyres 
forslag. (F – mot Venstres og Aps stemmer) 
 

16.mars 2011 Formannskapet 
Ad innsparingsplan for budsjettet 2012 

Venstre støttet følgende forslag fra SV:  Harald Sævareid (SV) fremmet følgende forslag:  
Rådmannen bes synliggjøre:  
2. den økonomiske betydningen et salg av sykehjemmet i Altea kan innebære, (M – mot Høyres 
stemme) 

3. den økonomiske betydningen en utsettelse av idrettsanlegget på Rud kan innebære. (Mot Høyres 
og Aps stemme) 
 



30.mars 2011 Kommunestyret 
Ad friområder og dressurområder for hunder når det er båndtvang 

Spørsmål fra Hilde Arneberg (V) ad egnede friområder og dressurområder for hunder i Bærum. 
Rådmannen besvarte spørsmålet.  
 

31.mars 2011 Planutvalget 
Ad innløsning av båndlagte eiendommer langs E-18 

Felles tilleggsforslag fra V, H, Ap fremmet av Ole Andreas Lilloe-Olsen: Plan- og miljøutvalget finner 
det sterkt urimelig dersom Statens vegvesen ikke innløser eiendommen. Plan- og miljøutvalget ber 
rådmannen oppfordre Statens vegvesen til å innløse eiendommen umiddelbart. (F – enstemmig) 
 
Ad lengre utsettelse av undergang på Blommenholm 
Ole Andreas Lilloe-Olsen: Ad gang- sykkelvei med undergang Sjøveien / Blommenholm skole  
Det er fremkommet at prosjektet ikke blir igangsatt før i 2013. Hva kan gjøres for å få fortgang i 
saken? - Rådmannen besvarte spørsmålet 
 
 
 

5.april 2011 – Levekår 
Ad gågate i Sandvika 
Audun Vindøy/John Grasbekk (V) fremmet følgende forslag:  
1. Endringer i bruken av gatene i Sandvika skal ha som hensikt å gjøre det bedre for folk å bevege og 
oppholde seg.  
2. Det åpnes ikke for kjøring i gågaten, rådmannens alternativ 1 vedtas. (M- fikk støtte av V og Ap) 
Anke: Audun Vindøy og John Grasbekk (V) anket saken til formannskapet 
 

7.april 2011 Planutvalget 
Ad reguleringsplan for Kolsåsbanen og driftsbase på Avløs Durud 
Saken hadde vært grundig utredet og planen var allerede endret på en del vesentlige punkter vi som 
politikere hadde bedt om. Det mest betente tema var støy. Støyproblematikken var imidlertid i det 
vesentlige knyttet til banen og i liten grad til basestasjonen. Det var allikevel basestasjonen som tok 
oppmerksomheten. Etter at mulige alternativer innenfor realistiske tidsrammer og kostnader var 
vurdert var kost- nytte effekten for Bærums og Osloområdets befolkning ved bygging av basen var 
imidlertid udiskutabel. Usakeligheten i diskusjonen tok helt av. En håndfull bevegelser mellom garasjer 
og vaskehaller om natten ble sammenlignet med trafikken på E-18 der man har like mange bevegelser 
i minuttet. Det var tverrpolitisk enighet om å gå for et alternativ med både stasjon og base og med  
trikkehaller både på Durud og Avløs. Det var imidlertid fortsatt en del tiltak som kunne gjøres for å 
minke belastningen i nærmiljøet. Vi fremmet derfor følgende forslag: Fellesforslag fra V, Ap, H 
fremmet av Ole Andreas Lilloe-Olsen:  
1. Av hensyn til myke trafikanter i Baldersvei, og lekeareal for barn i Torsvei, skal felt UA utvides til å 
gjelde hele området ned til grense BF1. Parkeringsplasser i dette området tillates ikke.  
Det skal legges til rette for restaurering/istandsetting av hele området som skal reguleres til 
grøntareal/friareal med møblering av benker, bord og lekeapparater.  
2. For å gjøre situasjonen best mulig for beboerne rundt basen skal all belysning underlegges særskilt 
behandling, som for eksempel lysvirkningsanalyse på tilsvarende måte som Høvik stasjon.  
Vi ble også med på fellesforslag om oppfølging av og stadig tiltak for å redusere evt. støy, ekstra 
støyskjerming i anleggsperioden og yterligere tiltak for trafikksikring av barn, spesielt i 
anleggsperioden. (F – enstemmig)  

12.april 2011 Barn og unge 
Ad vilkår for kommunale og private barnehager 
Venstre stemte primært for et utsettelsesforslag til man hadde fått en oversikt over de økonomiske og 
andre konsekvenser av forslagene om flere telledatoer som grunnlag for støtte til private og 
kommunale barnehager (M – V, Ap, SV og Rødt). Vi fremmet deretter fellesforslag fra  Ap og V 
fremmet av Sindre Kvil, nytt punkt 3: Sektorutvalg barn og unge ønsker likebehandling av de 
kommunale og ikke-kommunale barnehagene. (F – mot Rødt) 



 
Ad avtale om muligheter for skolevalg i grenseområdene til andre kommuner 
Audun Vindøy (V) stilte spørsmål om hvordan praksis er når det gjelder elevers muligheter til å gå på 
skole på tvers av kommunegrensene til våre nabokommuner, både fra og til Bærum? Kommunalsjef 
Juel besvarte spørsmålet.  

13.april 2011 Formannskapet 
Ad reguleringsplan for Kolsåsbanen og driftsbase på Avløs Durud 
Høyre fremmet et ad hoc forslag som gikk ut på å fjerne trikkegarasjene på Durud: Lisbeth Hammer 
Krog (H) fremmet følgende forslag: Plan- og miljøutvalgets innstilling vedtas, dog slik at vognhall på 
Durud tas ut til fordel for: shuttlebusser, sykkelparkering  og rimelige boliger for ungdom. Venstre 
syntes Høyres forslag var lite gjennomtenkt, at gevinsten var høyst tvilsom og at tapet for 
kollektivsatsingen i vest var betydelig. Vi stemte derfor primært for planutvalgets innstilling fra  7.april 
(M – V og KrF, og sekundært for Høyres forslag) 
 
Ad gågate i Sandvika 
Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) fremmet følgende forslag:  
1. Et prøveprosjekt med avvikling av gågata ved å åpne for kjøring avvises.  
2. Endringer i bruken av gatene i Sandvika skal ha som hensikt å gjøre det bedre for folk å bevege og 
oppholde seg.  
3. Spørsmålet avklares gjennom den igangsatte regulering. (M – V og SV) 

14.april 2011 Planutvalget 
Ad friområder og dressurområder for hunder når det er båndtvang 

Ole Andreas Lilloe-Olsen: Refererte til spørsmål reist i kommunestyret vedr. hundeluftegård,  
Er dette en sak som hører hjemme i vårt utvalg, eller tilhører saken Sektorutvalg levekår? 
 

14.april Bistand og omsorg 
Ad sykefravær 
Utvalget sluttet seg til Hilde Arnebergs (V) anmodning om at rådmannen kommer tilbake med en 
orientering om sykefraværsprosjektet i Sandnes. (F – enstemmig) 
 

28.april 2011 Planutvalget 
Ad vilkår for tillatelse til deling av tomt 
Felles tilleggsforslag fra V, H, Ap fremmet av Ole Andreas Lilloe-Olsen:  
Av hensyn til intensjonene i vedtatt kommuneplan om åpenhet i småhusområdene, vil utvalget 
imidlertid sette som vilkår for tillatelsen at det tinglyses en heftelse på nabotomt 1/546 om at det ikke 
skal oppføres bygg på denne som er nærmere bebyggelsen på 1/930 enn 8 meter. (F – enstemmig) 
 

3.mai 2011 Levekår 
Ad friområder og dressurområder for hunder når det er båndtvang 

Jon Grasbekk (V) etterlyste sak om hundedressurområder. Rådmannen tar dette med i saken om 
hundeluftegård.  
 
Ad trafikksikkerheten ved Jarmyra 
Anne Merete Andersen (V) stilte spørsmål om trafikksikkerheten ved Jarmyra (fartshump, riggområde, 
parkeringsforhold). Rådmannen kommer tilbake til saken i neste møte.  
 

4.mai 2011 Kommunestyret 
Ad reguleringsplan for Kolsåsbanen og driftsbase på Avløs Durud 
Av hensyn til forslaget fra Høyre i Formannskapet fremmet Venstre et primært og et sekundært 
forslag. Primært stasjon og driftsbase med driftshaller både på Avløs og Durud, sekundært at dersom 
Durud ikke skulle brukes til metrohall heller ikke skulle brukes til matebusser m.m., men at bruken 
måtte utredes nærmere i forbindelse med en regulering og at friområder og offentlig formål da skulle 
være et av de formål som også måtte vurderes. Forslagene var som følger: Ole Andreas Lilloe-Olsen 
(V) tok opp Plan- og miljøutvalgets innstilling: Utredningsplikten for konsekvensutredning for 
Kolsåsbanen i Bærum, delstrekningen Avløs stasjon og Avløs-Durud driftsbaseområde, dokument 
1075852, ansees som oppfylt. Forslag til detaljregulering for Kolsåsbanen, parsell Avløs-Durud med 



driftsbase Avløs-Durud, alternativ A, med plankart dokument 1189489, med bestemmelser dokument 
1189475, og  konsekvensutredning dokument 1075852, vedtas med følgende tillegg/endringer:  
1. Av hensyn til myke trafikanter i Balders vei, og lekeareal for barn i Tors vei, skal felt UA utvides til å 
gjelde hele området ned til grense BF1. Parkeringsplasser i dette området tillates ikke. Det skal legges 
til rette for restaurering/istandsetting av hele området som skal reguleres til grøntareal/friareal med 
møblering av benker, bord og lekeapparater.  
2. For å gjøre situasjonen best mulig for beboerne rundt basen skal all belysning underlegges særskilt 
behandling, som for eksempel lysvirkningsanalyse på tilsvarende måte som Høvik stasjon.  
3. For å særlig hensynta skolebarna skal det gjennomføres flere tiltak for ytterligere sikring av 
fotgjengerovergangen fra Erik Werenskiolds vei over Nesveien til Avløsveien, både permanent og i 
anleggsperioden.  
4. Det skal gjennomføres trafikksikkerhetstiltak i Balders vei, mellom Lokes vei og Odins vei, for 
sikring av skolebarna.  
5. Kollektivtransportproduksjon (KTP) må ha et nært samarbeid med nærmiljøet om best mulig 
støyskjerming for området. Når tiltaket er ferdig etablert skal det utarbeides nye støymålinger som 
sikrer at retningslinjer for støy i arealplanlegging ivaretas. Tiltakshaver står ansvarlig for å etablere 
tiltak som ivaretar forsvarlige støyforhold. Støybergninger skal underlegges ekstern uavhengig 
kontroll.  
6. Permanent støyskjerming skal etableres umiddelbart før anleggsarbeidene starter, der dette er 
mulig. For de områder dette er vanskelig skal det settes opp midlertidige gjerder som skjermer for 
anleggsstøy.  
7. Broen over Avløsveien skal fremstå med god arkitektur og kunstnerisk utforming med materialvalg 
som forskjønner området.  
8. Driftsbygningene inklusiv portene skal ha god lydisolering.  
9. I byggesaken skal det redegjøres for virkninger på det ytre miljø innenfor temaene avfall, energi, 
transport, massehåndtering, materialbruk, natur, kulturminner og trafikksikkerhet.  
10. Kart og bestemmelser korrigeres i tråd med vedtakene.  
( M – 15 stemmer V, KrF, H4, Ap4) 
Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) fremmet følgende sekundære forslag, alternativ til pkt. 3 i 
formannskapets innstilling:  
Området ved Durud forblir uregulert. Det skal ryddes og settes i en stand som er presentabel. I 
forbindelse med en fremtidig regulering skal både grøntområder og offentlig formål vurderes. 
(M - 11 stemmer V, KrF, SV, Rødt) 
Vi støttet så Formannskapets innstilling pkt 1 og 2:  
1. Utredningsplikten for konsekvensutredning for Kolsåsbanen i Bærum, delstrekningen Avløs stasjon 
og Avløs-Durud driftsbaseområde, dokument 1075852 og 1125371, ansees som oppfylt.  
2. Forslag til detaljregulering for Kolsåsbanen, parsell Avløs-Durud med driftsbase Avløs, alternativ B 
(uten vognhall Durud), med plankart dokument 1189494, med bestemmelser dokument 1189477, og 
konsekvensutredning dokument 1075852 og 1125371, vedtas med de tillegg/endringer som frem 
kommer av Plan- og miljøutvalgets vedtak av 07.04.2011 (PLAN 069/11) punktene 1 til 10 ( F -  mot 
Frp og Pp) 
Vi støttet så følgende forslag fra Ap: 3. Alternativt forslag til pkt 3. i formannskapets innstilling: 
Kommunestyret imøteser ny reguleringsplan for Durud-området. (M – 21 stemmer , Ap, V, KrF, SV, 
Rødt). 
Vi stemte så i mot Formannskapets innstilling pkt 3. Det igangsettes arbeid med ny regulering for 
Durud-området med hensikt å innpasse rimelige boliger for ungdom, sykkelparkering og arealer for 
shuttlebusser. (F – 38 stemmer mot V, KrF, SV og Rødt) 
 

11.mai 2011 Formannskapet 
Krav om E-18 i tunnel 
Venstre i Bærum gikk med på kompromisset som ligger i Oslopakke 3. Det lå en klar forutsetning i 
dette at en ny E-18 ikke primært skulle bygges for å øke trafikkapasiteten, men dempe 
miljøbelastninger og styrke kollektivsatsingen. Tidligere har vi vedtatt en kommunedelplan for de østre 
områder av E-18, der tunnelløsning har ligget til grunn. Bare passering av Sandvika har gjenstått. Nå 
foreslår Statens vegvesen tunnelløsning forbi Sandvika, men vil ha omkamp om vedtatt 
Kommunedelplan. Et enstemmig Formannskapet fremmet derfor følgende uttale: Fellesforslag alle 
partier fremmet av Lisbeth Hammer Krog: Bærum kommune imøteser forslag til ny E18, som i tillegg 
til tunnelen under Sandvika, har tunneler som skjermer boligområdene på Blommenholm, Ramstad, 



Høvik, Strand, Nedre Stabekk og Fornebu Nord. Prinsippløsningen i kommunedelplanen av 2004 bør 
legges til grunn. (F – enstemmig) 
 
Etterlysning av vurderinger av strøkshensyn og tverrforbindelser i silingsrapport ny E-18 
Fellesforslag V/KrF, alternativt pkt. 4, fremmet av Ole Andreas Lilloe-Olsen: Statens vegvesen bes 
snarest mulig igangsette planlegging av tverrforbindelsene med E18 i kombinasjon med 
fremtidsrettede strøksplaner der grønne bomiljøer ivaretas og der kontakten med fjorden styrkes. 
Tverrforbindelsen Fornebu-Stabekk-Bekkestua prioriteres. (Følger saken) 
 
Ad vilkår for kommunale og private barnehager 
Saken var anket av Venstre fra Barn og unge. Til Formannskapet hadde H snudd og vi fikk følgende 
forløp: Fellesforslag Ap/V fremmet av Halvdan Skard: 1. Sektorutvalgets vedtak pkt 2 og 4 tas til 
orientering. 2. Lokale retningslinjer for tildeling av offentlig tilskudd til ikke-kommunale barnehager 
vedtas i samsvar med rådmannens forslag datert 12.04.2011. Rådmannens redegjørelse om 
beregningsgrunnlag og vedtaksbrev om kommunalt tilskudd til ikke-kommunale barnehager tas til 
orientering. 3. Rådmannen bes redegjøre for bevilgningsbehov for å oppnå reell full behovsdekning av 
barnehageplasser. (F - Enstemmig) Fellesforslag Ap/V/H fremmet av Halvdan Skard: Spørsmålet om 
flere telletidspunkt med virkning for tildeling av tilskudd vurderes i forbindelse med Tertialrapport 1, 
2011. (F – enstemmig) 
 
 
Ad skjenkebevilling under arrangementet Extrema på Kalvøya. 
Rådmannen hadde innstilt på at bare 20 åringer skulle få kjøpt alkoholholdige drikker på 
arrangementet. Arrangementet er åpent for alle over 18. Dette skulle i følge rådmannen løses ved at 
20+ åringer gikk et armbind. Venstre mente at vi det er Stortinget eller arrangør som fastsetter 
aldersgrense for alkoholservering, ikke rådmannen i Bærum. Vi mente også at kontrollen med et slikt 
opplegg virket meget lite gjennomtenkt. Vi fremmet derfor at følgende vilkår for bevillingen ble 
strøket: 

• 20-års aldersgrense på skjenkestedene  
• egen farge på festivalbånd til deltakere under 20 år  

Ole Andreas Lilloe-Olsen fremmet følgende forslag:  
De to første kulepunktene strykes. Grensen skal være 18 år. (F – mot KrF, Ap1) 
 
Ad grunnbrudd ved planlagt undergang under Kolsåsbanen ved Egne Hjems vei. 
Ole Andreas Lilloe-Olsen fremmet følgende forslag: - Endring av pkt. 2: Formannskapet ber 
tiltakshaver vurdere alternative løsninger for undergang, som for eksempel stålrør. - Nytt pkt. 3: Det 
søkes om dispensasjon for passering av banen i nivå. ( F – enstemmig) 
 

19.mai 2011 Samarbeidsutvalget 
Ad seniortiltak i Bærum Kommune 
Bærum kommune har iverksatt en rekke tiltak for å beholde seniorer i arbeid så lenge som mulig og 
beholde verdifull kompetanse. Et alternativ til AFP er at 62 åringer kan velge å stå i arbeid i 80% 
stilling med full lønn. Rådmannen hadde innstilt på at denne ordningen skulle endres. Høyre foreslo at 
saken skulle utsettes og sees i sammenheng med innsparingene i budsjettet for 2012. Venstre ville at 
ordningene skulle fortsette og stemte mot utsettelse og for et forslag om å fortsette med tiltakene: De 
seniorpolitiske tiltakene fortsetter inntil videre (F – enstemmig, i formannskapet brukte imidlertid 
Høyre igjen sin monopolstilling til å trumfe igjennom koblingen til 2012) 
 

24.mai 2011 Barn og unge 
Ad skolemeldingen 
Audun Vindøy (V) fremmet følgende forslag: Venstre mener skolemeldingen gir et godt utgangspunkt 
for å utvikle bærums-skolen fram mot 2020. I dag har skolene i Bærum stor frihet. Skolemeldingen 
indikerer en dreining mot mer sentral styring. Venstre mener at dette er et riktig grep dersom arbeid 
som gjøres sentralt sprer kunnskap og gode løsninger, og frigjør tid og penger for skolene. Samtidig 
er den lokale friheten et gode som gir skoler med identitet og bånd til lokalsamfunnet. Dette er 
kvaliteter Venstre mener det er viktig å beholde, og vi vil at dette også blir lagt vekt på i den videre 
utviklingen av skolen i Bærum. (Følger saken) 
I tillegg ønsker Venstre fokus på:  



• Kompetanseheving og rekruttering (F – enstemmig) 
• At lærerne får brukt tiden på elevrettet arbeid; skjemaer og administrative oppgaver skal 

begrenses (F – enstemmig) 
• Åpenhet om skolehverdagen og elevenes trivsel, læring og resultater ( F – mot Ap, SV og 

Rødt) 
• Elevenes medvirkning (F – enstemmig) 

 
Ad lovligheten av uanmeldte narkotikakontroller på skolene 
Audun Vindøy (V) stilte spørsmål om Politiets ikke varslede kontroller på ungdomsskoler i Bærum som 
ledd i det holdningsskapende arbeidet mot narkotika. Har rådmannen vurdert lovligheten? Rådmannen 
besvarte spørsmålet.  
 

25.mai 2011 Formannskapet 
Ad seniortiltak i Bærum Kommune 
Henning Kolstad (H) tok opp sitt forslag fra Utvalg for samarbeid: Saken tilbakesendes rådmannen 
uten realitetsbehandling og ses i sammenheng med Prosjekt 2012. (F – mot V, Ap og SV ) 
 
Ad samhandlingsreformen 
Alle partiene utenom Ap synes samhandlingsreformen skyves altfor fort frem. Venstre støttet et 
forslag fra Høyre: Ole Kristian Udnes (H) fremmet følgende forslag: Samhandlingsreformen må 
utsettes og ikke gjennomføres fra 1.1.2012. De økonomiske konsekvensene for kommunen er ikke 
avklart. Kommunen mangler datagrunnlag for antall utskrivningsklare pasienter og forbruket av 
spesialisthelsetjenester. Kommunen vil også ha problemer med å rekruttere det nødvendige antall 
fagpersoner og gjennomføre nødvendige investeringstiltak til reformen skal tre i kraft. Det er også 
uheldig at samhandlingsreformen gjennomføres på et tidspunkt da våre to nærmeste helseforetak, 
Vestre Viken HF og Oslo Universitetssykehus, har store økonomiske problemer. (F – mot Ap) 
 

25.mai 2011 Valgstyret 
Ad forhåndsvalg på videregående skoler 
Venstre tok til orde for at man ved neste valg må ha forhåndsvalg ved videregående skoler, både for å 
øke den politiske interessen blant ungdom og for å øke oppslutningen om valget blant 
førstegangsvelgere. 

26.mai 2011 Planutvalget 
Ad avstand mellom bensinstasjon og utliggere reguleringsplan for Blommenholm og 
Solvik båtforeninger 
Anne Merete Andersen (V) fremmet følgende forslag: Rådmannen bes vurdere om det er mulig å 
justere plasseringen av uteliggerne slik at det oppnås større avstand mellom utliggere og 
bensinstasjon. Rådmannens bes kommentere brevet fra Blommenholm båtforening og Venstres 
forslag, frem til 2. gangs behandling i formannskapet. Notat fremlegges. (Følger saken) 
 

31.mai 2011 Planutvalget 
Ad ridesenter på Tanum 
Vestre Bærum rideklubb hadde søkt dispensasjon fra plankrav til kommunedelplan for Tanumplatået 
for å bygge staller og ridehall på Tanum. Rådmannen hadde innstilt på å avslå søknaden i påvente av 
kommunedelplanen. Vi mente tiltaket ikke ville være i strid med det vi har sett for oss skal ivaretas i 
Kommunedelplanen og mente det var viktig å sikre et viktig ridemiljø et anlegg. I tillegg mente vi det 
var utvilsomt politisk flertall for et slikt tiltak og at den demokratiske prosessen er reguleringsplan er 
ment å ivareta ikke ville gi et annet resultat. Vi gikk derfor sammen og følgende: Fellesforslag fra H, 
V, Ap fremmet av Anne-Gerd Steffensen: 1. Plan- og miljøutvalget er positive til at det gis 
dispensasjon fra § 11 i bestemmelsene til kommuneplanens arealdel for oppføring av rideanlegg som 
vist i saken. Bygningssjefen kan gi dispensasjon og stille de nødvendige vilkår til denne i forbindelse 
med behandling av byggesøknad. Det skal stilles vilkår om at eiendommen tas opp til regulering.  
2. Bjerke gård med Tanum ridesenter v/ Jørgen Cappelen tas opp til ny behandling. 3. Saken gis høy 
prioritet.  
 
Ad flisfyringsanlegg for boligområde på Vestre Øverland 
Dette er ment som et miljøpilotprosjekt både med hensyn til energiforsyning, avløp og 
avfallshåndtering. Vi er derfor positive til et flisfyringsanlegg, men støttet Rådmannen i vurderingen av 



at plasseringen var uheldig for landskapet. Plan- og miljøutvalget kan ikke anbefale flisfyringsanlegg 
med pipe plassert på felt FAV da dette er en for eksponert plassering i forhold til kulturlandskapet og 
de nye boligene. Plan- og miljøutvalget er positive til selve boligprosjektet. Det anbefales å gå videre 
med byggeplanene. Plan- og miljøutvalget gir bygningssjefen fullmakt til å behandle byggesøknadene. 
(F – enstemmig) 
 

9.juni 2011 Bistand og omsorg 
Ad bekymring for samhandlingsreformen 
Rådmannen innstilte på å ta et notat om samhandlingsreformen til orientering. Hilde Arneberg (V) 
fremmet følgende forslag: Utvalget støtter rådmannens bekymring over effektene for kommunen. Det 
er mye godt i intensjonen ved reformen. Det er derimot beklagelig at forutsetningene ikke kan sies å 
være tilstrekkelig definert og på plass. Utvalget ønsker ikke at Samhandlingsreformen i sin nåværende 
form gjennomføres i kommunen før man kan ta informert stilling til de reelle konsekvensene.  
Utvalget støtter O.K. Udnes’ (H) forslag fra formannskapet om utsettelse.  Det er sterkt beklagelig at 
prosessen ved innføring av samhandlingsreformen ikke gjør det mulig å forutsi nødvendige 
konsekvenser og behov og derved en trygg gjennomføring av reformen. (F  - mot Ap) 
 

 
 

14.juni 2011 Barn og unge 
Ad kvalitet i Bærumsskolen 
Venstre støttet rådmanens innstilling om å ta fremlagt rapport til etterretning, men med noen 
merknader. Vi støttet forslag fra Ap om at faglig veiledning til elevene må bedres for å oppnå 
individuell oppfølging og bedrede resultater. H og V fremmet så to fellesforslag. Et fremmet av Anne 
Lene W. Hojem (H): Bærum kommune skal forbedre allerede gode resultater – både faglig og sosialt. 
Antall elever på laveste nivå skal reduseres og antall elever på høyeste nivå skal økes.  
Astrid Ramnefjell (V) fremmet: Det skal også rapporteres om andelen som ikke tar de nasjonale 
prøvene.  (F – enstemmig) 
 

16.juni 2011 Planutvalget 
Ad kjøring på småveier på Kolsås i forbindelse med regulering av Kolsåsbanen. 
Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) fremmet følgende forslag : Frem til 2. gangs behandling må eventuell 
utkjøring i nord under banen, via Hauger Skolevei, utredes nærmere. (Følger saken) 
 
Ad mulige kombinasjoner for å avlaste veger og samtidig ha mindre utbygging 
Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) fremmet følgende forslag: Til 2. gangs behandling bes rådmannen 
vurdere følgende: 1. Kombinasjonen veiforbindelse som Alternativ 2, boligfelt som Alternativ1 og 
bedriftsbarnehage som Alternativ 2. 2. Samvirkelaget reguleres til sambruk – barnehage, skole, 
grendehus etc. 3. Vurdere høyere parkeringsnorm og sambruk for parkering, og minst mulig 
overflateparkering. (Følger saken) 
 

16.juni 2011 Levekår 
Ad ambisjonsnivå i sykkelstrategi for Bærum 
Anne Merete Andersen (V) fremmet følgende forslag: Delmål for andel sykkelreiser økes til 8 % innen 
2015 og 12 % innen 2020. (M – fikk bare Venstres stemme) 
Fellesforslag H, V, Frp fremmet av Anne Merete Andersen (V):  
1. Det må snarest mulig lages en handlingsplan for utbyggingen av sykkelveinettet, i samarbeid med 
Statens vegvesen og Akershus fylkeskommune, der det defineres hvilke løsninger som ønskes bygget, 
med kostnadsanslag på hver delstrekning. (F – enstemmig) 
2. I parkeringsnormen må det stilles krav til sykkelparkeringens utforming mht. at det skal være mulig 
å låse ramme og hjul fast i fastmontert stativ (alternativt låse sykkelen inn i separat avlukke). 
(oversendes Rådmannen) 
3. Rådmannen bes vurdere om kommunen kan velge seg ut noen standard stativtyper som kan settes 
opp ved etablering av sykkelparkering i regi av kommunen, f.eks ved skoler, slik at det sikres at 
stativene som anskaffes har en tilfresstillende utforming når det gjelder mulighet til å låse sykles trygt 
fast, gi sykkelen støtte og unngå skader på syklene. (Oversendes Rådmannen) 
 



Ad flytting av trafikkproblemer mellom skoler ved Høvik og Blommenholm 
Jon Grasbekk (V) fremmet følgende forslag: Utvalget kan ikke gå inn for en bomløsning som løser 
problem for en skole ved å overføre trafikk til en annen. Rådmannens forslag undervurderer 
konsekvensene av en bom ved Blommenholm for trafikkmengde ved Høvik. Opp mot 500 biler pr døgn 
mellom kl. 07.00 og 09.00 er ikke gjort rede for. Dette er biler som kjører både fra Presteveien og 
Engervannsveien inn Halvorsens vei ved stengt undergang. Begge skolene ved FAU gir klare signaler 
om ønske om bom. Utvalget ønsker derfor bom både i Halvorsens vei og Kirkeveien. (Fikk bare 
Venstres stemmer) 
 
Ad dressurområder og lufteområder for hund i båndtvangstiden 
Jon Grasbekk (V) fremmet følgende forslag: Sektorutvalg levekår ber rådmannen etablere 
hundeluftegårder og dressurområder snarest mulig og det tas sikte på at de første områdene kan tas i 
bruk innen 4. april 2012. ( M – V, Frp og H3) 
 

21.juni 2011 Eierstyring 
Ad salg av kommunale eiendommer 
Rådmannen innstilte på å bevare eiendommene Brambanigården, Budstikkagården og Gyssestad gård 
i kommunalt eie. Venstre stemte mot et forslag fra Arbeiderpartiet om å revurdere mulighetene for å 
salg. (M – Ap og Frp) 
  

22.juni 2011 Formannskapet 
Ad regionalplanstrategi for Oslo og Akershus 
En planstrategi som skal legge grunnlag for regional planlegging av Oslo og Akershus 20 år frem i tid 
er ute på høring. I høringsdokumentet har man formulert et mål om å legge til rette for sterk 
befolkningsvekst i regionen i perioden. Venstre har programfestet det motsatt. Planprogrammet la 
også opp til at mye av strategien skal styres fra Oslo og Akershus fylkeskommuner, mens vi ønsker 
størst mulig lokalinnflytelse. Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) fremmet følgende forslag: Bærum kommune 
kan ikke slutte seg til mål og hovedprinsipper for samordnet areal- og transportplanlegging i Oslo og 
Akershus slik de fremkommer i planstrategier i planprogrammet. (M – V og Krf) 
Bærum kommune er uenig i at det skal legges til rette for sterk fremtidig vekst i befolkningen i Oslo 
og Akershus. Bærum vil tvert i mot ha en avlastnings-strategi der utbygging av effektiv infrastruktur 
og kollektiv transport avlaster presset på regionen.  (M – V, Krf og SV) 
Tillegg til pkt. 2:  
Bærum kommune ønsker primært frivillig samarbeid mellom kommuner om forpliktende areal- og 
transportplaner. Vi viser til samarbeidet i Trondheimsregionen om en IKAP (interkommunal areal- og 
transportplan) med forpliktende føringer for kommunale arealplaner. (F – enstemmig) 
Tillegg til pkt. 5:  
Uten at man samtidig stimulerer til sentralisering og vekst i allerede pressede området. (M – V, Krf, 
SV) 
 

29.september 2011 Planutvalget 
Ad planer om utleieboliger ved rådyrtrekk på Emma Hjort 
Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) stilte spørsmål om hvor langt eventuelle planer for slik utbygging var 
kommet. Rådmannen kommer tilbake til saken. 
 
Ad etablering av fellesbrygger på Ostøya 
Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) stilte spørsmål om tillatelse nå var gitt. Bygningssjefen bekreftet. 
 

12.oktober 2011 Kommunestyret 
Konstituering 
Venstre kom både styrket og svekket ut av årets valg. Vi fikk omtrent samme oppslutning i antallet 
stemmer som ved valget i 2007, men på grunn av høyere valgdeltagelse mistet vi ett mandat og 
endte på 5 faste representanter. Det var imidlertid bare Høyre som gjorde et veldig godt valg i 
Bærum. Fremskrittspartiet ble halvert. Venstre ble derfor det tredje største partiet i Kommunestyret. 



Noe som gir positiv uttelling i mange sammenhenger. Høyre fikk rent flertall, men inviterte til et 
fortsatt samarbeid på borgerlig side.  
Venstres kommunestyregruppe består av Ole Andreas Lilloe-Olsen, Hilde Arneberg, Edvard Olai Brekke 
Værland, Odd Roar Kristensen og Wolfgang Plagge. I konstituerende møte i gruppa ble Ole Andreas 
Lilloe-Olsen valgt til gruppeleder, Hilde Arneberg nestleder og Odd Roar Kristensen sekretær. Disse 
ble også valgt til gruppas forhandlingsutvalg. Vi inngikk et valgteknisk samarbeid og en avtale om 
budsjettsamarbeid med partiene Høyre, Fremskrittspartiet, KrF og Pensjonistpartiet.  
Vi ønsket primært ikke et samarbeid med Frp, men kunne godta et samarbeid med dem som kun 
begrenset seg til det valgtekniske og budsjett. Vi var velvitende om at dette ville gi Høyre en 
gunstigere posisjon i budsjettforhandlingene, men det ga oss en god uttelling i form av posisjoner i 
råd og utvalg. 
Ordfører: Vi støttet valg av Lisbeth Hammer Krog (H) som ordfører. Det var rett og rimelig at det 
største partiet fikk ordfører. 
Varaordfører: Høyre ønsket også varaordfører. I og med at de var kommet styrket ut av valget var det 
ingen som utfordrett dem på dette. For Venstre var det viktig å få to representanter flest mulig av de 
store utvalgene og en i alle mindre utvalg. For å få størst mulig uttelling måtte vi danne fellesliste med 
Krf og Pp. 
Formannskapet  fikk 7 representanter fra H, 1 fra Frp, 3 fra Ap, 1 fra V og en fra KrF. De to siste på 
fellesliste med Pp som 1.vara. Ole Andreas Lilloe-Olsen sitter for Venstre med Hilde Arneberg, Edvard 
Olai Brekke Værland og Odd Roar Kristensen som henholdsvis 2., 3. og 4.vara.  
Høyre fikk også rent flertall i planutvalget som følge av valget. 
Ved kosntitueringen fikk Venstre valgt følgende øvrige personer/posisjoner: 
Kontrollutvalget, Hulda Tronstad Nydal  – nestleder. 
Barn og unge, Hilde Arneberg og Odd Roar Kristensen 
Miljø, klima og kommunalteknikk (MIKK), Edvard Olai Brekke Værland og Siri Engesæth 
Fritid, idrett, kirke og kultur (FRIKK), Wolfgang Plagge og Bente Knagenhjelm.  
Plan og miljø, Ole Andreas Lilloe-Olsen – nestleder  
Utvalg for samarbeid, Hilde Arneberg. 
Eiendom og administrasjon, Jon Nordsjø Grasbekk 
Klagenevnd, Turid Bergene Dahlman  
Ad hoc utvalg for å se på mandat og reglement for utbvalgene, Ole Andreas Lilloe-Olsen 
Ad hoc utvalg for å arbeide videre med forslag til ny E-18, Ole Andreas Lilloe-Olsen 
Viltnemnda,Bente Knagenhjelm – nestleder  
Utvalg for bevillingskontroll, Odd Roar Kristensen 
Eldrerådet, Turid Dahlmann 
Funksjonshemmedes Råd, Birger M. Vikøren 
Henie-Onstad Kunstsenter – representantskapet, Wolfgang Plagge 
Jordskifteutvalg, Gudbrand Teigen  
Bærums legat til eldre, syke og/eller uføre, Turid Dahlmann 
Bærums legat til ungdom under utdanning, Edvard Olai brekke Værland 
Oslo og Omland Friluftsråd, Odd Roar Kristensen 
Oslofjorden Friluftsråd, Ole Andreas Lilloe-Olsen 
Stiftelsen utleieboliger i Bærum, Jon Nordsjø Grasbekk 
Representant KS fylkesmøte, Hilde Arneberg 
 

27.oktober 2011 Planutvalget 
Ad fortetting ved bygging av hybelhus på Rudsletta 
Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) fremmet forslag om at uteoppholdsarealet for hyblene skulle søkes 
etablert mest mulig samlet. (F – enstemmig) 
 



Ad dispensasjon for å bygge tennishall i område avsatt til friområde på Eiksmarka. 
Dispensasjon ble gitt mot Venstres stemme. Det er imidlertid tvilsomt om hallen blir bygget siden 
grunneier er motstander av hallen. (F – Ap, H) 
 
Ad fortetting i Bjerkelundsveien  
Det var innkommet søknad om riving av en enebolig og oppføring av to nye på en eiendom i 
Bjerkelundsveien 72. Tillatelse var avhengig av dispensasjon fra bestemmelsene om avstand mellom 
bygninger. Venstre gikk i mot en slik dispensasjon og viste til nylig vedtatt Kommuneplan. (M – mot H 
og Ap) Søknaden ble imidlertid trukket før behandling. 
 

1.november 2011 Barn og unge 
Ad SFO i juli 
Rådmannen hadde innstilt på å avvikle prøveordningen med SFO i juli. Hilde Arneberg fremmet forslag 
om SFO to uker i juli. (F – mot Ap) 
 
Ad manglende vedlikehold ved Jar barnepark 
Hilde Arneberg stilte spørsmål vedrørende manglende vedlikehold ved Jar barnepark. Rådmannen 
besvarte spørsmålet. 
 

1.november 2011 Eiendom og administrasjon 
Ad bortforpaktning av kommunale jordbruksarealer i Bonnaveien i Lommedalen 
Jon Grasbekk stilte spørsmål om kriterier ved bortforpaktning av kommunalt jordbruksareal. 
Rådmannen kommer tilbake til saken. 
 

2.november 2011 Kommunestyret 
Ad mandat og reglementer for kommunale råd og utvalg 
Ole Andreas Lilloe-Olsen fremmet forslag om en grundigere gjennomgang av utvalgenes mandat og 
reglement herunder planutvalgets rolle i overordnede plansaker. Saken ble oversendt Formannskapet. 
Formannskapet satte ned 16.november ned et utvalg bestående av ordfører, og gruppelederne i 
Venstre og Ap for å se nærmere på dette. (F -enstemmig) 
 
Ad permisjonssøknad fra Tiril Stillufsdatter Karlsen. 
Vår første vara til kommunestyret Tiril Stilufsdatter Karlsen har fått studieplass i Danmark og ble 
innvilget permisjon. Siri Engesæth rykker opp som 1.vara og Turid Bergene Dahlmann rykker opp som 
settevaramedlem. (F – enstemmig) 
 

10.november 2011 Planutvalget 
Ad forslag om bygging på høyskoletomta Ringstabekk 
Rådmannen hadde lagt frem saken i to alternativer. Ett med bygging bare øst som erstatning for 
nåværende administrasjonsbygg, og ett med utbygging også i deler av parken mot vest. Rådmannen 
innstilte på det første alternativet. Venstre støttet rådmannens anbefaling. (M – V) 
 
Ad påbygg kontorbygg i Sandvika 
Tiltakshaver ønsket å byge på en etasje i del av Sandvika by (ved papirfabrikken). Rådmannen hadde 
også her to alternative forslag til vedtak. Ett tok utgangspunkt i å avvente reguleringsplan og et ga 
mulighet for dispensasjon for plankrav. Venstre støttet forslaget om å avvente regulering i en så viktig 
del av Sandvika. (M – V) 
 
Ad krav til fortau i Solhaugveien 



I reguleringsplanen for Søndre Jong ligger det en forutsetning om at utbygger skal påkoste og 
anlegge fortau i Solhaugveien. Et forslag til fortau er godkjent av bygningssjefen, men påklaget av 
enkelte berørte beboere. Høyre fremmet forslag om å frafalle kravet om fortau. Venstre og Ap gikk i 
mot dette. Dels mente vi at Planutvalget ikke har myndighet til å frafalle et slikt krav, dels var vi uenig 
i vilkår for å frafalle. (M – V, Ap) 
 
Ad oppføring og plassering av ny enebolig i Langoddveien 119 
Saken har en lang forhistorie. Utbygger ønsker å flytte en verneverdig bolig og bygge nytt hus 
nærmere sjøen på eiendommen. Planutvalget har ment at dette er unødvendig da det er god plass 
lenger bak på eiendommen, og at en flytting bare vil tjene en hensikt om å dele opp eiendommen i to 
selvstendige enheter, hvilket ikke er ønskelig. Mari Hjemdal fra Høyre ville gi tiltakshaver tillatelse. (M 
– 1H) 
 
Ad størrelse på boliger i LNF områder 
Ole Andreas Lilloe-Olsen stilte spørsmål om praktisering av 200 kvm grense for grunnflate for 
bebyggelse på boligeiendom i LNF områder der uthus utgjør en vesentlig del ab boligmassen. 
Rådmannen besvarte spørsmålet og bebudet gjennomgang i Kommuneplanen. 
 
Ad rammetillatelse til boliger i Hellerudveien 
Ole Andreas Lilloe-Olsen stilte spørsmål om evt. tillatelse og sikring av fortau. Rådmannen besvarte 
spørsmålet. Det blir ingen bygging før fortauet er på plass. 
 

Ad skilthierarki på Fornebu 
Viser til meldinger om dårlig skilting på Fornebu. Saken er tatt opp tidligere i utvalget, og rådmannen 
skulle komme tilbake til saken. Hvor ligger saken?  
Rådmannen kommer tilbake med notat, men orienterte om avtalt møte med Statens Vegvesen. 
 

16.november 2011 Formannskapet 
Ad hoc utvalg for å se på Kommunedelplan for ny E-18 
Ole Andreas Lilloe-Olsen ble oppnevnt i Ad hoc utvalg for å se på Kommunedelplan for ny E-18. 
 
Ad hoc utvalg for å se på mandat og reglement for utvalgene 
Ole Andreas Lilloe-Olsen ble oppnevnt i utvalg for å se på reglement og mandat for utvalgene. Lilloe-
Olsens forslag fra Kommunestyret 2.november oversendes utvalget. 
 

23.november 2011 Formannskapet 
Ad utforming av bebyggelse i Elias Smiths vei 
Det skal bygges nye kontorer i Elias Smiths vei i Sandbvika. Byggene blir liggende sammen med flere 
vernede bygg. Kristine Grosås fra Krf fremmet flere forslag om innebar at arkitekturen på de nye 
byggene må underordne seg den verneverdige bebyggelsen. Venstre støttet disse forslagene. (M – 
Krf, V, Frp) 
 
Ad forslag om bygging på høyskoletomta Ringstabekk 
Lilloe-Olsen tok opp Rådmannens forslag til kun begrenset utbygging av høyskoletomta. (M – V, Krf, 
Frp) 
 

22.november 2011 Eiendom og administrasjon 
Ad konsekvenser for lærlingeordningen ved forslag til kutt 
Jon Grasbekk ba om en redegjørelse for lærlingeordningen ved diverse kuttforslag i HP. 
(F – enstemmig) 



22.november 2011 FRIKK 
Ad tillatelse til Extrema Outdoor festivalen på Kalvøya 
Rådmannen fremmet forslag om å ta politiets forslag om å nekte tillatelse til Extrema Outdoor 
tillatelse til å arrangere ny festival i 2012. Venstre stemte i mot rådmannens forslag. (M – V) 
 

24.november 2011 Planutvalget 
Prinsippavklaring om å innlemme deler av Bekkestuveien ved bankbygget i 
sentrumsformålet for Bekkestua.  
Rådmannen innstilte på å legge til rette for en slik innlemmelse. Venstre støttet dette, men fremmet 
forutsetning om grunneiernes godkjennelse. Høyre fremmet forslag om å utsette saken til behandling 
av ny Kommuneplan. (M-V) 
 
Ad tursti langs Engervannet 
Det har innkommet klage på godkjennelse av tursti langs Engervannet. Vi har stor forståelse for en 
rekke av punktene i klagen. Venstre fremmet forslag om at klagen ikke tas til følge, men med et 
tilleggsforslag om at en rekke av punktene som fremkommer og forutsetningene i kommunestyrets 
vedtak følges opp. (F – enstemmig). 
 
Ad fortau i Solhaugveien 
Lilloe-Olsen stilte spørsmål om videre oppfølging. Rådmannen arbeider med alternative løsninger med 
smalere vei og fortau som kan aksepteres av beboerne langs veien. 
 
Ad gjennomgang fra Slalomveien til Trulsrudmarka 
Lilloe-Olsen stilte spørsmål om fremdrift i saken. Rådmannen orienterte og la frem korrespondanse 
mellom kommuneadvokaten og grunneiers advokat. 
 

24.november 2011 MIKK 
Ad forslag om prøveprosjekt for å åpne for biltrafikk i gågata i Sandvika 
Rådmannen innstilte på å gå for et prøveprosjekt om å åpne for biltrafikk i gågata i to år. 
Kostnadsrammen er beregnet til ca. 14 mill kroner. Venstre fremmet følgende alternative forslag: 
1. Sektorutvalg MIKK avviser den foreslåtte skissen.  
2. Det fremmes et alternativ der det lages en stor og fin lekeplass i T-krysset Rådmann Halmrasts vei 
og Kinoveien. Prosjektet søkes gjennomført i økonomisk samarbeid med gårdeierne, men 
prosjektering og utreding dekkes av kommunen.  
3. Rådmannen utarbeider en metode for evaluering av lekeplassen etter en prøveperiode på 2 år.  
4. Kommunen står for gjennomføringen etter normale prosedyrer for denne type anskaffelser.  
Arbeiderpartiet hadde et annet forslag i samme retning og de to partiene fremmet forslag om å avvise 
prosjektet, men arbeide videre med Venstres og Aps forslag. ( F – 5H, Ap, V) 

 
30.november 2011 Formannskapet 

Ad forslag om prøveprosjekt for å åpne for biltrafikk i gågata i Sandvika 
Innstillingen fra MIKK ble satt opp mot Rådmannens forslag i MIKK (se over) Innstillingen fra MIKK 
fikk bare Venstres stemme. (M – V) Ole Andreas Lilloe-Olsen anket saken til Kommunestyret. 
 

6.desember 2011 Barn og unge 
Ad skolekapasitet ved Lommedalen skole 
Odd Roar Kristensen fremmet følgende fellesforslag fra H og V:  
Utvalget ber rådmannen se på muligheten for å benytte vaktmesterboligen skoleåret  
2012/2013. Rådmannen bes også se på  



Gangveien mellom øvre del av Trulsmarka og Slalomveien utbedres hvis barn skal ferdes der slik at 
det kan bli en trygg skolevei.  
Gangvei mellom Elen Weas vei og Slalomveien blir åpnet.  
(F – enstemmig) 
 
Ad pedagogisk – psykologiske tjenester 
Odd Roar Kristensen fremmet tilleggsforslag som innebar at også assistenter i skolen skal tilbys 
kompetanseutvikling. Oversendt rådmannen. 
Hilde Arneberg ba om en ny og grundigere sak. Oversendt rådmannen. 
 
Ad urovekkende økning i omsetning av marihuana på Bærumsskolene 
Hilde Arneberg ba om at utvalget får en orientering.  Utvalget ga sin tilslutning til anmodningen. 
 

7.desember 2011 Kommunestyret 
Ad reguleringsplan Granfoss næringspark 
Hilde Arneberg (V) fremmet følgende tilleggsforslag:  
Miljøoppfølgingsplanen som skal sikre Lysakerelva under byggefasen sendes Sektorutvalg for miljø, 
klima og kommunalteknikk til orientering.  
Bærum kommune vurderer behovet for støyskjerming for naboer i Vollsveien som berøres av 
byggearbeidene, og tar ved behov initiativ overfor Statens vegvesen.  
Bærum kommune vurderer behovet for sikring av skolevei i del av Vollsveien som berøres av 
byggearbeidene. (F – enstemmig) 
 
Ad forslag om bygging på høyskoletomta Ringstabekk 
Venstre tok opp rådmannens innstilling om kun å godkjenne begrenset utbygging. (M – V, Frp, SV, 
Krf)  
 

8.desember 2011 Planutvalget 
Ad reduksjon av utbyggingsmuligheter etter ekspropriasjon  
Lilloe-Olsen ønsket en prinsippavklaring om muligheter for at eksproprierte arealer skal inngå i 
beregningsgrunnlaget ved ekspropriasjon av arealer til store offentlige tiltak. Saken ble knyttet opp 
mot en konkret sak på Durud: ”Rådmannen bes gi en vurdering av om områder som ble regulert til 
naturområder i forbindelse med ”Reguleringsplan for Kolsåsbanen Avløs- Durud” kan inngå i 
beregningsgrunnlaget for utnyttelsesgraden på berørte eiendommer.” (F – enstemmig) 
 
Ad lekeplass på Langodden 
Kommunestyret har vedtatt at tiltaket skal gjennomføres. Om nødvendig ved ekspropriasjon. Hvor står 
saken? Rådmannen besvarte med å fortelle at Kommuneadvokaten forbereder ekspropriasjonssak 
etter at grunneier har takket nei til tilbud. 
 

8.desember 2011 MIKK 
Ad rushtidsbommer i ved Ramstad og Blommenholm skoler 
Venstre mener utredningen viser at det må settes opp bom begge steder dersom det skal settes opp 
bom. Bare en bom vil gi uheldige forskyvninger i trafikken. Eirik Bøe fremmet derfor følgende forslag: 
Det etableres bom ved både Ramstad og Blommenholm skoler.  8(M – V) 
 

14.desember 2011 Kommunestyret 
Ad forslag om prøveprosjekt for å åpne for biltrafikk i gågata i Sandvika 
Ole Andreas Lilloe-Olsen tok opp igjen innstillingen fra MIKK om å avvise prosjektet. ( M – V, Ap, Krf, 
SV, 3H)  



 
Ad HP 2012 
Venstre hadde forslag på følgende punkter: 
Tekstforslag:  

Fremtidens byer    Vedtatt 
Samhandlingsreformen    Fremmes i utvalg 
Valgfri turnusordning    Fremmes i utvalg 

Beholde leirskoleordningen    Vedtatt 
Skjerme Sjøholmen     Vedtatt 
Skjerme skolebibliotekarer    Vedtatt 
Skjerme alternative skoler (Sandviksbukta)  Vedtatt 
Skjerme språksenter for barnehagen   Vedtatt 
Skjerme funksjonshemmedes aktivitetssenter  Vedtatt 
Skjerme akutthjelp til barnefamilier   Vedtatt 
Skjerme Aurorasenteret     Negativt 
Skjerme brukerrådet for psykisk helse   Negativt 
Opprettholde norm sosialhjelp    Negativt,  

men verbalforslag om å vurdere ordningen 
Opprettholde tilbud i bergerhallen og se på alternative vaktordninger Vedtatt 
Skjerme tilskudd frivillige barne- og ungdomsorganisasjoner  Vedtatt 
Skjerme tilskudd til eksterne    Vedtatt 
Skjerme driftstilskudd idrettslag    Vedtatt 
Slå sammen flere folke- og skolebibliotek  Negativt, men verbalforslag 
Gågate tas ut av byplan  og erstattes av andre tiltak Negativt, men partiene stilt fritt 
Tekstforslag om å sikre kunnskapssenter i Sandvika Fremmes i utvalg 
Tekstforslag om forvaltningsfond   Vedtatt 
 
MIKK-utvalget 17.januar 2012 

Sak 2/12 KONTRAKT MED FOLLO REN IKS OM AVFALLSLØSNING  
Venstre var med på fellesforslag om å se nærmere på økonomien i prosjektet: 
Fellesforslag H, V og Kari Aalerud (Ap) fremmet av Bjørn Røtnes:  
Alternativ til rådmannens innstilling:  
1. Bærum kommune ønsker å etablere en MBT løsning sammen med Follo Ren IKS.  
2. Før endelig beslutning tas må prosjektet bearbeides videre med sikte på å redusere de 
økonomiske usikkerhetsfaktorene både på investerings- og driftssiden. Follo Ren IKS bes om 
å avklare de faktorer som er påpekt i innstillingen.  
3. Inntil videre videreføres dagens tekniske renovasjonsløsning  
 

Formannskapet 18.januar 2012 

FSK 11/12 INVITASJON TIL Å FORESLÅ KANDIDATER TIL OPPNEVNING AV 
NYE STYRER FOR HELSEFORETAKENE I HELSE SØR-ØST MED 
FUNKSJONSTID FRA 2012 TIL 2014  
Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) foreslo Hilde Arneberg 
Hilde Arneberg ble oppnevnt som kandidat fra Venstre. 
 
Planutvalget 19.januar 2012 



Plan 6/12 FORNEBU OMRÅDE 8.8. OG 8.9 FELT F1 F2 FT1 - KLAGE OVER PLAN- 
OG MILJØUTVALGETS VEDTAK OM BEBYGGELSESPLAN FOR 
OMRÅDESENTERET 
Fellesforslag fra V, H, Ap fremmet av Ole Andreas Lilloe-Olsen:  
Klagene fra fylkesmannens miljøvernavdeling og Asker og Bærum handels- og 
servicebedrifters forening tas til følge.  
I bestemmelsene til bebyggelsesplan for Fornebu senter (PlanID 2008031 dokument 1358787) 
§ 2 gjøres den endring at annet ledd oppheves. Vedtaket om opphevelse gjelder følgende 
formulering:  
”Rammetillatelse for forretningsbygg feltene F1a, F1b, F2a og F2b kan ikke gis før det er 
dokumentert at minimum 750 boliger av boligtallet i fase 1 er ferdigstilt eller igangsatt”.  
Dersom de klagende parter likevel opprettholder sine klager sendes saken til fylkesmannen 
som avgjørende organ. (E) 

Plan 18/12 KAMPEBRÅTEN 7 A - KLAGE PÅ BYGNINGSSJEFENS VEDTAK AV 
06.09.2011 OM AVSLAG PÅ SØKNAD OM TILLATELSE TIL OPPFØRING AV 
TERRASSE/VERANDA PÅ EIENDOMMEN GBNR. 51/70  
Fellesforslag fra V, H, Ap fremmet av Ole Andreas Lilloe-Olsen:  
Søknad om tillatelse til oppføring av terrasse og dispensasjon fra kommuneplanen 
bestemmelser om maksimalt tillatt bebygd areal, innvilges.  
Tiltakshaver har ved tiltak på naboeiendommen fått redusert kvalitet på en del av sine 
utearealer.  
En flytting av uteoppholds områdene til vestsiden av huset, som er minst berørt  
av utbyggingen på nabotomten, vil gi uteområder med bedre kvalitet og lysforhold. 
Planutvalget mener en interesseavveining klart taler for å gi tillatelse til tiltaket. (E) 

Spørsmål: 
Ole Andreas Lilloe-Olsen:  
Svar til Ole Andreas Lilloe-Olsen på spørsmål i forrige møte:  
Ad forlengelse av Østeråsbanen til Hosle (ref. avisartikkel 15.12.11) 
Ad enebolig - Kjørbo I kommunedelplan for Sandvika er eiendommen vist med som 
friområde (grønn). Grunneier ønsker å endre kartet til boligformål (gul). - Gunvor Bjørnsen 
besvarte spørsmålet. Sak blir fremlagt for utvalget.  
Ad fortau- Gamle Lommedalsvei Gjelder manglende fortau fra Lommedalen skole til 
Slalåmveien, en sak som opptar mange. Blir det anlagt fortau på denne strekningen?  
- Rådmannen ba om at spørsmålet tas opp i Mikk utvalget. Trafikksikkerhet er innenfor deres 
ansvarsområde. 
 .  
BAUN 24.januar 2012 
Odd Roar Kristensen (V) stilte spørsmål om tilstandsrapporter og vedlikeholdsplaner for 
kommunens skoler og barnehager.  
Rådmannen besvarte spørsmålet. 

BIOM 26.januar 2012 
Hilde Arneberg (V) stilte følgende spørsmål vedrørende:  
1. Kommunens rutiner/retningslinjer for pleie og medisinsk tilsyn i en beboers avsluttende 
fase i livet, ref. flere oppslag i media siste tid om frustrerte, bekymrede pårørende.  
2. Kommunens situasjon mht legedekning på sykehjem og muligheter for utredning og 
diagnostikk av beboere med mistanke om psykiske lidelser. Ny studie konkluderer med at 
behandling av depresjon hos sykehjemsbeboere må bli bedre og legene mer tilgjengelig.  



Kommunalsjef Bovil Tjønn besvarte med notat, journalpost 12/10885. 

Plan 2.februar 2012  
Sak BRAMBANIS VEI 16 - DISPENSASJON FRA KOMMUNEDELPLAN FOR 
SANDVIKA FOR MIDLERTIDIG BRUKSENDRING AV BOBLA PÅ 
KADETTANGEN TIL SOMMERBUTIKK  
Venstre støttet rådmannens forslag til vedtak:  
1. I medhold av plan- og bygningslovens kapittel 19 avslås søknad om midlertidig 
dispensasjon fra gjeldende plan for å drive salg av sommer- og hagemøbler i Bobla på 
Kadettangen i perioden 01.05.2012 – 15.09.2012. (M – Venstres stemme) Flertallet ønsket å 
gi dispensasjon for 2012, men understreket at ytterligere dispensasjon ikke kunne påregnes. 
(Det samme som har vært vedtatt i alle de siste årene.) 
2. Tillatelse til utleie av idrettsanlegg til handelsvirksomhet skal skje i henhold til reglement 
vedtatt av sektorutvalg levekår i møte den 27.03.2007 og skal kun skje der salgstidsrommet er 
begrenset til 30 dager i året og virksomheten ikke kommer i konflikt med trafikale og 
bygningsmessige hensyn.  (E) 
 
MIKK 9.februar 2012 
Sak 8/12 FUTUREBUILT - KLIMAEFFEKTIV STEDSUTVIKLING OG 
ARKITEKTUR - BÆRUM KOMMUNENS DELTAKELSE  
Venstre støttet Rådmannens forslag om å delta i Futurebuilt (F 1H, V, Ap, Frp – mot 6 H) 
Spørsmål: Siri Engesæth (V) stilte følgende spørsmål:  
Det nærmer seg båndtvang for hunder (1. april). Det er ingen treningsområder for Bærums ca 
12.000 hunder. Sektorutvalg levekår har bedt rådmannen komme med forslag til 
hundetreningsområder. Rådmannen bes fremlegge status i saken.  
Rådmannen kommer tilbake til saken. 

FRIKK 14.februar 2012 
Sak 7/12 KULTURHISTORISKE BYGNINGER - BRANNSIKRING  
Bente Knagenhjelm (V) fremmet følgende forslag:  
Rådmannen bes invitere private aktører til innsats for verneverdige bygninger i Bærum. (FS) 
 
Plan 16.februar 2012 
Sak 38/12 JARVEIEN 3 B - BEHANDLING AV PRIVAT REGULERINGSFORSLAG, 
IHHT PBL § 12-11  
Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) fremmet følgende tillegg til rådmannens forslag:  
Planutvalget er imidlertid positive til at tomten brukes til en mindre blokkmessig bebyggelse 
innenfor 20 % BYA og innenfor eksisterende byggehøyder. (M – V, Ap) 
Spørsmål: 
Ole Andreas Lilloe-Olsen:  
Ad Smiejordet, Fossum  
Stilte spørsmål om status for Smiejordet på Fossum som i kommuneplanen er avsatt til 
skoletomt.  
- Rådmannen besvarte spørsmålet.  
Ad gjerde langs stranden sørøst for Strømstangveien 45, Snarøya  
Fått henvendelse fra Oslofjordens friluftsråd vedr. gjerde som er til hinder for fiskere i 
området. Er gjerdet av nyere dato og er det omsøkt?  
- Bygningssjefen besvarte spørsmålet, saken er under utredning. 
 

Kommunestyret 29.feruar 2012 



Spørsmål  
Ole Andreas Lilloe-Olsen, stilte spørsmål om pålagt fruktordning i skolen og skolenes 
tilbakemelding om betydelig svinn. 

Kommunestyresak 8/12 Kolsåsbanen, Hauger – Kolsås områderegulering. 
Odd Roar Kristensen fremmet følgende forslag. En bedre utnyttelse av Hauger stasjon ved å 
la overgang fra matebussene og ekspressbusser skje der, i stedet for på Kolsås, må vurderes 
nærmere. Der er det allerede en undergang og dette gir en bedre sikkerhet for de reisende. (O) 

BAUN 28.februar 2012 
Sak 14/12 PLAN FOR TEMABARNEHAGER I BÆRUM  
Odd Roar Kristensen (V) fremmet følgende tilleggsforslag til punkt 2:  
I henhold til definisjon i denne saken gjennomføres en kartlegging som viser oversikt over 
temabarnehager i kommunen med hvilke tema og resultat av barnehagens 
brukerundersøkelse.(E) 
Sak 15/12 SKOLEMELDING 2020 - OPPFØLGING AV OVERSENDTE VEDTAK OG 
FORSLAG  
Venstre stemte mot et forslag fra Frp om å søke om tillatelse til å innføre karakterer fra 
7.klasse. Forslaget ble imidlertid vedtatt med stemmene fra Frp og H. 
 
SAM 27.februar 2012 
Sak 2/12 ORIENTERING OM DELTAGELSE I NETTVERK FOR STRATEGISK 
KOMPETANSESTYRING  
Hilde Arneberg (V) fremmet følgende forslag:  
Saken tas til orientering med følgende tillegg:  
Utvalget finner det bekymringsfullt og beklagelig at man kan anta at mellom 25 og 40 % av 
kommunens ansatte synes de får brukt kompetansen sin dårlig eller bare nokså godt. Kun 20 
% synes de får brukt kompetansen svært godt.  
Det bes om en informasjon med hensyn til hvilke forhold som kan ha ligget til grunn for at 
ansatte opplever dette i en slik størrelsesorden.  
Utvalget er tilfreds med at det er fokus på kompetanseløft, og ber om å bli orientert om 
hvorvidt tiltakene i kompetanseplanen fører til at flere ansatte opplever at deres kompetanse 
blir brukt optimalt :  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. Arnebergs forslag enstemmig vedtatt. 
 
Plan 1.mars 2012 
Sak 54/12 BRENNEVEIEN 43 B - KLAGE OVERF BYGNINGSSJEFENS AVSLAG 
PÅ SØKNAD OM TILBYGG OG FASADEENDRING PÅ EIENDOMMEN GNR. 78, 
BNR. 371  
Felles tilleggsforslag fra V, H, Ap fremmet av Ole Andreas Lilloe-Olsen:  
Planutvalget mener i tillegg at området er ferdig utbygget i henhold til plan. Eiendommene ble 
delt etter at boligene ble bygget i henhold til egen tomteplan. Dette medførte at 
tomtestørrelsen og utnyttelsen varierer fra 19,7 % til 28,86 %. Overskridelsen av BYA på 
andre eiendommer skyldes følgelig ikke senere godkjente tiltak. 
 
Formannskapet 7.mars 2012 
Sak 29/12 GURIBY SØNDRE - GNR 104 BNR 1 MFL - SØKNAD OM KONSESJON  
Venstre støttet konsesjonen, men hadde en stemmeforklaring som ble tatt opp i egen artikkel 
om gårdene som forsvinner fra bøndenes hender i Asker og Bærum, av journalist Hanne Wien 
i Budstikka. 



 
Formannskapet 14.mars 2012 
Eventuelt. Ad fremdriftsplan for Kadett-tangen. Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) ba om at det i 
den anledning også ses på strømforholdene utenfor Kadettangen. 
 
Plan 15.mars 2012 
Sak 60/12 HØVIK VERK - VERITAS - OMRÅDEREGULERING - 2. GANGS 
BEHANDLING  
Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) fremmet følgende forslag:  
Områderegulering for Høvik Verk-Veritas vedtas i tråd med forslagene i Alternativ 2.  
Antallet boliger begrenses imidlertid til det samme antall boliger som i Alternativ 1 og med 
maksimalt 3 etasjer. Boligene kan plasseres slik at en garasjeløsning med innkjøring fra syd 
blir mest mulig hensiktsmessig. Kart og bestemmelser justeres i tråd med dette frem til 
formannskapets behandling. (M – V) 
Spørsmål: 
Ole Andreas Lilloe-Olsen:  
Ad sti Kristian Køllesvei, Snarøya  
Skolebarn hindres i å benytte stien da det er satt opp gjerde med port og hengelås. Er det en 
prosess på gang fra kommunens side, kan rådmannen evt. fremskynde denne?  
- Rådmannen besvarte spørsmålet. Det er prosess på gang. 
 

BAUN 20.mars 2012 
Sak 19/12 MULIGHET FOR Å ETABLERE TEACH FIRST I BÆRUM  
Rådmannen innstilte på at Bærum ikke skulle delta i teach first. Venstre var md på 
fellesforslag: 
Fellesforslag H og V fremmet av Anne Lene W. Hojem:  
Teach First er en mulig god ordning for å rekruttere nye realfaglærere til Bærum skolen. 
Sektorutvalg barn og unge ber om en sak etter evalueringen i Oslo er gjennomført i slutten av 
2012. 

Sak 20/12 VURDERE MULIGHETENE FOR Å TILBY ÅPEN SFO I DE TO MEST 
AKTUELLE JULI-UKER PÅ ÈN SKOLE I BÆRUM I 2012  
Rådmannens forslag til vedtak:  
Juliåpen SFO i to uker ved èn skole i Bærum i 2012 igangsettes ikke. (E) 
Hilde Arneberg (V) fremmet følgende tilleggsforslag:  
Sektorutvalg barn og unge ber om en tilbakemelding etter avviklet sommerferie med hensyn 
til hvorvidt beslutningen om å ha julistengt SFO var riktig. (O) 

 

Kommunestyret 28.mars 2012 

Kommunestyresak 22/12  Interpellasjon fra Ida Ohme Pedersen (Frp) Ad ny E18 
Interpellanten ønsket at Bærum Kommunestyre skulle si et absolutt nei til bompenger og et 
absolutt nei til evt. rushtidsavgift. 
Ap/V fremmet felles forslag: 
1. Oslopakke 3 videreføres.  
2. E18 bygges ut snarest fra Lysaker til Slependen med lange tuneller, egen trasè for 



transportsyklister og god kollektivkapasitet.  
3. Staten må bidra mer i finansieringen av E18. (O) 

Kommunestyresak 24/12 Interpellasjon fra Edvard Olai Brekke Værland (V) 
Bærum kommune skal prioritere fortau, gang- og sykkelveier ved feiing om våren.  
Alle gang- og sykkelveier bør være feid senest 1. mai. (O) 

FSK 11.april 2012 

036/12 HØVIK VERK - VERITAS - 
OMRÅDEREGULERING 

 

 
Behandlingen i møtet  
Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) tok opp sitt primære forslag fra Planutvalget:  
Områderegulering for Høvik Verk-Veritas vedtas i tråd med forslagene i Alternativ 2. Antallet 
boliger begrenses imidlertid til det samme antall boliger som i Alternativ 1 og med maksimalt 
3 etasjer. Boligene kan plasseres slik at en garasjeløsning med innkjøring fra syd blir mest 
mulig hensiktsmessig.  
Kart og bestemmelser justeres i tråd med dette frem til kommunestyrets behandling. (M – V 
og Krf) 

Oversendte saker fra Kommunestyremøtet: 
Odd Roar Kristensen (V)  
Nytt pkt. En bedre utnyttelse av Hauger stasjon ved å la overgang fra matebussene og 
expressbusser skje der, i stedet for på Kolsås, må vurderes nærmere.Der er det allerede en 
undergang og dette gir en bedre sikkerhet for de reisende. (O) 

Eventuelt: 
Ole Andreas Lilloe-Olsen stilte spørsmål ad Bærum som fairtradekommune. Viste til 
kommunestyrets vedtak i 2007 og sertifiseringen som fant sted på Byfesten i 2009. Ønsket et 
notat fra rådmannen om hva som blir gjort for at flere av kommunens tjenestesteder skal bli 
en fairtradearbeidsplass.  
Fungerende rådmann vil lage et notat om saken som blir oversendt formannskapet.  

Plan 12.april 2012 

078/12 EKEBERGLIA 61 - KLAGE OVER BYGNINGSSJEFENS AVSLAG 
PÅ SØKNAD OM TOMANNSBOLIG PÅ EIENDOMMEN GNR. 8, BNR. 58 
Fellesforslag fra H, V, Ap fremmet av Ole Andreas Lilloe-Olsen:  
Planutvalget omgjør bygningssjefens avslag av 02.02.2012 og gi dispensasjon fra 
høydebestemmelsen til det omsøkte tiltaket. Tiltakshaver har en stor tomt der 
utnyttelsesmulighetene er kraftig beskåret på grunn av tunnel for nytt dobbeltspor 
Lysaker- Sandvika som går under tomten.  
Det er vanskelig å få til en tilfredsstillende bolig innenfor de byggegrenser som 
gjelder som følge av dobbeltsporet. Tiltaket vil gi tiltakshaver en brukbar bolig på en 
vanskelig tomt, samtidig ligger huset slik til at den ekstra høyden ikke er til sjenanse 
for bakenforliggende naboer. (E) 
 
BAUN 17.april 
 

 



032/12 NY BARNEHAGELOV - 
HØRINGSUTTALELSE 

 

Hilde Arneberg (V) fremmet følgende tilleggsforslag:  
Sektorutvalg barn og unge ber rådmannen fremlegge sak som belyser situasjonen for 
barn med behov for medisinske tiltak i barnehage/skole. (E) 

 
Formannskapet 18.april 
 
Interpellasjon fra Ida Ohme Pedersen (Frp)oversendt fra Kommunestyret. 
Fellesforslag Ap/V fremmet av Marianne Rieber-Mohn (Ap):  
1. Oslopakke 3 videreføres.  
2. E18 bygges ut snarest fra Lysaker til Slependen med lange tuneller, egen trasè for 
transportsyklister og god kollektivkapasitet.  
3. Staten må bidra mer i finansieringen av E18.  
Oversendes rådmannen (E) 

Interpellasjon fra Edvard Olai Breke Værland (V) oversendt fra kommunestyret. 
Edvard O. Brekke Værland (V)  
Bærum kommune skal prioritere fortau, gang- og sykkelveier ved feiing om våren.  
Alle gang- og sykkelveier bør være feid senest 1. mai.  
Oversendes MIKK (E) 

SAM 23.april 

009/12 SYKEFRAVÆR 2011 - SYKEFRAVÆRSRAPPORTERING I NYTT 
LØNN OG PERSONALSSYSTEM (LØP) 
Hilde Arneberg (V) foreslo følgende forslag: 
Saken tas til orientering med følgende tillegg: 
Utvalget er bekymret for sykefraværet. Vi er kjent med at det utarbeides en sak om 
sykefraværet innenfor BIOMs ansvarsområde, som etter planen legges fram på BIOMS 
junimøte. Utvalget ber om at den nevnte saken også settes opp på SAMUs sakskart sammen 
med informasjon gjeldene for de øvrige deler av tjenesteområdene med høyere fravær enn 
måltallet tilsier. (E) 
 

FRIKK 24.april 

Eventuelt: 
Wolfgang Plagge (V) orienterte om at kommunen kan søke kulturmidler fra Kulturrådet. 

Planutvalget 26.april 

083/12 SANDVIKA SENTRUM 
ØST - 
OMRÅDEREGULERING 

 

Felles tilleggsforslag fra V, H, Ap fremmet av Ole Andreas Lilloe-Olsen:  
Planen må ta høyde for fremtidig parkeringsanlegg under Rådhusparken og Finstadgården og 
ikke være til hinder for mulig kobling til eksisterende parkering under bussterminal for 
utvidelse av innfartsparkering.  



Planens bidragsytere bør inviteres til å se på mulighetene for å forskyve stranden nedenfor 
Finstadgården utenfor eksisterende E-18 bro. (E) 
 

Formannskapet 3.mai 2012 

050/12  PLANSTRATEGI 2012  
 

Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) fremmet følgende forslag:  
Pkt. 3 a skal lyde:  
Befolkningsvekst, befolkningssammensetning, mobiliseringsbehov og boligpolitikk.  
Begrunnelse:  
Det er et behov for å signalisere at Bærum skal føre en offensiv og aktiv boligpolitikk der vi 
søker å tilpasse og vektlegge boligbygging til kommunens og innbyggernes behov fremfor å 
la en boligbygging der markedsgevinstene er størst råde.  
Analysen som viser at nær 70 % av bilbruken i Bærum ikke er relatert til arbeidsreiser viser et 
sterkt behov for å se mobilitetsbehovet i sammenheng med den totale planleggingen.  
Eks. Dersom vi bygger leiligheter for pensjonister og de med minst mobilitetsbehov på 
kollektivknutepunktene blir gevinsten ved knutepunktutbyggingen mindre enn om vi lager 
kompakte og helhetlige nærmiljøer for de med størst mobilitetsbehov i nærheten av disse.  
Votering:  
Rådmannens forslag ble enstemmig vedtatt. Lilloe-Olsens forslag fikk 5 stemmer (V, 3 Ap, 
KrF). 
 
MIKK 4.mai 2012  
 
Eventuelt 
Siri Engesæth (V) viste til rådmannens notat datert 29.02.2012 ”Orientering vedrørende 
friområder for hund/dressurområder” fremlagt for utvalget i møte 8. mars 2012: Sektorutvalg 
miljø, klima og kommunalteknikk anmoder rådmannen om å se nærmere på sikring og 
skilting av felles regler i forbindelse med sameksistens hundelufting og Bærums eneste fritids 
cricketbane.  
Rådmannen besvarte spørsmålet og arbeider videre med saken.  
Siri Engesæth (V) viste til sak 002/12 ”Kontrakt med Follo Ren IKS om avfallsløsning”, 
behandlet i sektorutvalgets møte 12. januar 2012: Rådmannen bes orientere utvalget om 
fremdrift i saken så snart som mulig.  
Rådmannen kommer tilbake til saken. 
 
Formannskapet 9.mai 
063/12 INNBYGGERINITIATIV - 
DRIFTSAVTALE FOR FASTLEGE 
OVER 70 ÅR 

 

Rådmannen hadde følgende forslag: 
Kommunen fortsetter gjeldende praksis i tråd med intensjonene i Rammeavtalen ASA 4310, 
og fornyer ikke avtaler for fastleger som har fylt 70 år. (M – V og Ap) 
Ap fremmet følgende forslag: 
Bærum kommune ber KS vurdere aldersbegrensningene i Rammeavtalen ASA 4310 punkt 15, 
og tilsvarende for psykologer og fysioterapeuter. (F – mot V) 
 
 



064/12  SANDVIKA GÅGATEN - 
PRØVEPROSJEKT MED 
KJØRING  

Behandlingen i møtet  
Formannskapet vedtok med 12 mot 1 stemme (V) følgende forslag:  
Det åpnes for enveiskjøring i gågaten fra jernbanen mot rådhuset. 
 
Plan 10.mai 
089/12  FORNEBU - OMRÅDE 1.2 OG 

DELER AV OMRÅDE 1.3 - 
FORNEBUPORTEN - 
OMRÅDEREGULERING MED 
DETALJREGULERING - 1. 
GANGS BEHANDLING  

Felles tilleggsforslag fra V, H, Ap fremmet av Ole Andreas Lilloe-Olsen:  
Frem til 2. gangs behandling ber Planutvalget om at det redegjøres for alternative traseer for 
vestre lenke. (E) 
 
BAUN 15.mai 2012 
 
Odd Roar Kristensen (V) stilte følgende spørsmål:  
1. Kan rådmannen bekrefte at rektorene og lærerne i Bærum er fornøyd med situasjonen med 
14,4 lærere pr. elev eller er dette tema som disse ønsker å få gjort noe med?  
 
2. Kan rådmannen ”røpe” for utvalget om flere lærere i bærumsskolen vil være noe som trolig 
vil komme på politikernes bord ved høstens budsjettforhandlinger?  
 
3. Er Bærum med i pilotprosjektet ”Menn og kvinner i ALLE barnehager”?  
 
4. Kan Rådmannen si noe om prosjektet M.I.B (menn i barnehage) og om det fortsatt går?  
 
5. Har kommunen også like mye ansvar for at de private barnehagene holder mål angående 
mannsandelen i barnehagen?  
 
6. Kan Rådmannen legge frem en sak for utvalget om hvordan Bærum skaffer seg flere menn 
i barnehagene sine og hvilke tiltak som gjøres og hvilke resultater som Bærum har?  

7. Har Rådmannen sett og behandlet brev fra FAU på Levre skole?  
 
8. Har Rådmannen noen akutte planer for skolen i inneværende år på bakgrunn av FAU sin 
frustrasjon?  
 
Rådmannen besvarte spørsmålene og følger opp problemstillingene i spørsmål 7 og 8. 

EOA 22.mai 
Rådmannen innstilte på egen pensjonskasse.  
Høyre fremmet forslag om tilbakesendelse. (F – mot V/Frp) 

Kommunestyret 30.mai 2012 



Kommunestyresak 30/12 Krabberud, Vestre del detaljregulering 
Venstre støttet forslag fra Krf om redusert høyde på husrekke nærmest Krabberudlia 17. (F 
mot Ap) 

Plan 7.juni 2012 
119/12  HØVIK - NY RAMPE OG 

RUNDKJØRING - 
DETALJREGULERING - 2. GANGS 
BEHANDLING  

Felles tilleggsforslag fra V, H, Ap fremmet av Ole Andreas Lilloe-Olsen:  
Trafikkavviklingen i anleggsperioden er en alvorlig utfordring. Utbygger skal sørge for 
optimale avbøtende tiltak for å sikre best mulig trafikkflyt i denne perioden.  
Midlertidig bro over E18 skal søkes gjennomført, en krysning i området Kirkeveien – 
Glassverkveien skal vurderes og vurderingen skal fremlegges for kommunens administrasjon, 
Planutvalget og Sektorutvalg miljø, klima og teknikk (MIKK). (E) 
 
MIKK 7.juni 2012 
028/12  INTERPELLASJON FRA EDVARD 

O. BREKKE VÆRLAND (V) OM 
FEIING AV FORTAU, GANG- OG 
SYKKELVEIER  

Bjørn Røtnes (H) fremmet følgende forslag:  
Rådmannen bes fremlegge en kort redegjørelse om dagens ordning for feiing av fortau, gang- 
og sykkelveier inkludert dagens avtaler, kostnader og med vurdering av mulighetsrommet. (E) 
 

EOA 12.juni 2012 

031/12  EIENDOM - 
EIERSTRATEGI  

Jon Grasbekk (V) fremmet følgende tilleggsforslag:  
Utvalget ber om en orientering om hvordan rådmannen ser på utviklingen av Bærum 
kommunale Eiendomsselskap AS som aktiv samarbeidspartner. Dette kan legges fram i egen 
sak eller i forbindelse med en eventuell fremtidig sak om endret forvaltning av eiendom i 
Bærum kommune. (E ) 

Formannskapet 13.juni 2012 

076/12  HØVIK - NY RAMPE OG 
RUNDKJØRING - 
DETALJREGULERING  

Fellesforslag H/V fremmet av Udnes:  
Innstillingens pkt. 2 endres til:  
Trafikkavviklingen i anleggsprioden er en alvorlig utfordring. Utbygger skal sørge for 
optimale avbøtene tiltak for å sikre best mulig trafikkflyt i denne perioden. Midlertidig bro 
over E18 skal gjennomføres.  
I reguleringsbestemmelsene skal det inntas en ny rekkefølgebestemmelse:  
Før eksisterende kjørebro rives, skal det være etablert en midlertidig kjøreveiforbindelse over 
E18 på Høvik. (E ) 



SAM 18.juni 2012 

014/12 ARBEIDSMILJØUTVALGETS ÅRSRAPPORT 2011 

Hilde Arneberg (V) fremmet følgende forslag: 
Utvalget ønsker en orientering om det videre arbeidet med forebygging av vold og trusler 
på kommunens arbeidsplasser. Ref. arbeidsmiljøutvalgets årsrapport 2011 Kap. 6 og 13.4. (E ) 

Kommunestyremøte 20.juni 2012 

Kommunestyresak 37/12 Holmaveien 19 – 45 m.fl detaljregulering 
Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) fremmet følgende tilleggsforslag til reguleringsbestemmelsene 
om estetikk: På takene kan gress eller torv benyttes. (E) Og til bestemmelser om utomhusplan: 
Eventuelle nye krav til fordrøyningsarealer for flomvann som følge av Kommunedelplan 
for Sandviksvassdraget eller andre overordnede planer, skal tilpasses i planen. 
Grøntarealer skal gjøres tilgjengelige for allmennheten og ha egen plan for vedlikehold 
og skjøtsel. (F mot Frp) 

Kommunestyresak 38/12 Høvik – ny rampe og rundkjøring. 
Venstre mente det var viktig å sikre dette nye krysset. Både av hensyn til utbyggingen av 
jernbanestasjonen og fremtidige løsninger for tuneller på ny E-18. Flertallet mente imidlertid 
eksisterende plan var akseptabel nok. Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) tok opp sitt fellesforslag 
fra planutvalget i litt justert form:  
Trafikkavvikling i anleggsperioden er en alvorlig utfordring. Utbygger skal sørge for optimale 
avbøtende tiltak for å sikre best mulig trafikkflyt i denne perioden. Midlertidig bro over E18 
skal søkes gjennomført. En vurdering av slike krysninger blant annet på strekningen 
mellom Kirkeveien og området mellom Sandviksveien og E18 ved innkjøringen til 
Glassverkveien, skal legges frem for kommunens administrasjon, Planutvalget og 
Sektorutvalg miljø, klima og kommunalteknikk (MIKK). Midlertidig sykkelbro fra 
Nordjordet til Røabanen skal vurderes anlagt i perioden. (M – Venstres stemmer) 
 
Plan 21.juni 2012 
123/12  OMRÅDEREGULERING FOR 

BEKKESTUA NORD - UTSATT 1. 
GANGS BEHANDLING  

Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) fremmet følgende tilleggsforslag:  
Frem til 2. gangs behandling skal alternativt formål for parkeringshus, vurderes. Både rent 
parkeringshus, og kombinerte formål med offentlig formål og parkeringshus, skal inngå i en 
slik vurdering. Det skal også vurderes en mulig avgrensing av de arealer som skal vernes 
rundt brannstasjonen. (E ) 
 
130/12  BEKKESTUVEIEN 20 - 

DETALJREGULERING –  
1. GANGS BEHANDLING  

Rådmannen hadde innstilt på at planen ikke fremmes nå 
Odd Willy Lørstad (Ap) fremmet følgende forslag:  
Alle reguleringsforslag i området Bekkestua med omegn avvises inntil ny revidert 
kommuneareal plan og ny områdereguleringsplan for hele området er vedtatt. (M – Ap+V) 
Høyre fremmet forslag om at det private reguleringsforslaget skulle fremmes (F- H) 
 



MIKK 21.juni 2012 
034/12  KONTRAKT MED FOLLO REN 

IKS OM AVFALLSLØSNING (II)  
Edvard O. B. Værland (V) fremmet følgende tilleggsforslag:  
1. Rådmannen bes følge opp om de tekniske driftsutfordringene med kontaminering av 
avfallsfraksjoner, og medfølgende tap av inntekter, innebærer at det bør innføres separat 
sortering av organisk avfall i husstandene.  
Om så er tilfelle ber Sektorutvalg miljø, klima og kommunalteknikk om at kostnadene ved 
slik utsortering og håndtering utredes slik at det kan vurderes i sammenheng med den økte 
driftssikkerhet, økte inntekter og redusert volum ved transport.  (M – V) 
2. Sektorutvalg miljø, klima og kommunalteknikk ber rådmannen utrede en løsning med 
elektronisk individuell veiing av husstandenes leverte avfall med tilhørende differensiert 
gebyr. (M – V+Ap) 
 
PLAN 28.juni 2012 
 
134/12  KONGSHAVN 38 - KLAGE PÅ 

PLANUTVALGETS VEDTAK AV 
12.04.2012 OM DISPENSASJON 
TIL ENEBOLIG  

Felles tilleggsforslag fra V, H, Ap fremmet av Ole Andreas Lilloe-Olsen:  
Planutvalget forutsetter at de privatrettslige forhold blir ivaretatt. (E ) 
 
138/12  OPPNEVNELSE AV JURY, 

SEKRETARIAT OG FASTSETTELSE 
AV TIDSPUNKT FOR UTDELING 
AV PRIS FØRSTE GANG - BÆRUM 
KOMMUNES ARKITEKTURPRIS  

Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) fremmet følgende forslag:  
Eirik Trygve Bøe (V) foreslås som politisk valgt jurymedlem. (E ) 
 
Formannskapet 29.august 2012 
 
107/12  VALG AV MEDDOMMERE TIL 

ASKER OG BÆRUM TINGRETT 
OG BORGARTING 
LAGMANNSRETT SAMT 
JODSKIFTEMEDDOMMERE OG 
FORSLAG TIL SKJØNNSMENN.  

Ad jordskiftedommere. Ole Andreas Lilloe-Olsen V fremmet følgende forslag: Gudbrand 
Teigen V, Ketil Jørstad V (E ) 
 
109/12  KONTRAKT MED FOLLO REN 

IKS OM AVFALLSLØSNING (II)  
Marianne Rieber-Mohn (Ap) fremmet følgende forslag:  
1. Det inngås ikke avtale mellom Bærum kommune og Follo Ren IKS for et felles MBT-
anlegg i Vestby. (M – Ap + V) 

2. Rådmannen bes utrede alternative løsninger for håndtering av Bærum kommunes avfall 
hvor økonomi og miljø vektlegges. (M – Ap + V) 



3. Dagens avfallshåndteringssystem videreføres til nytt system er valgt. (M – Ap + V) 
 
 
Eventuelt 
Ordføreren viste til formannskapets møte 11.04.2012 hvor formannskapet støttet deltagelse i 
Stamvegutvalget. Formannskapet sluttet seg til at Ole Kristian Udnes oppnevnes som medlem 
og Ole Andreas Lilloe-Olsen varamedlem. 
 
SAM 10.september 2012 
 
021/12 ALTERNATIVE PENSJONSKASSE LØSNINGER FOR BÆRUM 
KOMMUNE – UTREDNING 
 
Venstre støttet Rådmannens forslag med Anne Gerd Steffensens (H) forslag om en 
kommentar til brev fra DnB. (F – mot 2 H) 
 
Forslag til vedtak: 
1. Bærum kommune tar sikte på å etablere egen pensjonskasse. Rådmannen får 
fullmakt til å igangsette arbeidet med å etablere pensjonskassen, slik det er skissert 
i redegjørelsen. 
2. Før formell etablering av egen pensjonskasse ber kommunestyret rådmannen om å 
fremlegge følgende saker: 
- Rådmannen utarbeider et konkret forslag til kommunestyret om 
hvilken/hvilke kommunale eiendommer som anbefales overført fra 
kommunen til pensjonskassen. 
- Rådmannen utarbeider et konkret forslag til kommunestyret vedrørende 
valg av investerings-/risikoprofil for forvaltningen av pensjonsmidlene. 
 
EOE 11.september 
 
042/12  ALTERNATIVE 

PENSJONSKASSE LØSNINGER 
FOR BÆRUM KOMMUNE - 
UTREDNING  

Gudbrand Teigen (V) fremmet følgende tilleggsforslag:  
Rådmannen bes utrede mulighetene for å disponere kapitalen i pensjonsfondet til obligasjoner 
eller lån (sikrede) for finansiering av samfunnsnyttige prosjekt (boliger til prioriterte 
målgrupper, infrastruktur for kollektivtrafikk etc.) (M – V) 
 
FRIKK 11.september 2012 
 
051/12 MULIGHETER FOR UTVIDET ÅPNINGSTID VED BERGER 
SVØMMEHALL 
 
Venstre gikk for Rådmannens alternativ 3 med Aps forslag til tillegg: 
 
Alternativ 3: 
Berger Svømmehall utvider åpningstiden til 7 dager pr uke. Budsjettrammen for Berger 
Svømmehall økes med kr. 1.050.000,- pr år med virkning fra august 2013. 
 



Tillegg: under forutsetning om budsjettmessig dekning i HP-behandlingen. (M – Ap, V, SV) 
 
PLAN 13.september 2012 
 
158/12  TANUMVEIEN 172 - KLAGE PÅ 

BYGNINGSSJEFENS VEDTAK AV 
19.01.2012 OM AVSLAG PÅ SØKNAD 
OM TILLATELSE TIL ENDRING AV 
GARASJE/CARPORT PÅ 
EIENDOMMEN GBNR. 47/8.  

Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) fremmet følgende tilleggsforslag:  
Planutvalget imøteser en ny søknad i tråd med de bemerkninger fylkesrådmannen har i saken. 
(E ) 
 
Eventuelt: 
Ole Andreas Lilloe-Olsen:  
Ad terrengarbeider ved Vestmarksetra og Nedre Gupu – utbedringer og utvidelser av løyper  
Ved Vestmarksetra og Nedre Gupu er det igangsatt betydelige terrengarbeider i forbindelse 
med utbedringer og utvidelser av løyper. Markaloven er klar på at større arbeider med 
skiløyper skal reguleres, og nabolag, natur og friluftsorganisasjoner etterspør deres rett til 
innsyn og medvirkning.  
1. Hvorfor har man i dette tilfelle valgt å sette i gang så vidt omfattende tiltak som et forenklet 
meldingstiltak?  
2. Dersom Fylkesmannen har gitt klarsignal om at dette tiltaket kunne gjennomføres uten 
reguleringsplan. På bakgrunn av hvilke opplysninger fra Bærum Kommune har han tatt en 
slik avgjørelse?  
- Rådmannen besvarte spørsmålene.  
 
Ad Vollsveien 100B  
Planutvalget ga tillatelse til et tiltak i Vollsveien 100B. Etter opplysninger fra naboene ble det 
da knyttet betingelser til tillatelsen og det ble opplyst at det skulle fremlegges mer detaljerte 
skisser. Saken ble anket til Fylkesmannen. Nå er det igangsatt arbeider uten at naboene har 
hørt noe mer. Hva er situasjonen her?  
- Rådmannen besvarte spørsmålet. 
 
Formannskapet 19.september 2012 
 
116/12  RYKKINN SKOLE AVDELING 

BERGER - UTREDNING AV 
SAMLOKALISERING OG OPS  

Torbjørn Espelien (Frp) fremmet følgende forslag (utsettelse):  
Saken sendes FRIKK for uttalelse vedrørende håndballhall og samlokalisering av bibliotek.  
Det ble vedtatt å votere over Espeliens forslag:  
Espeliens forslag fikk 5 stemmer (Frp, Ap, V) 
 
Venstre støttet deretter forslag fra Ap om at prosjektet skulle gjennomføres med Bærum 
kommune som byggherre (Rådmannens opprinnelige forslag). (M – Ap, V) 
 
117/12  HURTIGBÅT - 

RUTEALTERNATIVER I INDRE 
OSLOFJORD  



Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) fremmet følgende forslag:  
Nytt pkt. 7  
Bærum kommune fremskynder arbeidet med regulering av anløp for hurtigbåt på Rolfstangen. 
Arbeidet med kollektiv tilbringertjeneste til dette anløpet skal tillegges stor vekt. (E ) 
 
Nytt pkt. 8  
Inntil nytt anløp på Rolfstangen er anlagt, må kaia ved Fornebupromenaden nedenfor Fornebu 
(Telenor) Arena utbedres, av fylkeskommunen, tilsvarende standard for kaiene på øyene, slik at 
hurtigbåter midlertidig kan bruke denne. (E ) 
 
BAUN 25.september 2012 
 
061/12  BÆRUMS BARNEHAGER OG 

FØRSKOLELÆRERNES FAGLIGE 
OPPDATERING - OPPFØLGING AV 
HP VEDTAK  

Odd Roar Kristensen (V) fremmet følgende tilleggsforslag:  
Kommunen bør undersøke muligheten og igangsette kurs eller etterutdanning for pedagoger i 
barnehager der formålet er å kunne tidlig fange opp barn som kommer fra foreldre / foresatte med 
ulike rusproblemer. (O) 
 
Eventuelt: 
Hilde Arneberg (V) ber rådmannen vurdere fleksibel åpningstid i kommunens barnehager. 
Rådmannen kommer tilbake til saken.  
 
Formannskapet 10.oktober 
 
135/12  KOMMUNEPLANE

N 2013 - 2030  
Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) fremmet følgende tilleggsforslag:  
Ad fokus på Samfunnsdelen:  
Bilbruk/mobilitetsbehov, fritidskjøring. (E ) 
 
136/12  ALTERNATIVE PENSJONSKASSE 

LØSNINGER FOR BÆRUM 
KOMMUNE - UTREDNING  

Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) tok opp Teigens forslag fra EOA:  
Rådmannen bes utrede mulighetene for å disponere kapitalen i pensjonsfondet til obligasjoner 
eller lån (sikrede) for finansiering av samfunnsnyttige prosjekt (boliger til prioriterte målgrupper, 
infrastruktur for kollektivtrafikk etc.). Ble ikke votert over da et forslag fra Røtnes (H) om å ikke 
utrede ny pensjonsordning fikk flertall. 
 
138/12  SANDVIKA GÅGATEN - 

PRØVEPROSJEKT - KJØRING  
Marianne Rieber-Mohn (Ap) fremmet følgende forslag:  
1. Det åpnes ikke for trafikk i gågaten. (M – Ap, V) 
2. Fremtidig bruk av gågaten vurderes i forbindelse med behandling av planene for utvikling av 
Sandvika øst. (M – Ap, V) 
 
PLAN 11.oktober 2012 
 



176/12  ANKERSVINGEN 8 - KLAGE OVER 
BYGNINGSSJEFENS AVSLAG PÅ 
JUSTERT SØKNAD OM UTVIDELSE 
AV TERRASSE, DELVIS 
OVERBYGGET UTEPLASS OG 
STØTTEMURER PÅ EIENDOMMEN 
GNR. 38, BNR. 291  

Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) fremmet følgende forslag:  
Planutvalget omgjør bygningssjefens avslag av 16.05.2012. Justert søknad om flytting av 
badeanlegg godkjennes i tråd med føringen gitt av Plan og miljøutvalget 02.05.2011. Det gis 
dispensasjon for plassering av mur. Del av mur på naboeiendommen må fjernes, om nødvendig 
fra egen eiendom. Tak på overbygd del må endres slik at nedbør ikke faller ned på naboens 
eiendom fra taket.  
Votering:  
Ved alternativ votering mellom rådmannens og Lilloe-Olsens forslag, ble Lilloe-Olsens forslag 
vedtatt med 3 mot 2 stemmer (2H). 
 
182/12  STRØMSTANGVEIEN 20 - 

KLAGEBEHANDLING AV 
BYGNINGSSJEFENS 
RAMMETILLATELSE AV 
21.06.2012 TIL ENEBOLIG, 
ANNEKS MV  

Fellesforslag fra V, Ap fremmet av Ole Andreas Lilloe-Olsen:  
Klagen tas til følge. Planutvalget opphever bygningssjefens vedtak av 21.06.2012 og avslår 
søknaden i medhold av plan- og bygningslovens § 29-2, jfr. Også 29-4.  
Begrunnelse:  
Tiltaket er ikke tilpasset omgivelsene og gir betydelig ulempe for naboene som taper mye sol, lys 
og utsyn. Huset med sin plassering, høyde og volum innehar ikke gode nok visuelle kvaliteter i 
forhold til nabobebyggelse, naturlige omgivelser og plassering.  
Planutvalget mener tiltaket må ta mer hensyn til eksisterende nabohus. Utvalget vil være positive 
til en ny søknad der byggets 2. etg. er trukket minimum 8 meter tilbake. (F – mot 1H) 
 
 
Kommunestyremøte 31.oktober 2012 
 
Sak 54/12  Høvik Verk – Veritas – Områderegulering  
Ole Andreas Lilloe-Olsen (V) tok opp sitt forslag fra formannskapet 11.04.2012. 
Områderegulering for Høvik Verk – Veritas vedtas i tråd med forslagene i Alternativ 2. 
Antallet boliger begrenses imidlertid til det samme antall boliger som i Alternativ 1 og med 
maksimalt 3 etasjer. Boligene kan plasseres slik at garasjeløsning med innkjøring fra syd blir 
mest mulig hensiktsmessig. (M – V, Krf og SV) 
 
Kommunestyremøte 12.desember 2012 

Sak 83/12 Handlingsprogram 2013 – 2016 

 

 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
061/12  BÆRUMS BARNEHAGER OG 

FØRSKOLELÆRERNES FAGLIGE 
OPPDATERING - OPPFØLGING 
AV HP VEDTAK  

 
 
Odd Roar Kristensen (V) fremmet følgende tilleggsforslag:  
Kommunen bør undersøke muligheten og igangsette kurs eller etterutdanning for pedagoger i 
barnehager der formålet er å kunne tidlig fange opp barn som kommer fra foreldre / foresatte 
med ulike rusproblemer. 

Kristensens tilleggsforslag oversendes rådmannen. 

 

 
Hilde Arneberg (V) ber rådmannen vurdere fleksibel åpningstid i kommunens barnehager. 
Rådmannen kommer tilbake til saken.  
 

 

Årsmelding	  2013	  fra	  kommunestyregruppa	  for	  Bærum	  Venstre	  	  

Her følger en opplisting av saker behandlet i kommunale organer som er fremmet av 
V eller fellesforslag med andre partier gjennom 2013. Resultatet av forslagene vises 
også. 
	  
FORKORTSELSER:	  
PLAN,	  planutvalget	  
BIOM,	  bistand	  og	  omsorg	  
EOA,	  eiendom	  og	  administrasjon	  
MIKK,	  miljø	  klima	  og	  kommunalteknikk	  
KST,	  kommunestyret	  
BAUN,	  barn	  og	  unge	  
FRIKK,	  frivillighet	  idrett	  kultur	  og	  kirke	  
FSK,	  Formannskapet	  
	  



Link	  til	  møteplan	  for	  alle	  kvartaler:	  
https://www.baerum.kommune.no/innsyn6_politikere/wfinnsyn.ashx?response=moteplan&	  

	  

	  

UKE	  3	   	   	   	   	   	   	   	  
Eie	  4/13	  Brannstasjon	  på	  Fornebu	   	   	   	   	   	   EOA	  
Venstre	  stemte	  i	  mot	  forslag	  fra	  Høyre	  og	  Frp	  om	  å	  sende	  saken	  tilbake.	  (F	  –	  mot	  V	  og	  Ap)
	   	   	   	   	   	   	   	  
FSK	  1/13	  Kommunedelplan	  Sandviksvassdraget	   	   	   	   FSK	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  tok	  opp	  sitt	  pkt.	  1	  fra	  Planutvalget:	  Til	  reguleringsbestemmelser:	  
§	  3.1	  –	  Næringsvirksomhet	  For	  alle	  nye	  tiltak	  skal	  avstand	  til	  elv	  vurderes	  nærmere	  i	  
områdeplan	  eller	  detaljplan,	  men	  ingen	  nye	  bygg	  kan	  plasseres	  nærmere	  enn	  30	  m	  fra	  
vassdraget	  (nytt	  kulepkt.).	  	  
(M	  –	  støtter	  av	  Ap,	  Frp	  og	  Krf)	  

	   	   	   	   	   	   	  
Plan	  3/13	  Reguleringsplan	  for	  Munkebakken.	  	   	   	   	   PLAN	  
Fellesforslag	  fra	  V,	  H,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  Planutvalget	  forutsetter	  at	  
fredningen	  av	  Munkebakken	  gjelder	  i	  henhold	  til	  kommuneplanen.	  (E)	  

	   	   	   	   	   	   	   	  
MIKK	  3/13	  Oppfylling	  Kadettangen	  	   	   	   	   	   MIKK	  
Siri	  Engesæth	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag,	  punkt	  3:	  Før	  endelig	  tillatelse	  gis	  til	  
utlegging	  av	  masser	  skal	  strømforholdene	  ved	  Kadettangen	  og	  konsekvensene	  ved	  
massefylling	  på	  disse	  være	  kartlagt.	  Det	  skal	  også	  foreligge	  dokumentasjon	  som	  viser	  at	  
lakseforvaltningen	  går	  god	  for	  at	  en	  slik	  utfylling	  ikke	  får	  negative	  konsekvenser	  for	  
laksestammen	  i	  Sandvika.	  (E)	  

MIKK	  7/	  Søknad	  om	  VM	  i	  Maratonpadling	  på	  Storøyodden	   	   	  
Fellesforslag	  Ap	  og	  V	  fremmet	  av	  Siri	  Engesæth:	  Bærum	  kommune	  stiller	  seg	  positiv	  til	  det	  
omsøkte	  arrangementet.	  Søknaden	  innvilges	  under	  forutsetning	  av	  at	  Strand	  Kajakklubb	  og	  
Norges	  Padleforbundenes	  om	  en	  løype	  og	  et	  arrangementstidspunkt	  som	  kan	  godkjennes.	  
(M	  –	  V	  og	  Ap)	  

UKE	  4	  
006/13	  TEMABARNEHAGER	  –	  STATUS	   	   	   	   	   	   BAUN	  
Odd	  Roar	  Kristensen	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag:	  	  

Rådmannen	  ser	  på	  muligheten	  for	  et	  kommunalt	  belønningssystem	  for	  barnehager	  som	  
satser	  på	  Temabarnehager	  og	  viser	  til	  gode	  resultater.	  Rådmannens	  forslag	  ble	  enstemmig	  
vedtatt.	  	  



Kristensens	  forslag	  oversendes	  rådmannen.	  Vedtak:	  1.	  Redegjørelse	  om	  temabarnehager	  tas	  
til	  orientering.	  2.	  Det	  utarbeides	  en	  oversikt	  hvor	  det	  fremgår	  hvordan	  barnehagene	  i	  Bærum	  
har	  satt	  ulike	  tema	  på	  dagsorden	  i	  sitt	  pedagogiske	  arbeid.	  Oversikten	  legges	  frem	  for	  
sektorutvalget.	  (E)	  
	  
UKE	  5	  
002/13	  SANDVIKSVASSDRAGET	  FRA	  BJØRNEGÅRDSVINGEN	  TIL	  	   	   	   KST	  
BJØRUM	  -‐	  KOMMUNEDELPLAN	  -‐	  	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  tok	  opp	  sitt	  forslag	  fra	  formannskapet:	  	  
Til	  reguleringsbestemmelser:	  §	  3.1	  –	  Næringsvirksomhet	  	  
For	  alle	  nye	  tiltak	  skal	  avstand	  til	  elv	  vurderes	  nærmere	  i	  områdeplan	  eller	  detaljplan,	  men	  
ingen	  nye	  bygg	  kan	  plasseres	  nærmere	  enn	  30	  m	  fra	  vassdraget	  (nytt	  kulepkt.).	  (Lilloe-‐Olsens	  
forslag	  fikk	  24	  stemmer).	  
	  
007/13	  LANGODDVEIEN	  39	  -‐	  GNR	  41	  BNR	  746	  -‐	  REGULERT	  	  
FELLESAREAL	  (FA-‐5)	  SPØRSMÅL	  OM	  EKSPROPRIASJON	  -‐	  NY	  	  
BEHANDLING	  	  
Vedtaket	  anket	  inn	  for	  kommunestyret	  på	  vegne	  av	  V,	  KrF	  og	  Ap.	  (E)	  
	   	   	   	   	   	   	   	   	   	  
017/13	  GAMLE	  RINGERIKSVEI	  125	  A	  -‐	  RAMMESØKNAD	  OG	  SØKNAD	  	   	   PLAN	  
OM	  DISPENSASJON	  -‐	  ENEBOLIG	  MED	  GARASJE	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  	  
Planutvalget	  innvilger	  søknad	  om	  enebolig	  med	  garasje.	  Søknad	  om	  dispensasjon	  fra	  
reguleringsplan	  for	  oppføring	  av	  bolig	  og	  garasje	  på	  areal	  regulert	  til	  jord-‐	  og	  skogbruk	  
imøtekommes.	  Begrunnelse:	  	  
I	  Bærum	  har	  vanlig	  praksis	  vært	  at	  man	  tillater	  to	  bolighus	  –	  våningshus	  og	  kårbolig	  –	  oppført	  
på	  landbrukseiendommer.	  Omsøkte	  bolig	  er	  ikke	  plassert	  på	  dyrket/dyrkbar	  mark	  og	  trenger	  
derfor	  ikke	  tillatelse	  til	  omdisponering	  etter	  jordloven.	  De	  eksisterende	  boligene	  har	  ikke	  
livsløpstandard	  og	  er	  derfor	  ikke	  egnet	  til	  bolig.	  (E)	  
	  
UKE	  6	  
002/13	  STORTINGS-‐	  OG	  SAMETINGSVALGET	  2013	  –	  GJENNOMFØRING	   VALGSTYRET	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Det	  etableres	  en	  prøveordning	  med	  
forhåndsstemming	  på	  de	  videregående	  skolene	  i	  Bærum	  i	  skoletiden	  fra	  skolestart	  høsten	  
2013	  til	  fredag	  før	  valgdagen.	  Bærum	  kommune	  legger	  til	  rette	  med	  personale,	  
stemmesedler	  og	  annet	  aktuelt	  valgmateriell	  slik	  at	  de	  lokaler	  de	  videregående	  skolene	  
stiller	  til	  disposisjon	  på	  de	  aktuelle	  skoler,	  kan	  benyttes	  som	  valglokaler.	  Det	  forutsettes	  at	  
prøveordningen	  kommer	  i	  tillegg	  til	  ordningen	  med	  skolevalg,	  inkludert	  valgdebatter	  og/eller	  
valgtorg.	  Det	  tas	  kontakt	  med	  Akershus	  fylkeskommune	  for	  å	  avklare	  lokalisering	  av	  
valglokaler	  på	  videregående	  skoler	  i	  geografisk	  nærhet	  til	  hverandre.	  (Eksempelvis	  Rud,	  



Dønski,	  Rosenvilde	  og	  Valler,	  Sandvika).	  (Lilloe-‐Olsens	  forslag	  følger	  saken	  uten	  votering.)	  
	  
UKE	  7	  
031/13	  GJETTUMVEIEN	  62,	  64	  OG	  66	  -‐	  KLAGE	  OVER	  VEDTAK	  OM	  	   	   PLAN	  
AVSLAG	  PÅ	  2,20	  M	  HØYT	  GJERDE	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  	  	  
Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  	  
30.11.2012.	  Det	  omsøkte	  tiltak	  vil	  ikke	  føre	  til	  noe	  nedbygging	  av	  området,	  og	  de	  positive	  
virkningene	  anses	  å	  oppveie	  de	  negative.	  (E)	  
	  	  
009/13	  RIMELIGE	  UTLEIEBOLIGER	  PÅ	  FORNEBU	  -‐	  OPPSTART,	  	   	   	   EOA	  
FASTSETTELSE	  AV	  HUSLEIE	  OG	  PRIORITERING	  AV	  	  
MÅLGRUPPER	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  Frp,	  V	  fremmet	  av	  Johan	  Ratvik:	  Nytt	  pkt.	  4	  Ordningen	  omfatter	  unge	  i	  
etableringsfasen.	  (F-‐6	  mot	  1	  stemme	  (Ap))	  
	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  Frp,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Torill	  Heggen:	  	  
Nytt	  pkt.	  7	  Rådmannen	  bes	  komme	  med	  en	  sak	  vedrørende	  den	  praktiske	  gjennomføringen	  
som	  omhandler	  retningslinjer,	  kriterier,	  drift,	  oppfølging,	  søknads	  –	  og	  tildelingshåndtering	  
av	  de	  uleieboligene	  som	  ligger	  utenfor	  den	  boligsosiale	  delen.	  	  Utleieboliger	  som	  faller	  
innenfor	  boligsosialt	  handlingsprogram	  håndteres	  på	  samme	  måte	  som	  i	  dag.	  (E)	  
	  
014/13	  UTKAST	  TIL	  ENERGI-‐	  OG	  KLIMAPLAN	  FOR	  BÆRUM	  KOMMUNE	  	   	   MIKK	  
2013	  -‐	  2017	  –	  HØRING	  
Siri	  Engesæth	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  	  
Vi	  skal	  bevare	  naturen	  og	  miljøet	  for	  å	  sikre	  oss	  selv	  og	  våre	  barnebarn	  en	  ren	  framtid.	  Det	  	  
er	  krevende,	  men	  gir	  også	  nye	  muligheter.	  Her	  er	  Venstres	  høringsinnspill.	  Bærum	  Venstre	  
berømmer	  administrasjonens	  arbeid	  med	  utkastet.	  Planen	  inneholder	  viktige	  momenter	  som	  
å	  utvikle	  energi-‐	  og	  klimaregnskapet	  og	  å	  forstå	  sammenhengen	  mellom	  areal-‐	  og	  
transportplanleggingens	  betydning	  for	  klimautslippene.	  Det	  overordnede	  målet	  i	  planen	  er	  
en	  reduksjon	  i	  klimautslipp	  på	  20%	  innen	  2020.	  Dette	  er	  et	  ambisiøst	  mål	  og	  trenger	  ikke	  
settes	  høyere.	  	  
De	  store	  utfordringene	  i	  Bærum	  er	  på	  valg	  og	  gjennomføring	  av	  en	  skikkelig	  avfallsløsning,	  
på	  utfasing	  av	  oljefyr	  i	  både	  kommunale	  og	  private	  bygg	  og	  prioriteringen	  av	  energi-‐	  og	  
miljøvennlighet	  i	  de	  store	  anskaffelsene	  som	  bygg-‐	  og	  anleggsprosjekter,	  rehabiliteringstakt	  
og	  bilpark.	  
Til	  kap.2.	  Status	  
Venstre	  syns	  det	  er	  uheldig	  at	  planen	  ikke	  har	  nyere	  tall	  enn	  2009.	  Kommunen	  må	  ikke	  gi	  
opp	  å	  skaffe	  skikkelig	  faktagrunnlag.	  Selv	  om	  det	  ikke	  blir	  perfekt	  vil	  det	  allikevel	  gi	  viktige	  
pekepinner	  om	  hvor	  innsatsen	  må	  rettes	  og	  hvor	  de	  store	  utfordringene	  ligger.	  
Miljøregnskapet	  er	  en	  god	  begynnelse.	  Selv	  om	  befolkningen	  har	  økt	  kan	  tall	  som	  rapporten	  
viser,	  som	  energibruk	  per	  m2,	  er	  uavhengig	  av	  det.	  Tallene	  viser	  at	  energibruken	  har	  steget	  



med	  over	  15	  %	  bare	  siste	  to	  år.	  Dette	  er	  et	  eksempel	  på	  informasjon	  administrasjonen	  da	  
kan	  forfølge	  og	  jobbe	  med	  forbedringer	  på.	  	  
Trenden	  i	  de	  eksisterende	  tall	  er	  også	  at	  utslippene	  både	  fra	  stasjonær	  forbrenning	  og	  
prosessutslipp	  her	  steget.	  	  
Faktaene	  er	  også	  helt	  sentrale	  for	  å	  få	  god	  miljøledelse	  slik	  kapittel	  3	  omhandler.	  	  
Venstre	  er	  enig	  i	  at	  energi-‐	  og	  klimaarbeidet	  bør	  få	  høy	  status.	  Det	  gjelder	  for	  så	  vidt	  i	  lønn	  	  
som	  omtalt,	  men	  vel	  så	  mye	  i	  oppmerksomhet	  og	  interesse	  fra	  ledelsen.	  Samarbeid	  med	  	  
omverden	  og	  sertifiseringsordninger	  er	  også	  fint	  som	  omtalt	  i	  kapittel	  4,	  men	  husk	  at	  	  
papirarbeidet	  ikke	  er	  det	  viktigste	  –	  det	  er	  resultatene.	  
Kapittel	  5	  
5.1.	  Arealplanlegging.	  
Venstre	  mener	  det	  er	  et	  skritt	  i	  fullstendig	  feil	  retning	  å	  gå	  for	  åpning	  av	  gågata.	  Fagre	  ord	  	  
om	  arealplanlegging,	  bærekraftig	  stedsutvikling	  og	  bilreduserende	  tiltak	  blir	  magre	  om	  det	  
ikke	  tenkes	  konsekvent.	  Venstre	  vil	  henstille	  kommunen	  til	  å	  avvente	  nærmere	  beslutninger	  
på	  utviklingsplanene	  for	  Sandvika	  slik	  at	  vi	  ikke	  tar	  unødige,	  eller	  direkte	  uheldige	  
investeringer	  nå,	  rett	  før	  vi	  skal	  lage	  en	  samlet	  plan	  for	  kollektivknutepunktene,	  tilgangen	  til	  
sjøen	  og	  så	  videre.	  	  
	  Kommunen	  må	  sette	  fart	  på	  utfasing	  av	  oljefyr	  i	  både	  kommunale	  og	  private	  bygg.	  Energi	  og	  
miljøvennlighet	  i	  de	  store	  anskaffelsene	  som	  bygg-‐	  og	  anleggsprosjekter	  og	  i	  rehabilitering	  
må	  skjerpes	  kraftig.	  Takten	  på	  rehabilitering	  i	  tråd	  med	  energi-‐	  og	  klimamål	  må	  økes.	  
Venstre	  vil	  at	  kommunen	  kun	  skal	  etterspørre	  både	  leie-‐	  og	  kjøpelokaler	  med	  miljøvennlige	  
energiløsninger.	  Det	  må	  utredes	  om	  man	  kan	  vurdere	  å	  beregne	  lønnsomhet	  i	  valg	  av	  
løsninger	  over	  noe	  lengre	  periode	  slik	  at	  lavere	  energidriftskostnad	  for	  eksempel	  kan	  ha	  
mulighet	  til	  å	  kompensere	  for	  høyere	  investeringskostnad	  i	  nyere	  og	  mer	  effektiv	  teknologi.	  
Gode	  anskaffelseskrav	  kan	  gjøre	  jobben	  mye	  lettere	  for	  administrasjonen.	  Det	  kan	  også	  
vurdere	  om	  man	  skal	  be	  leverandører	  dokumentere	  gjennomførte	  miljøtiltak	  hvert	  år	  for	  
fortsatt	  å	  få	  kontrakt.	  Venstre	  vil	  også	  støtte	  SV	  sitt	  forslag	  om	  termofotografering	  av	  
kommunale	  bygg	  for	  å	  identifisere	  der	  det	  fyres	  for	  kråka.	  
5.3.	  og	  5.4.	  Samferdsel	  
Bærum	  kommune	  må	  gjennomføre	  sykkelstrategien	  som	  er	  vedtatt.	  Det	  kan	  ikke	  være	  et	  
sovende	  dokument.	  Venstre	  vil	  insistere	  på	  at	  vårt	  innspill	  til	  handlingsprogrammet	  om	  å	  
sette	  av	  deler	  av	  en	  administrativ	  stilling	  til	  å	  ha	  eget	  ansvar	  for	  sykkelkoordinering.	  
Kommunen	  kan	  fortsette	  arbeidet	  med	  å	  erstatte	  bilparken	  med	  elektriske	  kjøretøy	  og	  ande	  
lavutslippsteknologier.	  
5.5.	  Vann	  og	  avløp	  
Her	  er	  tiltakene	  gode,	  og	  må	  gjennomføres,	  beredskap,	  gode	  anskaffelser	  og	  god	  
datainnsamling	  for	  videre	  forbedringer.	  
5.6.	  Avfall	  
De	  store	  utfordringene	  i	  Bærum	  er	  på	  valg	  og	  gjennomføring	  av	  en	  skikkelig	  
avfallsløsning.	  Utslipp	  i	  klimautslipp	  kan	  ikke	  ønskes	  bort.	  En	  svært	  viktig	  del	  av	  planen	  er	  å	  
gjøre	  de	  rette	  valg	  som	  gir	  utslippskutt.	  Hvordan	  vi	  håndterer	  den	  organiske	  komponenten	  



av	  Bærums	  avfall	  er	  en	  viktig	  del	  av	  dette.	  Skal	  vi	  oppnå	  miljømålsettingene	  må	  vi	  gjøre	  dette	  
riktig.	  Den	  politiske	  målsetting	  er	  klar:	  

-‐ Innsamling	  og	  behandling	  av	  avfall	  i	  Bærum	  skal	  skje	  på	  en	  måte	  som	  ikke,	  eller	  i	  
så	  liten	  grad	  som	  mulig,	  fører	  til	  utslipp	  av	  klimagasser.	  

-‐ Energiinnholdet	  i	  avfallet	  skal	  utnyttes	  i	  så	  stor	  grad	  som	  mulig,	  slik	  at	  det	  kan	  
redusere	  bruken	  av	  fossilt	  brensel.	  

Politikerne	  i	  Bærum	  har	  ved	  flere	  anledninger	  nå	  tydelig	  sagt	  fra	  at	  vi	  ønsker	  en	  løsning	  
som	  er	  god	  når	  det	  gjelder	  klima,	  bevaring	  av	  næringssalter	  som	  fosfor	  og	  energiregnskap.	  
Energi-‐	  og	  klimaplanen	  vår	  blir	  hul	  om	  vi	  ikke	  leverer	  dette.	  Innspillet	  følger	  saken	  fram	  til	  ny	  
behandling.	  
	  
Fellesforslag	  fremmet	  av	  Mariann	  Rieber-‐Mohn	  (Ap):	  
Det	  arrangeres	  et	  åpnet	  møte	  i	  høringsperioden	  i	  regi	  Sektorutvalg	  miljø,	  klima	  og	  
kommunalteknikk.	  Det	  er	  mange	  ressurser	  i	  kommunen;	  organisasjoner,	  foreninger	  og	  
enkeltmennesker	  som	  kan	  bidra	  aktivt	  til	  at	  kommunen	  får	  en	  god	  miljøplan.	  (Fellesforslaget	  
oversendes	  rådmannen	  for	  oppfølging.	  )	  
	  
015/13	  SANDVIKA	  GÅGATEN	  -‐	  PRØVEPROSJEKT	  –	  KJØRING	  

-‐ Fellesforslag	  Ap	  og	  V	  fremmet	  av	  Siri	  Engesæth	  og	  Per	  Arne	  Nyberg:	  Gågaten	  åpnes	  
ikke	  for	  gjennomgangstrafikk.	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  rådmannens	  forslag	  og	  
fellesforslaget,	  ble	  rådmannens	  
forslag	  vedtatt	  med	  7	  (6	  H,	  Frp)	  mot	  6	  stemmer	  (1	  H,	  2	  V,	  3	  Ap)	  

-‐ Siri	  Engesæth	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  
Pengene	  som	  er	  satt	  av	  til	  prosjektet	  benyttes	  i	  stedet	  på	  oppgradering	  av	  gågaten.	  
Ble	  ikke	  votert.	  
	  

017/13	  ALTERNATIVANALYSE	  FOR	  NY	  SENTRALNETTLØSNING	  I	  OSLO	  
OG	  AKERSHUS	  
Fellesforslag	  alle	  partier	  fremmet	  av	  Siri	  Engesæth	  (V),	  Marianne	  Rieber-‐Mohn	  (Ap)	  og	  
Hans	  Petter	  Skattum	  (H):	  Sektorutvalg	  miljø,	  klima	  og	  kommunalteknikk	  ønsker	  følgende	  
tillegg	  til	  rådmannens	  uttalelse:	  
1.	  Bærum	  kommune	  ønsker	  at	  ny	  420	  kV	  høyspentledning	  gjennom	  Bærums	  bebygde	  
områder	  legges	  i	  jordkabel.	  
2.	  Utbedringen	  må	  ikke	  begrenses	  til	  bare	  å	  vurdere	  dagens	  luftspenntrasse,	  men	  omfatte	  
flere	  alternative	  trasseer	  for	  jordkabling	  f.eks	  Griniveien	  og	  langs	  Lysakerelven.	  
3.	  Hamang	  stasjon	  bygges	  ut	  med	  såkalt	  GIS	  anlegg	  alternativt	  i	  eksisterende	  fjellhall	  på	  
Franzefoss.	  
4.	  En	  slik	  kabling	  vil	  frigjøre	  store	  arealer	  til	  utbygging	  i	  kommunen.	  
(E)	  
	  
EVENTUELT	  



Siri	  Engesæth	  (V)	  etterlyste	  status	  for	  svevestøvmåleren	  som	  er	  blitt	  lovet	  igangsatt	  ved	  
E-‐18	  og	  som	  fremdeles	  ikke	  er	  operativ.	  Tjenesteleder	  vei	  og	  trafikk	  Stein	  Batalden	  besvarte	  
spørsmålet.	  
	  
UKE	  9	  
012/13	  ALTERNATIVE	  PENSJONSKASSE	  LØSNINGER	  FOR	  BÆRUM	   KST	   	   	  
KOMMUNE	  -‐	  UTREDNING	  
	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  og	  Harald	  Sævareid	  (SV)	  tok	  opp	  rådmannens	  forslag:	  
1.	  Bærum	  kommune	  tar	  sikte	  på	  å	  etablere	  egen	  pensjonskasse.	  Rådmannen	  får	  fullmakt	  	  
til	  å	  igangsette	  arbeidet	  med	  å	  etablere	  pensjonskassen,	  slik	  det	  er	  skissert	  i	  	  
redegjørelsen.	  
2.	  Før	  formell	  etablering	  av	  egen	  pensjonskasse	  ber	  kommunestyret	  rådmannen	  om	  å	  	  
fremlegge	  følgende	  saker:	  
Rådmannen	  utarbeider	  et	  konkret	  forslag	  til	  kommunestyret	  om	  hvilken/hvilke	  kommunale	  
eiendommer	  som	  anbefales	  overført	  fra	  kommunen	  til	  pensjonskassen.	  
Rådmannen	  utarbeider	  et	  konkret	  forslag	  til	  kommunestyret	  vedrørende	  valg	  av	  
investerings-‐/risikoprofil	  for	  forvaltningen	  av	  pensjonsmidlene.	  
	  
Videre	  tok	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  opp	  Gudbrand	  Teigens	  tilleggsforslag	  fra	  EOA	  11.09.2012	  som	  
Lilloe-‐Olsen	  tok	  opp	  igjen	  i	  formannskapet	  10.10.2012:	  
Rådmannen	  bes	  utrede	  mulighetene	  for	  å	  disponere	  kapitalen	  i	  pensjonsfondet	  til	  	  
obligasjoner	  eller	  lån	  (sikrede)	  for	  finansiering	  av	  samfunnsnyttige	  prosjekter	  (boliger	  til	  
prioriterte	  målgrupper,	  infrastruktur	  for	  kollektivtrafikk	  etc.)Med	  følgende	  tillegg:	  Og	  sette	  
opp	  alle	  funksjoner	  i	  pensjonskassen	  etter	  mal	  for	  egenforvaltning	  av	  pensjonskassen	  slik	  det	  
gjøres	  i	  Bergen,	  Oslo	  og	  Trondheim.	  	  
(Fellesforslag	  SV/V	  (rådmannens	  forslag)	  fikk	  11	  stemmer)	  
	  
	  	  
040/13	  FORNEBU	  OMRÅDE	  4.2	  -‐	  ROLFSBUKTA	  FELT	  1	  -‐	  	   	   	   	   PLAN	  
DETALJREGULERING	  -‐	  1.	  GANGS	  BEHANDLING	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag:	  Frem	  til	  2.	  gangs	  behandling	  
skal	  bussholdeplass	  for	  betjening	  av	  hotell,	  kro	  og	  fremtidig	  båtanløp	  søkes	  innarbeidet	  i	  
planen.	  (E)	  
	  
046/13	  JAKTLIA	  16	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  PÅ	  	  
SØKNAD	  OM	  BRUKSENDRING	  AV	  GARASJE	  OG	  NY	  BOD	  PÅ	  	  
EIENDOMMEN	  GNR.	  35,	  BNR.	  165	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  
begrunnelse	  og	  gir	  tillatelse	  til	  det	  omsøkte	  tiltak.	  Begrunnelse:	  Det	  er	  tidligere	  gitt	  
dispensasjon	  for	  tillatt	  grad	  av	  utnytting	  for	  boliger	  i	  Jaktlia.	  Disse	  overskridelser	  har	  til	  dels	  



vært	  betydelige	  og	  helt	  opp	  til	  27,86	  %	  BYA.	  Det	  vises	  videre	  til	  Jaktlia	  4	  der	  det	  er	  
gjennomført	  tilsvarende	  tiltak.	  
Planutvalget	  mener	  derfor	  at	  det	  kan	  gis	  tillatelse	  til	  omsøkte	  tiltak.	  (E)	  
	  	  
UKE	  11	  
030/13	  E16	  FRA	  SKARET	  TIL	  HØNEFOSS	  -‐	  KOMMUNEDELPLAN	  	   	   	   	   FSK	  
Fellesforslag	  V/KrF	  fremmet	  av	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  
Tillegg:	  
1.	  I	  den	  grad	  de	  ulike	  alternativer	  kan	  få	  ulik	  betydning	  for	  avviklingen	  av	  	  
utfartstrafikken	  fra	  Osloområdet	  i	  forbindelse	  med	  helger	  og	  ferier,	  ber	  Bærum	  	  
kommune	  Statens	  Vegvesen	  å	  velge	  det	  alternativet	  som	  sikrer	  best	  mulig	  flyt	  i	  denne	  	  
trafikken.	  	  
2.	  Bærum	  kommune	  ber	  i	  tillegg	  Statens	  Vegvesen	  å	  vektlegge	  hensynet	  til	  jordvern	  og	  	  
beredskap	  for	  lokal	  og	  fremtidig	  matforsyning	  i	  Vestregionen	  i	  sitt	  valg	  av	  trasé.	  
(Fellesforslaget	  følger	  saken	  uten	  votering)	  
	  
037/13	  FRITAK	  AV	  POLITISKE	  VERV	  GRUNNET	  FLYTTING	  UT	  AV	  	  
KOMMUNEN	  -‐	  STEIN	  ARNE	  REFSLAND	  (V)	  
Stein	  Arne	  Refsland	  (V)	  innehar	  følgende	  verv:	  Varamedlem	  til	  Kontrollutvalget,	  Varamedlem	  
til	  Viltnemnda,	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V):	  Navn	  fremmes	  direkte	  i	  kommunestyret.	  (E)	  
	  
	  
050/13	  PROST	  HOLSVIKS	  VEI	  2	  B	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  	   	   PLAN	   	  
AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  UTEBOD	  TIL	  LAGRING	  AV	  HAGE-‐	  OG	  	  
SPORTSUTSTYR	  PÅ	  EIENDOMMEN	  GNR.	  21,	  BNR.	  97	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Odd	  Willy	  Lørstad:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  
rådmannens	  begrunnelse,	  og	  godkjenner	  omsøkte	  tiltak.	  Begrunnelse:	  Denne	  typen	  mindre	  
frittliggende	  utebod,	  her	  5	  m2	  bebygd	  areal	  med	  saltak	  og	  samme	  farge	  som	  øvrig	  
bebyggelse,	  anses	  i	  liten	  grad	  å	  innvirke	  på	  fortetting	  av	  området	  sett	  i	  forhold	  til	  lys,	  luft	  og	  
åpenhet.	  Boden	  underordner	  seg	  ovedvolumene	  og	  endrer	  ikke	  områdets	  karakter	  i	  
vesentlig	  grad.	  (E)	  
	  
053/13	  KIRKEVEIEN	  132	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  	  
PÅ	  SØKNAD	  OM	  UTVIDELSE	  AV	  TERRASSE	  PÅ	  EIENDOMMEN	  	  
GNR.	  1,	  BNR.	  503	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  	  
Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  	  
04.12.2012.	  Begrunnelse:	  Eiendommen	  har	  et	  areal	  på	  918	  m2,	  og	  Planutvalget	  kan	  ikke	  se	  
at	  hensynet	  om	  maks.	  BYA	  =	  20	  %	  blir	  vesentlig	  tilsidesatt	  ved	  å	  godkjenne	  en	  utvidelse	  av	  
eksisterende	  terrasse	  med	  7,5	  m2.	  Dersom	  tiltaket	  hadde	  blitt	  omsøkt	  i	  1998,	  ville	  en	  
godkjennelse	  av	  tiltaket	  	  



ikke	  ha	  vært	  avhengig	  av	  dispensasjon	  fra	  BYA	  =20	  %.	  Da	  man	  i	  1998	  ikke	  hadde	  praksis	  	  
for	  å	  medregne	  parkeringsplasser	  på	  terreng	  i	  eiendommens	  utnyttelsesgrad,	  ville	  BYA	  i	  	  
1998	  ha	  blitt	  beregnet	  til	  ca.	  19	  %.	  (E)	  
	  
018/13	  RÅDHUSKROA	  -‐	  NY	  LEIETAKER	  	   	   	   	   	   	   	   EOA	  
Jon	  Grasbekk	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag	  som	  følger	  saken	  uten	  votering:	  	  
Venstre	  hadde	  sett	  en	  sak	  fremmet	  slik	  at	  det	  var	  pekt	  på	  et	  handlingsrom	  for	  å	  kunne	  
imøtekomme	  helt	  eller	  delvis	  og	  endog	  avvise	  initiativet.	  	  	  
	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Frp,	  Ap	  fremmet	  av	  Johan	  Ratvik:	  	  
Saken	  behandles	  over	  to	  møter.	  I	  lys	  av	  de	  påstandene	  som	  er	  fremsatt	  i	  e-‐poster	  fra	  
”Aksjonsgruppa	  LA	  KROA	  LEVE”,	  ber	  Sektorutvalg	  Eiendom	  og	  administrasjon	  om	  at	  
rådmannen	  i	  neste	  møte	  kommer	  tilbake	  med	  en	  redegjørelse	  hvor	  de	  enkelte	  påstander	  blir	  
kommenter.	  (E)	  
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027/13	  FRITAK	  AV	  POLITISKE	  VERV	  GRUNNET	  FLYTTING	  UT	  AV	  	   	   	   KST	  
KOMMUNEN	  -‐	  STEIN	  ARNE	  REFSLAND	  (V)	  
Hilde	  Arneberg	  fremmet	  følgende	  forslag:	  
2.	  varamedlem	  til	  kontrollutvalget:	  Mette	  Kaaby.	  
Varamedlem	  til	  Viltnemnda:	  Marte	  Aas	  Lilloe-‐Olsen	  
(E)	  
	  

021/13	  BRUK	  AV	  GAMLE	  STABEKK	  SKOLE	   	   	   	   	   	   BAUN	  
Fellesforslag	  V	  og	  H	  fremmet	  av	  Hilde	  Arneberg:	  Nytt	  punkt:	  
Rådmannen	  leter	  etter	  et	  egnet	  sted	  til	  Montessoriskolen	  (inklusive	  næringsarealer).	  
I	  HP	  arbeidet	  2012	  vedtok	  Sektorutvalg	  Baun:	  Arbeide	  for	  at	  Montessori	  etablerer	  en	  1.	  –	  
10.	  klasse	  skole	  i	  Bærum.	  Friskolene	  sees	  som	  en	  del	  av	  det	  totale	  skoletilbudet	  i	  kommunen	  
og	  vurdere	  mulighetene	  for	  bedre	  ressursutnyttelse.	  (F-‐14	  mot	  1	  stemme	  (SV))	   	  
	  
EVENTUELT	  
Hilde	  Arneberg	  (V)	  stilte	  spørsmål	  om	  logopedsituasjonen	  for	  barn	  i	  barnehage	  og	  barn	  	  
og	  unge	  i	  Bærumsskolen.	  Hva	  er	  ventetiden	  for	  vurdering	  av	  PP-‐tjenesten	  og	  til	  iverksetting	  
av	  tiltak	  med	  logoped?	  Samarbeides	  det	  med	  private	  tilbydere	  av	  logopedtjenester?	  
Kommunalsjef	  Øyvind	  Wee	  viste	  til	  sak	  om	  emnet	  som	  ble	  behandlet	  i	  sektorutvalget	  23.	  
mars	  2010	  og	  kommer	  tilbake	  til	  saken.	  
	  
016/13	  KULTURMELDING	  -‐	  2013-‐2023	  –	  HØRINGSUTKAST	   	   	   FRIKK	  
Fellesforslag	  Helene	  Abusdal	  (Frp),	  Merete	  Skaug	  (H),	  Wolfgang	  Plagge	  (V)	  og	  Bente	  
Knagenhjelm	  (V):	  Rådmannens	  strategidel	  av	  kulturmeldingen	  sendes	  tilbake.	  Meldingen	  må	  
tydeliggjøres	  i	  forhold	  til	  å	  definere	  utfordringer	  på	  de	  ulike	  deler	  av	  kulturfeltet,	  ha	  klare	  
målsettinger	  og	  prioriteringer	  for	  de	  neste	  ti	  årene.	  (M)	  
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Spørsmål:	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   FSK	  
Halvdan	  Skard	  (Ap)	  ad	  opprettelse	  av	  komite	  for	  grunnlovsjubileet	  hvem	  vil	  representere	  
høyre	  og	  venstre?	  Ordføreren:	  Høyre	  –	  Torill	  Heggen,	  Venstre	  –	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen.	  
	  

061/13	  JOHS.	  HAUGERUDSVEI	  16	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  	   	   PLAN	  
BEHANDLING	  	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  	  
Reguleringsplanen	  avvises.	  Arealet	  vurderes	  på	  ny	  i	  forbindelse	  med	  rullering	  av	  	  
arealplanen.	  Det	  vises	  til	  nye	  retningslinjer	  og	  innskjerpede	  krav	  til	  omdisponering	  av	  dyrket	  
og	  dyrkbar	  mark.	  Arealet	  skal	  forvaltes	  i	  tråd	  med	  gjeldende	  regulering	  og	  hevdparagrafen	  i	  
jordloven.	  	  (M-‐1	  stemme,	  V	  alene)	  
	  
064/13	  GRINIVEIEN	  FRA	  NORDVEIEN	  TIL	  HOSLETOPPEN,	  SYKKELVEI	  	  
MED	  FORTAU,	  DETALJREGULERING,	  1.	  GANGS	  BEHANDLING	  	  
Fellesforslag	  fra	  V,	  H,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  	  
Frem	  til	  2.	  gangs	  behandling	  skal	  en	  optimal	  forskyvning	  av	  Griniveien	  vurderes,	  slik	  at	  	  
boligene	  i	  Røyskattlia	  beholder	  mest	  mulig	  av	  sine	  eiendommer	  og	  tilhørende	  uteoppholds-‐	  	  
arealer.	  (E)	  
	  

066/13	  STÅVIVEIEN	  33	  -‐	  KLAGE	  OVER	  VEDTAK	  OM	  AVSLAG	  PÅ	  	  
TILBYGG	  MED	  GARASJE	  TIL	  ENEBOLIG.	  	  
	  Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Mari	  Hjemdal:	  	  
Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  begrunnelse	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  15.01.2013,	  
og	  godkjenner	  derved	  omsøkte	  tilbygg.	  Begrunnelse:	  Planutvalget	  mener	  at	  hensynene	  bak	  
landbruksformålet	  og	  bevaringsformålet	  ikke	  blir	  vesentlig	  tilsidesatt,	  idet	  eneboligen	  ikke	  er	  
regulert	  til	  bevaring,	  og	  arealet	  hvor	  tilbygget	  søkes	  plassert,	  ikke	  er	  dyrket	  mark	  men	  
opparbeidet	  som	  adkomst	  og	  hage/plen.	  (E)	  
	  
	  
067/13	  LILLENGVEIEN	  24	  -‐	  KLAGEBEHANDLING	  AV	  	  
BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  AV	  27.12.2012	  OM	  TILBYGG	  OG	  TAK	  	  
OVER	  TERRASSE	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  
begrunnelse	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  27.12.2013.	  Tiltaket	  godkjennes.	  Begrunnelse:	  I	  denne	  
saken	  dreier	  det	  seg	  om	  en	  familiebolig	  som	  allerede	  er	  tilrettelagt	  for	  rullestolbruker,	  men	  
der	  behov	  for	  større	  hjelpemidler	  har	  gitt	  behov	  for	  et	  overbygg	  på	  terrassen	  der	  rullestoler	  
kan	  få	  ly	  for	  vær	  og	  vind.	  Overbygget	  blir	  en	  lettere	  konstruksjons	  om	  oppføres	  på	  
eksisterende	  terrasse	  som	  har	  tilrettelagt	  atkomst	  fra	  terreng.	  Det	  grønne	  området	  rundt	  
boligen	  blir	  således	  ikke	  ytterligere	  overbygget.	  Lovens	  krav	  til	  dispensasjon	  synes	  derfor	  
oppfylt	  ved	  at	  hensynene	  bak	  bestemmelsen	  om	  tillatt	  utnyttelse	  ikke	  settes	  til	  vesentlig	  
tilside,	  og	  fordelene	  ved	  å	  gi	  dispensasjon	  er	  klart	  større	  enn	  ulempene.	  (E)	  
	  
069/13	  TANUMSTIEN	  25	  -‐	  KLAGE	  OVER	  VEDTAK	  OM	  AVSLAG	  PÅ	  	  



TILBYGG	  	  
Fellesforslag	  fra	  V,	  H,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  Planutvalget	  omgjør	  
bygningssjefens	  avslag	  av	  13.12.2012	  og	  gir	  tillatelse	  til	  det	  omsøkte	  tilbygget.	  Begrunnelse:	  
Tilbygget	  er	  tilpasset	  eksisterende	  boligs	  formspråk	  på	  en	  fordelaktig	  måte.	  Hensynet	  til	  lys,	  
luft	  og	  åpenhet	  vil	  bli	  ivaretatt.	  Tiltaket	  grenser	  til	  en	  tomt	  som	  ikke	  kan	  bebygges.	  (E)	  	  
	  
073/13	  STRØMSTANGVEIEN	  20	  -‐	  NY	  KLAGEBEHANDLING	  AV	  	  
NABOKLAGE	  PÅ	  BYGNINGSSJEFENS	  RAMMETILLATELSE	  AV	  	  
21.06.2012	  TIL	  ENEBOLIG,	  ANNEKS	  MV	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  	  
Klagen	  tas	  til	  følge.	  Planutvalget	  opphever	  bygningssjefens	  vedtak	  av	  21.06.12	  og	  avslår	  	  
søknaden	  i	  medhold	  av	  plan-‐	  og	  bygningsloven	  §	  29.2,	  jfr	  også	  §	  29-‐4.	  Planutvalget	  er	  positiv	  
til	  en	  utbygging	  av	  eiendommen	  gnr.	  43	  bnr.	  598.	  Utvalget	  mener	  imidlertid	  at	  det	  omsøkte	  
tiltak	  med	  sin	  kombinasjon	  av	  utforming	  og	  plassering	  samlet	  sett	  ikke	  tilfredsstiller	  
kommunens	  krav	  til	  strøkstilpasning	  og	  de	  visuelle	  kvaliteter	  vi	  ønsker	  i	  strandsonen.	  	  Vi	  viser	  
til	  Bestemmelser	  til	  kommuneplanens	  arealdel	  §	  6	  1.ledd	  og	  §	  4,	  1.	  2.	  og	  3.ledd.	  Utvalget	  
mener	  i	  tillegg	  at	  de	  fordeler	  utbygger	  har	  av	  tiltakets	  utforming	  og	  plassering	  ikke	  oppveier	  
de	  negative	  konsekvenser	  denne	  utforming	  og	  plassering	  medfører	  for	  naboer.	  Utvalget	  
mener	  det	  således	  er	  behov	  for	  at	  det	  foretas	  en	  viss	  endring	  av	  tiltaket.	  Utvalget	  mener	  det	  
er	  tilstrekkelig	  godtgjort	  at	  tiltakshaver	  uten	  særlige	  problemer	  kan	  trekke	  nordfløyen	  i	  
byggets	  2.etasje	  8	  meter	  tilbake	  og	  for	  eksempel	  parallellforskyve	  eller	  omplassere	  disse	  
arealene	  på	  langs	  eller	  tvers	  i	  bakkant	  av	  byggets	  andre	  fløy.	  
Ut	  fra	  dette	  finner	  Planutvalget	  det	  derfor	  riktig	  å	  ta	  klagen	  til	  følge	  og	  å	  oppheve	  	  
bygningssjefens	  vedtak	  av	  21.06.12	  med	  hjemmel	  i	  plan-‐	  og	  bygningsloven	  §§	  29-‐2	  og	  29-‐	  
4.	  Planutvalget	  anmoder	  bygningssjefen	  om	  å	  prioritere	  en	  eventuell	  revidert	  søknad	  fra	  
tiltakshaver	  som	  forholder	  seg	  til	  ovennevnte	  føringer.	  (M-‐3	  mot	  2	  stemmer	  (V,H)	  
	  
	  
	  
028/13	  BETINGET	  SALG	  AV	  TOMTER	  PÅ	  EMMA	  HJORTH-‐OMRÅDET	   	   EOA	   	  
Gudbrand	  Teigen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag	  som	  følger	  saken	  uten	  votering:	  	  
Administrasjonen	  bes	  komme	  med	  alternative	  tomter	  og/eller	  løsninger	  for	  å	  imøtekomme	  	  
Stiftelsen	  Utleieboliger.	  (Ble	  votert)	  
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078/13	  TVETERMYRA	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	   	   PLAN	   	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Privat	  forslag	  til	  reguleringsplan	  for	  
Tvetermyra	  avslås.	  Gjeldende	  regulering	  til	  jordbruk	  opprettholdes	  og	  arealet	  skal	  skjøttes	  i	  
tråd	  med	  bestemmelsene	  i	  jordloven.	  Området	  tilbakeføres	  til	  LNF	  i	  forbindelse	  med	  ny	  
Kommuneplan.(M-‐1	  stemme,	  V	  alene)	  

029/13	  MATEMATIKKUNDERVISNING	  ETTER	  SMEAHEIAMODELLEN	   	   BAUN	   	  
Fellesforslag	  H	  og	  V	  fremmet	  av	  Bjarte	  Reve:	  
1.	  Bærum	  kommune	  gjennomfører	  ikke	  forsøk	  med	  matematikkundervisning	  etter	  	  
Smeaheiamodellen,	  men	  åpner	  for	  at	  enkeltskoler	  kan	  gjennomføre	  forsøk	  i	  samarbeid	  med	  
Unviversitetet	  i	  Stavanger.	  	  



2.	  Elementer	  fra	  denne	  modellen	  tas	  inn	  i	  kommunens	  egen	  kvalitetsplan	  for	  matematikk	  	  
som	  skal	  starte	  opp	  høsten	  2014.	  (E)	  
	  
UKE	  19	  
032/13	  VURDERING	  AV	  EGENREGI	  OG	  OUTSOURCING	  FOR	  EIENDOM	  	   	   EOA	  
OG	  ADMINISTRASJON	   	  
Fellesforslag	  fra	  FrP,	  H,	  V	  fremmet	  av	  Hans	  Andreas	  Limi:	  	  	  
I	  tråd	  med	  vurderingene	  i	  sak	  om	  ”vurdering	  av	  egenregi	  og	  outsourching	  for	  eiendom	  og	  	  
administrasjon”	  bes	  rådmannen	  fremme	  en	  sak	  om	  outsourching	  /økt	  grad	  av	  	  
konkurranseutsetting	  innen	  følgende	  tjenesteområder:	  Bedriftshelsetjeneste,	  
Kommunerevisjon	  	  
Renhold	  av	  kommunale	  bygg,	  Bruker	  og	  serviceoppgaver	  eiendom,	  IT.	  	  
Forslagene	  må	  inneholde	  en	  tydelig	  målsetting	  for	  hvilke	  gevinster	  som	  kan	  oppnås	  når	  det	  	  
gjelder	  kvalitet	  på	  tjenesten,	  reduksjon	  av	  kostnader,	  tilgang	  til	  kompetanse,	  og	  hvilke	  	  
mulighet	  det	  er	  for	  å	  beskrive	  tjenesteleveransen	  slik	  at	  kontrakten	  gir	  grunnlag	  for	  en	  	  
vinn-‐vinn	  situasjon	  for	  både	  bestiller	  og	  utfører.	  Behov	  for	  å	  styrke	  kommunens	  	  
”bestillerkompetanse”	  må	  også	  vurderes	  i	  saken.	  Effekten	  av	  tiltak	  som	  vedtas	  gjennomført	  
må	  kunne	  innarbeides	  i	  HP	  2014.	  (F-‐	  6	  mot	  1	  stemme	  (Ap))	  
	   	   	   	  
UKE	  20	  
055/13	  TVETERMYRA	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	   	   	   FSK	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag	  (som	  rådmannen):Side	  4	  
Privat	  forslag	  til	  reguleringsplan,	  detaljregulering	  for	  Tvetermyra,	  planID	  2006033,	  	  
plankart	  dokument	  1704285	  (alternativ	  B2)	  og	  bestemmelser,	  dokument	  1924284	  	  
(alternativ	  B2),	  vedtas,	  jf.	  plan-‐	  og	  bygningsloven	  §	  12-‐12.	  (M-‐	  1	  stemme,	  V	  alene)	  
	  
EVENTUELT	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   MIKK	  
Siri	  Engesæths	  (V)	  tidligere	  spørsmål	  vedr.	  svevestøvmåleren	  ved	  E-‐18	  ble	  kommentert	  	  
av	  kommunalsjef	  Jan	  Willy	  Mundal.	  Kommunalsjefen	  kommer	  tilbake	  til	  saken.	  	  
	  
UKE	  21	  
093/13	  BEKKESTUABANEN	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  	   	   	   	   PLAN	  
BEHANDLING	  	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  	  
Rådmannens	  Alt	  1	  med	  tillegg:	  Planen	  endres	  ved	  at	  kunstgressbanen	  med	  tilhørende	  anlegg	  
og	  belysning	  tas	  ut	  av	  planen.	  Arealet	  tenkt	  brukt	  til	  kunstgressbane	  beholdes	  som	  areal	  til	  
lek	  og	  ballspill	  som	  i	  dag.	  Bestemmelser	  og	  kart	  justeres	  i	  tråd	  med	  dette.	  (M-‐	  1	  stemme,	  V	  
alene.)	  
	  
095/13	  FORNEBU	  OMRÅDE	  5.2	  FELT	  B	  2-‐1	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  1.	  	  
GANGS	  BEHANDLING	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  	  
1.	  Privat	  forslag	  til	  reguleringsplan,	  detaljregulering	  for	  Fornebu,	  område	  5.2,	  felt	  B	  2-‐1,	  
fremmes,	  jf.	  plan-‐	  og	  bygningsloven	  §	  12-‐11.	  Reguleringsplanforslaget	  sendes	  på	  høring	  og	  
legges	  ut	  til	  offentlig	  ettersyn	  i	  henhold	  til	  plan-‐	  og	  bygningsloven	  §	  12-‐10.	  	  
2.	  Frem	  til	  2.	  gangs	  behandling	  skal	  det	  foreligge	  en	  modell	  som	  illustrerer	  prosjektets	  
konsekvenser	  for	  fjernvirkning	  og	  nære	  omgivelser.	  (E)	  



	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  Maksimale	  byggehøyder	  skal	  tilsvare	  
Kote	  30.	  BRA	  må	  justeres	  i	  henhold	  til	  dette.	  (F,	  4	  mot	  1	  stemme	  (Ap))	  
	  	  
096/13	  KRISTIAN	  KØLLES	  VEI	  1	  -‐	  KLAGEBEHANDLING	  -‐	  	  
BYGNINGSSJEFENS	  VEDTAK	  AV	  08.05.2012	  MED	  AVSLAG	  PÅ	  	  
SØKNAD	  OM	  DISPENSASJON	  FOR	  BRYGGEANLEGG.	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Mari	  Hjemdal:	  Planutvalget	  tar	  klagen	  fra	  tiltakshaver	  
til	  følge.	  I	  medhold	  av	  plan-‐	  og	  bygningslovens	  kap.19	  gis	  dispensasjon	  fra	  reguleringsplan	  
R1995-‐4	  Snarøykilen	  for	  oppføring	  av	  brygge	  med	  plassering	  som	  omsøkt.	  Byggesaken	  for	  
øvrig	  følges	  opp	  av	  bygningssjefen.	  (E)	  
	  
100/13	  CLAUSENBAKKEN	  2	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  	  
AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  TILBYGG	  I	  FORM	  AV	  GARASJE	  SAMT	  	  
UTSKIFTING	  AV	  KJELLERVINDUER	  PÅ	  EIENDOMMEN	  GNR.	  15,	  BNR.	  63	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  	  
Planutvalget	  godkjenner	  tiltaket	  som	  omsøkt,	  med	  følgende	  justering.	  	  
Avstand	  til	  nabogrense	  skal	  være	  minimum	  1m.	  Utvalget	  mener	  for	  øvrig	  at	  hensynet	  bak	  	  
reguleringsplanen,	  om	  bevaring,	  er	  ivaretatt	  på	  en	  god	  måte.	  (E)	  
	  
UKE	  22	  
Spørsmål:	   	   	   	   	   	   	   	   	   KST	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  spørsmål	  vedrørende	  finansreglement	  og	  
håndtering	  av	  etiske	  regler.	  Hvilken	  kontroll	  har	  Bærum	  kommune	  på	  at	  bedrifter	  våre	  
fondspenger	  investeres	  i	  tilfredsstiller	  våre	  krav.	  Har	  vi	  rutiner	  for	  revisjon	  og	  
tilbakerapportering	  på	  investeringene	  våre	  på	  disse	  punktene?	  Rådmannen	  besvarte	  
spørsmålet.	  Kommunen	  har	  gode	  rutiner	  for	  kontroll	  og	  tilbakerapportering	  når	  det	  gjelder	  
forvaltningen	  av	  fondet.	  
	  
042/13	  TVETERMYRA	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	  	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  tok	  opp	  sitt	  forslag	  fra	  planutvalget:	  	  
Privat	  forslag	  til	  reguleringsplan	  for	  Tvetermyra	  avslås.	  Gjeldende	  regulering	  til	  jordbruk	  
opprettholdes	  og	  arealet	  skal	  skjøttes	  i	  tråd	  med	  bestemmelsene	  i	  jordloven.	  Området	  	  
tilbakeføres	  til	  LNF	  i	  forbindelse	  med	  ny	  Kommuneplan.	  (M-‐	  7	  stemmer)	  
	  	  
I	  tillegg	  fremme	  Lilloe-‐Olsen	  følgende	  subsidiære	  forslag:	  (Som	  rådmannen):	  	  
Privat	  forslag	  til	  reguleringsplan,	  detaljregulering	  for	  Tvetermyra,	  planID	  2006033,	  	  
plankart	  dokument	  1704285	  (alternativ	  B2)	  og	  bestemmelser,	  dokument	  1924284	  	  
(alternativ	  B2),	  vedtas,	  jf.	  plan-‐	  og	  bygningsloven	  §	  12-‐12.	  (M-‐	  5	  stemmer)	  
	  
UKE	  23	  
106/13	  GRINIVEIEN	  MED	  GANG-‐	  OG	  SYKKELVEI,	  OSLO	  GRENSE	  -‐	  	  	   PLAN	  
EIKSVEIEN,	  DETALJREGULERING-‐	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	  
Felles	  tilleggsforslag	  fra	  V,	  H,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  Eiksveien	  stenges	  
midlertidig.	  Det	  startes	  arbeid	  med	  regulering	  av	  ny	  rundkjøring	  i	  krysset	  Eiksveien,	  
Griniveien	  og	  Listuveien.	  Nødvendige	  justeringer	  av	  Listuveien	  tilbake	  mot	  gammel	  trasé	  



gjennomføres	  og	  frigjort	  veiareal	  tilbakeføres	  til	  jordbruk.	  (E)	  
	  
107/13	  E16	  BJØRUM-‐	  HOLE	  GRENSE,	  DETALJREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  	  
Behandlingen	  av	  forslag	  til	  reguleringsplan	  for	  E16	  på	  strekningen	  Bjørum	  –	  Skaret	  	  
utsettes.	  Bærum	  kommune	  tar	  straks	  etter	  valget	  kontakt	  med	  overordnet	  myndighet	  med	  	  
sikte	  på	  å	  få	  gehør	  for	  en	  ny	  regulering	  av	  trase	  alternativ	  F1	  i	  tråd	  med	  gjeldende	  	  
kommuneplan,	  et	  enstemmig	  kommunestyre,	  og	  en	  samlet	  landbruksnæring,	  miljøbevegelse	  
og	  transportnæring.(M-‐	  1	  stemme,	  V	  alene)	  
	  
108/13	  JENS	  HOLES	  VEI,	  DEL	  AV	  GNR	  47	  BNR	  4	  M.	  FL.	  -‐	  	  
DETALJREGULERING	  -‐	  1.	  GANGS	  BEHANDLING	  	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  	  
Bebyggelsen	  forskyves	  lengre	  inn	  i	  Jens	  Holes	  vei	  slik	  at	  ytterste	  bygg	  ikke	  kommer	  lenger	  
frem	  mot	  krysset	  enn	  eksisterende	  bebyggelse	  på	  motsatt	  side.	  Den	  ytterste	  delen	  av	  
tomten,	  fra	  denne	  bebyggelsen	  og	  til	  der	  tomten	  snevrer	  inn	  mot	  vest,	  reguleres	  til	  
grøntstruktur.	  (M-‐1	  stemme,	  V	  alene)	  
	  
110/13	  SKIANLEGG	  VED	  FRANSKLEIV	  I	  VESTMARKA	  -‐	  FASTSETTING	  	  
AV	  PLANPROGRAM	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  	  
Planprogram	  for	  skianlegg	  ved	  Franskleiva	  i	  Vestmarka	  avventer	  den	  bebudete	  samordnete	  	  
plan	  for	  langrenn	  og	  skiskytteranlegg	  i	  Oslo,	  Akershus	  og	  Buskerud	  mellom	  ski-‐	  og	  	  
skiskytterkretsene	  og	  kommunenes	  idrettsråd,	  og	  avklaringer	  med	  Hole	  og	  evt.	  Andre	  
aktuelle	  kommuner.	  (M-‐	  1	  stemme,	  V	  alene)	  
	  
112/13	  ROLFSBUKTVEIEN	  2	  -‐	  PROFILBYGGET-‐	  KONTORBYGG	  OG	  	  
BENSINSTASJON	  -‐	  SØKNAD	  OM	  ENDRING	  AV	  FASADEUTTRYKK	  	  
VED	  FJERNING	  AV	  GRØNN	  GARDIN	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  Søknad	  om	  endring	  av	  fasadeutrykk	  
godkjennes	  ikke.	  Planutvalget	  imøteser	  en	  søknad	  med	  forslag	  til	  nytt	  fasadeutrykk.	  (E)	  
	  
117/13	  HANS	  HANSSENS	  VEI	  24	  A	  -‐	  KLAGEBEHANDLING	  AV	  	  
BYGNINGSSFEJENS	  AVSLAG	  AV	  19.06.2012	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  	  
FLYTEBRYGGE	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Mari	  Hjemdal:	  	  
Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  	  
19.06.2012,	  og	  gir	  dispensasjon	  fra	  reguleringsplanens	  byggegrense	  på	  50	  meter	  fra	  sjø,	  	  
kommuneplanens	  arealdel	  hvor	  sjøarealet	  er	  avsatt	  til	  «vannareal	  for	  allment	  friluftsliv»,	  og	  
plankravet	  i	  kommuneplanen	  i	  uregulerte	  sjøområder.	  (E)	  
	  
119/13	  MØYSTADS	  VEI	  10	  OUSTØYA	  -‐	  KLAGEBEHANDLING	  -‐	  	  
BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  AV	  25.01.2013	  FOR	  	  
GJENOPPFØRING	  AV	  BRYGGE	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  	  
Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  	  



25.01.2013.	  Det	  gis	  tillatelse	  til	  omsøkte	  tiltak.	  (E)	  	  
	  
UKE	  24	  
077/13	  E16	  BJØRUM-‐	  HOLE	  GRENSE,	  DETALJREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	   	  	  	  	  FSK	   	   	  
BEHANDLING	  
	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  la	  frem	  tilleggsforslag	  som	  vurderes	  som	  fellesforslag	  frem	  til	  
kommunestyrets	  behandling.	  (E)	  
	  
Spørsmål:	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  tok	  opp	  nylig	  vedtatt	  reglement	  for	  godtgjøringer,	  der	  det	  	  
heter	  at	  formannskapet	  skulle	  komme	  tilbake	  for	  å	  fastsette	  nærmere	  regler	  for	  parkering	  	  
og	  IT	  løsninger.	  Bjørn	  Røtnes	  (H):	  Reglementskomiteen	  ser	  nærmere	  på	  dette.	  Gjeldende	  
praksis	  videreføres	  inntil	  ny	  sak	  er	  fremmet	  for	  politisk	  behandling.	  
Ordføreren:	  Ber	  om	  at	  det	  ses	  på	  tidligere	  vedtak	  om	  bygging	  av	  3	  private	  barnehager.	  
Private	  barnehager	  kan	  ta	  inn	  barn	  på	  fritt	  grunnlag	  mens	  kommunen	  må	  ta	  inn	  barn	  også	  på	  
grunnlag	  av	  rettigheter.	  Ber	  rådmannen	  komme	  med	  et	  notat	  som	  belyser	  dette.	  
	  
125/13	  KIRKEVEIEN	  28-‐30	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  1.	  GANGS	   	   PLAN	   	   	  
BEHANDLING	  	  
	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐	  Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Rådmannen	  bes	  undersøkes	  foretatt	  
stenging	  av	  gangvei	  i	  enden	  av	  Kokkerudlia	  og	  eventuelt	  fremme	  sak	  om	  gjenåpning.	  (E)	  
	  
126/13	  FOSSUM	  -‐	  OMRÅDEREGULERING	  -‐	  FASTSETTING	  AV	  	  
PLANPROGRAM	  	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐	  Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Ambisjonene	  for	  utbygging	  av	  
Fossum	  reduseres.	  Området	  tas	  ut	  av	  planen	  som	  en	  ny	  hovedutbygningsretning	  og	  det	  
legges	  opp	  til	  en	  enkel	  transformasjon	  av	  eksisterende	  næringsarealer.	  Alle	  landbruksarealer	  
tas	  ut	  av	  planområdet.	  Behovet	  for	  skoler	  og	  barnehager	  forutsettes	  løst	  innenfor	  de	  
transformerte	  næringsarealer.	  Nye	  idrettsanlegg	  planlegges	  på	  ubebygget	  område	  rett	  nord	  
for	  eksisterende	  næringsarealer.	  (M-‐	  1	  stemme,	  V	  alene)	  
	  
127/13	  INDUSTRIVEIEN	  OG	  HAMANG	  -‐	  OMRÅDEREGULERING	  -‐	  	  
FASTSETTING	  AV	  PLANPROGRAM	  	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐	  Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  	  
Det	  skal	  legges	  betydelig	  vekt	  på	  kontakten	  mellom	  de	  ulike	  bydelene	  Sandvika	  Vest	  og	  	  
Gamle	  Sandvika	  og	  tilrettelegging	  for	  gående,	  syklende	  og	  kjørende.	  Elvens	  potensial	  som	  	  
transportåre	  skal	  med	  i	  planene.	  Det	  legges	  opp	  til	  en	  tett	  utnyttelse.	  Det	  skal	  vurderes	  
nærmere	  hvordan	  ekstra	  høydemeter	  eventuelt	  kan	  veksles	  inn	  i	  mer	  grønt	  på	  bakkenivå.	  (E)	  
	  
129/13	  BØRS	  VEI	  15	  -‐	  KLAGEBEHANDLING	  -‐	  DEL	  AV	  	  
BYGNINGSSJEFENS	  VEDTAK	  AV	  26.04.2013	  SOM	  GJELDER	  	  
BÅTOPPTREKK	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V	  fremmet	  av	  Mari	  Hjemdal:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  
begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  26.04.2013,	  og	  gir	  dispensasjon	  til	  nødvendig	  
restaurering	  og	  tidsmessig	  oppgradering	  av	  eksisterende	  båtopptrekk,	  med	  en	  støpt	  trasé	  på	  
ca.	  2	  x	  2,5	  m.	  	  



Man	  kan	  ikke	  se	  at	  hensynene	  bak	  bestemmelsen	  blir	  vesentlig	  tilsidesatt	  i	  dette	  tilfellet,	  og	  
fordelene	  ved	  en	  dispensasjon	  er	  vesentlig	  større	  enn	  ulempene	  etter	  en	  samlet	  vurdering.	  
(F-‐	  4	  mot	  1	  stemme	  (Ap))	  
	  
133/13	  TERRASSEVEIEN	  46	  C	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  	  
AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  OPPFØRING	  AV	  TERRASSETILBYGG	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  Ap,	  V	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  
rådmannens	  vurderinger,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  27.09.2012.	  Med	  hjemmel	  i	  pbl.	  §	  19-‐2	  gis	  
dispensasjon	  fra	  maksimal	  grad	  av	  utnytting	  som	  fastsatt	  i	  reguleringsbestemmelsene	  §	  3	  for	  
hele	  den	  omsøkte	  terrasseutvidelse.	  (E)	  
	  
136/13	  OUSTØYA	  -‐	  PRESTVIKA	  UTHAVN	  -‐	  BRYGGE	  -‐	  	  
KLAGEBEHANDLING	  AV	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  AV	  	  
06.03.2013	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  DISPENSASJON	  
Fellesforslag	  fra	  V,	  H	  fremmet	  av	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  	  
Saken	  utsettes	  til	  etter	  revidering	  av	  kommuneplanens	  arealdel.	  (F-‐	  4	  mot	  1	  stemme	  (Ap))	  	  
	  
137/13	  OUSTØYA	  -‐	  PRESTEVIKA	  UTHAVN	  -‐	  KLUBBHUS	  -‐	  	  
KLAGEBEHANDLING	  AV	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  AV	  	  
06.03.2012	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  DISPENSASJON	  
Fellesforslag	  fra	  V,	  H	  fremmet	  av	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  	  
Saken	  utsettes	  til	  etter	  revidering	  av	  kommuneplanens	  arealdel.	  (F-‐	  4	  mot	  1	  stemme	  (Ap))	  	  
	  
	  
048/13	  JUSTERING	  AV	  FORSKRIFT	  OM	  ORDENSREGLEMENT	  FOR	  	   BAUN	   	   	  
SKOLER	  I	  BÆRUM	  
Odd	  Roar	  Kristensen	  og	  Hilde	  Arneberg	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  	  
Paragraf	  8;	  endringer	  om	  rusmidler	  tar	  ut	  av	  forskrift	  om	  ordensreglementet	  for	  skolene	  i	  	  
Bærum.	  (M-‐	  9	  (5	  H,	  2	  Frp,	  2	  Ap)	  mot	  6	  stemmer	  (2	  H,	  1	  Ap,	  V,	  SV).	  
Mindretallsanke	  fra	  Odd	  Roar	  Kristensen	  (V):	  Saken	  forelegges	  formannskapet	  til	  avgjørelse,	  
jfr.	  reglementet	  for	  faste	  sektorutvalg	  §	  7,4.	  avsnitt.	  
	  
	  
037/13	  KOLLEN	  -‐	  OMRÅDENAVN	  FOR	  ADRESSERING	  AV	  	   	   	   	   	   FRIKK	  
FRITIDSBOLIGER	  VED	  AVTJERNA	  	  
Fellesforslag	  Harald	  Sævareid	  (SV)/Wolfgang	  Plagge	  (V):	  Hyttene	  på	  Kollen	  ved	  Avtjerna	  gis	  
adressenavnet	  Køllen.	  (F-‐	  mot	  2	  stemmer	  (Frp	  og	  H))	  
	  

UKE	  25	  
054/13	  E16	  BJØRUM-‐	  HOLE	  GRENSE,	  DETALJREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  	   	   KST
	   BEHANDLING	  
Harald	  Sævareid	  (SV)	  tok	  opp	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  fra	  Planutvalget:	  
Behandlingen	  av	  forslag	  til	  reguleringsplan	  for	  E16	  på	  strekningen	  Bjørum	  –	  Skaret	  	  
utsettes.	  Bærum	  kommune	  tar	  straks	  etter	  valget	  kontakt	  med	  overordnet	  myndighet	  med	  	  
sikte	  på	  å	  få	  gehør	  for	  en	  ny	  regulering	  av	  trase	  alternativ	  F1	  i	  tråd	  med	  gjeldende	  	  



kommuneplan,	  et	  enstemmig	  kommunestyre,	  og	  en	  samlet	  landbruksnæring,	  miljøbevegelse	  
og	  transportnæring.	  
	  
Fellesforslag	  H,	  Ap,	  V,	  Frp,	  KrF,	  Pp	  fremmet	  av	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V):	  
Bærum	  kommune	  ønsker	  en	  ny	  E16	  velkommen.	  Samtidig	  vil	  vi	  understreke	  den	  sterke	  
motstand	  mot	  valgt	  trasé	  i	  Bærum.	  I	  denne	  saken	  har	  et	  enstemmig	  kommunestyre	  og	  en	  
samlet	  miljøbevegelse,	  landbruksnæring	  og	  transportnæring	  gått	  inn	  for	  en	  annen	  trasé,	  
trasé	  F1.	  
Vi	  beklager	  derfor	  sterkt	  at	  hensynet	  til	  økonomi	  gikk	  foran	  alle	  disse	  hensyn	  og	  føler	  at	  	  
Bærum	  kommunes	  folkevalgte	  er	  overkjørt	  av	  Statens	  vegvesens	  innsigelse	  og	  	  
Miljøverndepartementets	  avgjørelse	  i	  denne	  saken.	  (F-‐	  49	  mot	  2	  stemmer)	  
	  
055/13	  SKOLEBEHOVSPLAN	  2013-‐2022	  
Odd	  Roar	  Kristensen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  
Erstatte	  pkt.	  h	  fra	  Formannskapet	  med	  følgende:	  
1.	  Det	  foretas	  en	  nærmere	  vurdering	  av	  et	  mulig	  behov	  for	  en	  permanent	  3-‐parallell	  	  
Lommedalen	  skole.	  
2.	  Rådmannen	  kommer	  tilbake	  med	  en	  sak	  hvor	  også	  alternativer	  til	  utvidelse	  på	  	  
Lommedalen	  skole	  belyses	  med	  vekt	  på	  god	  ressursutnyttelse	  og	  med	  vekt	  på	  innspill	  fra	  
høringsrunden.	  	  
3.	  Kommunestyret	  vedtar	  ikke	  nå	  å	  overføre	  7.	  trinn	  fra	  Lommedalen	  skole	  til	  	  
Lesterud	  skole	  fra	  skoleåret	  2014	  /	  2013	  (M-‐	  38	  mot	  13	  stemmer)	  
	  
063/13	  BEKKESTUABANEN	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  	  
BEHANDLING	  
Hilde	  Arneberg	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  
Rådmannens	  Alt	  1	  med	  tillegg:	  Planen	  endres	  ved	  at	  kunstgressbanen	  med	  tilhørende	  anlegg	  
og	  belysning	  tas	  ut	  av	  planen.	  Arealet	  tenkt	  brukt	  til	  kunstgressbane	  beholdes	  som	  areal	  til	  
lek	  og	  ballspill	  som	  i	  dag.	  Bestemmelser	  og	  kart	  justeres	  i	  tråd	  med	  dette.	  (M-‐fikk	  8	  stemmer)	  
	  
139/13	  FORNEBU	  OMRÅDE	  4.2	  -‐	  ROLFSBUKTA	  FELT	  1	  -‐	  	   	   	   	   PLAN	  
DETALJREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  Ap,	  V	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  	  
Merknad	  fra	  sameiene	  Pollen	  I,	  Pollen	  II	  og	  Rolfstangveien	  12-‐28	  tas	  til	  følge	  når	  det	  gjelder	  
fremskutt	  bygningsvolum	  mot	  kanalen.	  Planforslaget	  sendes	  tilbake	  til	  administrasjonen	  for	  
bearbeiding	  i	  samarbeid	  med	  søker.	  (E)	  
	  
41/13	  PROFESSOR	  KOHTS	  VEI	  85-‐87,	  GBR	  14/14-‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  	  
PRINSIPPVURDERING	  AV	  AREALBRUK	  ETTER	  PBL	  §	  12-‐8	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  Ap,	  V	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  	  
Saken	  utsettes	  til	  etter	  at	  kommunestyret	  har	  vedtatt	  ny	  kommuneplan.	  (E)	  
	  
145/13	  RINGERIKSVEIEN	  184	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  	  
AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  NY	  TOMANNSBOLIG	  PÅ	  	  
EIENDOMMEN	  GNR.	  64,	  BNR.	  21	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  Ap,	  V	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  	  
Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  	  



05.03.2013.	  (E)	  
	  	  	  
148/13	  GAMLE	  RINGERIKSVEI	  244	  -‐	  KLAGE	  PÅ	  BYGNINGSSJEFENS	  	  
VEDTAK	  AV	  07.02.2013	  OM	  AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  	  
TILLATELSE	  TIL	  BEKKELUKKING,	  OG	  ENDRING	  AV	  	  
BEKKELØP,	  PÅ	  EIENDOMMEN	  GBNR.	  25/31	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  Ap,	  V	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  	  
Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  begrunnelse	  og	  gir	  dispensasjon	  fra	  §	  5	  i	  
kommuneplanbestemmelsene	  og	  godkjenner	  at	  bekken	  over	  eiendommen	  gnr.	  25	  bnr.	  31	  
legges	  i	  rør	  i	  samsvar	  med	  innsendt	  søknad.	  Det	  forutsettes	  at	  vilkårene	  for	  eventuell	  
bekkelukking	  i	  uttalelsen	  av	  16.11.2012	  fra	  Natur-‐	  og	  idrett	  ivaretas.	  Planutvalget	  kan	  ikke	  se	  
at	  hensynene	  bak	  bestemmelsen	  i	  kommuneplanens	  §	  5	  blir	  vesentlig	  tilsidesatt	  i	  dette	  
tilfellet.	  Bekken	  er	  fra	  før	  lukket	  over	  lange	  strekninger	  helt	  inn	  til	  tomtegrensen,	  og	  etter	  
planutvalgets	  vurdering	  vil	  omsøkte	  bekkelukking	  i	  seg	  selv	  ha	  liten	  innvirkning	  på	  
naturmangfoldet	  og	  øvrige	  hensyn	  bestemmelsen	  er	  ment	  å	  ivareta.	  På	  grunn	  av	  alle	  
byggegrensene	  som	  krysser	  eiendommen	  vil	  en	  byggegrense	  på	  10	  meter	  mot	  bekken	  i	  
tillegg	  medføre	  at	  kun	  en	  meget	  liten	  del	  av	  tomten	  kan	  bebygges	  i	  samsvar	  med	  godkjent	  
reguleringsplan.	  Planutvalget	  finner	  derfor	  etter	  en	  samlet	  vurdering	  at	  fordelene	  ved	  en	  
dispensasjon	  er	  klart	  større	  enn	  ulempene	  i	  dette	  tilfellet.	  (E)	  
	  
154/13	  MUNINS	  VEI	  1	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  TILLATELSE	  	  
TIL	  UTVIDELSE	  MED	  TILBYGG	  OG	  VENTILASJONSANLEGG	  
Felles	  tilleggsforslag	  fra	  Ap,	  V,	  H	  fremmet	  av	  Odd	  Willy	  Lørstad:	  Etter	  ferdigstillelse	  skal	  
støymåling	  utføres,	  i	  regi	  av	  Bærum	  kommune,	  som	  sikkerhet	  for	  at	  støynivågrensen	  
overholdes.	  (E)	  

155/13	  FRØYS	  VEI	  11	  -‐	  KLAGE	  PÅ	  BYGNINGSSJEFENS	  VEDTAK	  AV	  	  
08.03.2013	  OM	  AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  TILLATELSE	  TIL	  	  
OPPFØRING	  AV	  GARASJE	  PÅ	  EIENDOMMEN	  GBNR.	  2/50.	  
Felles	  tilleggsforslag	  fra	  H,	  Ap,	  V	  fremmet	  av	  Mari	  Hjemdal:	  	  
Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  begrunnelse	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  	  
08.03.2013.	  Det	  gis	  dispensasjon	  fra	  reguleringsplanens	  byggegrense	  mot	  vei	  for	  oppføring	  	  
av	  garasje.	  Planutvalget	  kan	  ikke	  se	  at	  hensynet	  bak	  bestemmelsen	  blir	  vesentlig	  tilsidesatt,	  
da	  omsøkte	  garasje	  ikke	  kommer	  nærmere	  vei	  enn	  eksisterende	  garasje.	  Minste	  avstand	  til	  
nabogrense	  blir	  uforandret.	  Fordelene	  anses	  klart	  større	  enn	  ulempene	  etter	  en	  samlet	  
vurdering.	  (E)	  
	  
156/13	  FÜRSTVEIEN	  103	  -‐	  KLAGEBEHANDLING	  -‐	  BYGNINGSSJEFENS	  	  
AVSLAG	  AV	  16.04.2013	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  BRYGGE	  	  
Fellesforslag	  fra	  V,	  H,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  Planutvalget	  omgjør	  ikke	  
bygningssjefens	  vedtak	  av	  16.04.2013.	  Planutvalget	  anser	  imidlertid	  ikke	  eksisterende	  
badehus	  med	  plattform	  å	  være	  en	  brygge.	  Eiendommen	  har	  rett	  på	  en	  brygge,	  men	  vi	  
godkjenner	  ikke	  den	  omsøkte	  brygge	  da	  det	  ikke	  er	  redegjort	  for	  mulig	  adkomst.	  Rådmannen	  
gis	  fullmakt	  til	  å	  godkjenne	  en	  brygge	  for	  eiendommen.	  (E)	  
	  
020/13	  SYKEFRAVÆRSUTVIKLING	  1.	  KV	  2013	   	   	   	   	   SAM	  
Hilde	  Arneberg	  (V)	  foreslo:	  	  



Utvalget	  ber	  rådmannen	  ta	  med	  følgende	  i	  sitt	  arbeid	  for	  å	  redusere	  sykefraværet:	  faktorer	  
som	  øker	  og	  stimulerer	  til	  teamfølelsen	  og	  fysisk	  aktivitet	  for	  ansatte	  på	  det	  enkelte	  
tjenestested.	  (følger	  saken	  uten	  votering.)	  
	  
UKE	  35	  
167/13	  ENGERVANNSVEIEN	  29	  -‐	  RAMMESØKNAD	  MED	  DISPENSASJON	  -‐	  	   PLAN	  
TILBYGG	  -‐	  BRUKSENDRING	  TIL	  LEGESENTER	  -‐	  	  
PARKERINGSPLASSER	  	  
Fellesforslag	  fra	  Ap,	  V,	  H	  fremmet	  av	  Odd	  Willy	  Lørstad:	  	  
Planutvalget	  gir	  sin	  tilslutning	  til	  dispensasjon	  fra	  reguleringsplanens	  formål	  om	  byggegrense	  
for	  oppføring	  av	  tilbygg.	  Videre	  gis	  det	  tilslutning	  til	  de	  øvrige	  deler	  av	  søknaden	  -‐	  –	  
etablering	  av	  legesenter,	  ombygging	  av	  anneks	  til	  legekontor	  og	  parkeringsplasser	  -‐	  under	  
forutsetning	  av	  at	  fasadeendringer	  på	  annekset	  endres	  i	  tråd	  med	  merknadene	  fra	  
kulturvernmyndigheten	  og	  at	  uteområdet	  beplantes	  igjen	  i	  størst	  mulig	  grad	  for	  å	  gjenskape	  
hageanlegget.	  Revidert	  søknad	  innsendes	  for	  behandling	  for	  de	  deler	  av	  tiltaket	  som	  Statens	  
vegvesen	  skal	  ha	  seg	  fremlagt.	  Det	  gis	  dispensasjon	  fra	  KDP	  §	  2.5	  vedrørende	  parkering.	  (E)	  
	  
169/13	  RUGLANDVEIEN	  120	  -‐	  PÅBYGG	  -‐	  KLAGE	  OVER	  	  
BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  Ap,	  V	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  	  
Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  	  
14.02.2013	  og	  innvilger	  dispensasjon	  etter	  Pbl.§19-‐2	  for	  oppføring	  av	  tilbygg.	  (E)	  	  
	  
172/13	  LINDEBERGVEIEN	  38	  -‐	  KLAGEBEHANDLING	  -‐	  	  
BYGNINGSSJEFENS	  RAMMETILLATELSE	  AV	  14.05.2013	  TIL	  	  
ENEBOLIG	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  	  
Saken	  utsettes.	  Rådmannen	  bes	  innhente	  en	  ekstern	  juridisk	  vurdering	  av	  Fylkesmannens	  	  
tolkning	  av	  Bærum	  kommunes	  kommuneplanvedtak.	  (E)	  
	  
174/13	  VOLLSVEIEN	  124	  B	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  	  
PÅ	  SØKNAD	  OM	  CARPORT	  PÅ	  EIENDOMMEN	  GNR.	  36/BNR.	  152	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  	  
Planutvalget	  gir	  sin	  tilslutning	  til	  rådmannens	  forslag	  til	  vedtak,	  men	  stiller	  seg	  positive	  til	  en	  
søknad	  om	  dispensasjon.	  (E)	  
	  
175/13	  TANUMVEIEN	  172	  -‐	  KLAGE	  PÅ	  BYGNINGSSJEFENS	  VEDTAK	  AV	  	  
21.03.2013	  OM	  AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  TILLATELSE	  TIL	  	  
OPPFØRING	  AV	  DOBBELTGARASJE	  PÅ	  EIENDOMMEN	  GBNR.	  	  
47/8.	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  	  
Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  	  
21.03.2013.	  Søknaden	  innvilges.	  (E)	  
	  

176/13	  VIDARS	  VEI	  14	  -‐	  KLAGE	  PÅ	  BYGNINGSSJEFENS	  VEDTAK	  AV	  	  
12.06.2013	  OM	  AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  TILLATELSE	  TIL	  	  



OPPFØRING	  AV	  TILBYGG	  OG	  PÅBYGG	  (ENDRINGSTILLATELSE)	  	  
PÅ	  EIENDOMMEN	  GBNR.	  38/121	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Mari	  Hjemdal:	  	  
Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  	  
12.06.2013.	  Søknad	  om	  dispensasjon	  fra	  bestemmelsene	  i	  Pbl.	  §29-‐4	  om	  maksimalt	  tillatt	  
mønehøydeinnvilges.	  (E)	  
	  
EVENTUELT	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  	  	  
Ad	  midlertidig	  bygge-‐	  og	  deleforbud:	  	  
Planutvalget	  ber	  Rådmannen	  vurdere	  midlertidig	  bygge-‐	  og	  deleforbud	  i	  bygge-‐	  og	  	  
delesaker	  som	  fremmes	  i	  Bærum	  kommune	  frem	  til	  vedtak	  om	  ny	  Kommuneplan	  	  
våren	  2014.	  	  
Bygge-‐	  og	  deleforbudet	  skal	  vurderes	  i	  saker	  som	  fremmes	  i:	  	  
1.	  Alle	  uregulerte	  områder	  	  
2.	  Områder	  med	  eldre	  reguleringsplaner	  der	  bebyggelse	  bare	  er	  skissemessig	  	  
fremstilt	  og	  der	  kommuneplanens	  bestemmelser	  er	  eneste	  grunnlag	  for	  	  
antall	  boliger/bygninger,	  samlet	  fotavtrykk,	  avstand	  til	  nabogrense	  og	  	  
høyde.	  	  
	  	  
Vurdering	  av	  Bygge-‐	  og	  deleforbudet	  er	  ikke	  nødvendig:	  	  
1.	  Alle	  innvendige	  endringer	  som	  ellers	  kan	  godkjennes.	  	  
2.	  Mindre	  tilbygg	  på	  inntil	  30	  kvm	  som	  ikke	  medfører	  at	  total	  fasadelengde	  	  
blir	  mer	  enn	  20	  meter,	  som	  er	  lavere	  eller	  på	  samme	  høyde	  som	  eksisterende	  	  
bygg,	  og	  som	  for	  øvrig	  holder	  seg	  innenfor	  kommuneplanens	  bestemmelser.	  	  
3.	  Garasjer	  på	  inntil	  60	  kvm	  som	  holder	  seg	  innenfor	  kommuneplanens	  	  
bestemmelser.	  	  
	  	  
Planutvalget	  ber	  Rådmannen	  allerede	  nå	  fremme	  forslag	  om	  midlertidig	  bygge-‐	  og	  	  
deleforbud	  for	  tiltak	  i	  området	  som	  omfattes	  av	  reguleringsplan	  for	  Ekebergåsen	  	  
med	  Planid:	  1936028	  og	  tilgrensende	  uregulerte	  områder	  i	  Ramstadåsen	  og	  Ekeberglia.	  	  
Videre	  fremmes	  forslag	  om	  midlertidig	  bygge-‐	  og	  deleforbud	  i	  uregulert	  område	  på	  	  
begge	  sider	  av	  Vollsveien	  og	  mellom	  Vollsveien	  og	  reguleringsplan	  for	  	  
Lysakerelven	  nord	  for	  Bærumsveien.	  Området	  omfatter	  blant	  annet	  	  
Lindebergveien,	  Elins	  vei,	  Ruglandveien,	  Voll	  Terrasse	  med	  flere.	  Rådmannen	  fastsetter	  
nærmere	  avgrensning.	  (M-‐Lilloe-‐Olsens	  forslag	  fikk	  1	  stemme	  (V),	  oversendes	  rådmannen).	  
	  
UKE	  37	  	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   PLAN	  
188/13	  ØKRIVEIEN	  60	  -‐	  KONTROLLPLASS	  FOR	  KJØRETØYER	  -‐	  DETALJREGULERING-‐	  1.	  
GANGS	  BEHANDLING	  	  
Fellesforslag	  fra	  V	  og	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  	  	  
Det	  vises	  til	  betydelig	  innskjerping	  av	  jordvernet	  i	  plan-‐	  og	  bygningsloven	  av	  1.juli	  2009.	  	  
Regjeringens	  forventningsbrev	  til	  planmyndigheter	  av	  juni	  2011,	  jordvernmålet	  i	  	  
landbruks-‐	  og	  matmeldingen	  av	  2012,	  jordvernbrevet	  til	  offentlige	  myndigheter	  av	  2006	  og	  	  
innskjerpingen	  i	  jordvernbrevet	  i	  2010.	  Det	  vises	  videre	  til	  det	  pågående	  arbeidet	  med	  
eventuell	  prisfastsetting	  av	  jordverdier	  og	  krav	  om	  økologisk	  kompensasjon	  ved	  



omdisponering	  av	  dyrket	  mark.	  Det	  anbefalte	  forslaget	  tar	  etter	  vår	  mening	  ikke	  innover	  seg	  
disse	  klare	  politiske	  signalene.	  Statens	  Vegvesen	  bes	  før	  utleggelse	  utrede:	  	  	  
1.	  Et	  alternativ	  i	  tilknytning	  til	  akselerasjonsfelt	  og	  retardasjonsfelt	  på	  strekningen	  	  
mellom	  krysset	  ved	  Bærumsveien	  og	  krysset	  ved	  Lommedalsveien,	  om	  nødvendig	  i	  	  
lokk	  foran	  næringsbebyggelsen	  i	  Løxaveien.	  (se	  ill.	  Fig	  1.	  a.	  og	  b.)	  	  	  
2.	  En	  alternativ	  plassering	  til	  anbefalt	  løsning	  på	  motsatt	  side	  av	  avkjøringsveien	  mot	  	  
Rykkinn	  (se	  ill.	  nr.	  2)	  	  	  
3.	  Rådmannen	  gis	  fullmakt	  til	  å	  legge	  ut	  saken	  når	  disse	  alternativene	  er	  tilfredsstillende	  
utredet.	  
(E)	  
	  
189/13	  GJØNNES	  GÅRD	  FELT	  3	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  1.	  GANGS	  	  
BEHANDLING	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  	   	  
1.	  Tiltakshaver	  skal	  sørge	  for	  at	  innbyggere	  som	  har	  kjøpt	  nye	  boliger	  i	  feltene	  1	  og	  2	  varsles	  
særskilt	  og	  gis	  anledning	  til	  å	  uttale	  seg	  om	  forslaget.	  	  (E)	  
2.	  Frem	  til	  2.gangs	  behandling	  skal	  forslaget	  justeres	  slik	  at	  ingen	  bygg	  blir	  høyere	  enn	  
bakkenivå	  på	  åsprofilen	  bak.	  (kotehøyde	  170m).	  (Følger	  saken	  uten	  votering.)	  
	  

191/13	  BJARNE	  SKAUS	  VEI	  3	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  	  
AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  ENDRET	  PLASSERING	  AV	  	  
STØTTEMUR	  MOT	  VEI	  PÅ	  EIENDOMMEN	  GNR.	  21,	  BNR.	  347	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  	  
Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  begrunnelse	  og	  omgjør	  bygningssjefens	  vedtak	  	  
av	  05.07.2013	  og	  dispenserer	  fra	  byggegrense	  mot	  vei	  for	  omsøkt	  plassering	  i	  
eiendomsgrensen.	  	  
Hensikten	  med	  byggegrensen	  er	  å	  holde	  veiens	  kant-‐	  og	  sidearealer	  åpne	  og	  ubebygde.	  	  
Den	  skal	  hindre	  fortetting	  med	  bebyggelse/konstruksjoner	  langs	  veien.	  Søker	  opplyser	  at	  
tiltaket	  er	  delvis	  rehabilitering	  av	  eksisterende	  støttemur	  og	  delvis	  nybygging,	  som	  
forlengelse	  av	  den	  rehabiliterte	  muren.	  I	  forbindelse	  med	  tiltaket	  vil	  terrenget	  heves	  slik	  at	  
det	  oppnås	  et	  mer	  effektivt	  og	  bedre	  utnyttet	  uteareal	  rundt	  boligen.	  Tiltaket	  vil	  bedre	  det	  
estetiske	  uttrykket	  og	  sikre	  skråningen	  ifm	  dagens	  situasjon	  og	  videreføre	  naturlig	  terreng	  og	  
anlagte	  murer	  langs	  Bjarne	  Skaus	  vei.	  Planutvalget	  kan	  ikke	  se	  at	  hensynene	  bak	  
bestemmelsen	  blir	  vesentlig	  tilsidesatt	  i	  dette	  	  
tilfellet.	  Sammen	  med	  de	  fastsatte	  vilkår	  for	  dispensasjonen,	  vil	  fordelene	  ved	  å	  dispensere	  
etter	  	  
planutvalgets	  vurdering,	  være	  klart	  større	  enn	  ulempene.	  (E)	  
	  
192/13	  KAMPEVEIEN	  32	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  PÅ	  	  
SØKNAD	  OM	  BRUKSENDRING	  FRA	  FRITIDSBOLIG	  TIL	  	  
HELÅRSBOLIG,	  GNR.	  105,	  BNR.	  72	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  	  
Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  begrunnelse,	  og	  gir	  dispensasjon	  fra	  §	  11	  i	  	  
kommuneplanbestemmelsene,	  og	  godkjenner	  bruksendring	  av	  eiendommen	  gnr.	  105,	  bnr.	  	  
72	  fra	  fritidsbolig	  til	  helårsbolig	  Planutvalget	  kan	  ikke	  se	  at	  hensynene	  bak	  bestemmelsen	  i	  
kommuneplanens	  §	  11	  blir	  vesentlig	  tilsidesatt	  i	  dette	  tilfellet.	  Eiendommen	  ligger	  i	  et	  



boligområde	  og	  endret	  bruk	  fra	  fritidsbolig	  til	  helårsbolig	  vil	  ikke	  gå	  ut	  over	  de	  hensynene	  
som	  LNF	  formålet	  er	  ment	  å	  ivareta,	  som	  å	  sikre	  området	  som	  åpent	  og	  ubebygd	  og	  åpent	  
for	  allmenheten.	  	  
Da	  eiendommen	  ligger	  i	  et	  lite	  boligområde	  anser	  man	  det	  som	  en	  fordel	  at	  man	  får	  en	  	  
ensidig	  og	  lik	  bruk	  av	  eiendommene,	  ordnet	  renovasjon	  etc.	  Planutvalget	  finner	  derfor	  etter	  
en	  samlet	  vurdering	  at	  fordelene	  ved	  en	  dispensasjon	  er	  klart	  større	  enn	  ulempene	  i	  dette	  
tilfellet.	  (E)	  
	  
EVENTUELT	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   MIKK	  
Siri	  Engesæth	  (V)	  Hundelufting	  på	  Fornebu	  	  
Fornebu	  har	  store	  friarealer	  og	  helårs	  båndtvang.	  Nå	  har	  lokale	  krefter	  lansert	  "Storøya	  	  
Hundepark"	  etter	  modell	  av	  Sandvika	  luftepark	  som	  har	  vist	  seg	  å	  være	  en	  stor	  suksess.	  	  
Hundehold	  er	  sosialt	  og	  viktig	  for	  mange.	  Naturmiljøet	  på	  Fornebu	  har	  ikke	  godt	  av	  hunder	  	  
som	  løper	  løs.	  Det	  blir	  dessverre	  tilfellet	  når	  båndtvangen	  er	  helårlig	  og	  absolutt.	  Tiltaket	  	  
vil	  gi:	  	  
•	  Sosialisering	  av	  hunder	  /færre	  aggressive	  hunder	  (gjelder	  også	  hundeeiere!)	  	  
•	  En	  sosial	  møteplass	  for	  ensomme	  mennesker	  og	  mennesker	  fra	  alle	  sosiale	  lag	  	  
•	  Kompetansedeling	  rundt	  hundehold	  	  
•	  Færre	  løshunder	  	  
•	  Mindre	  hundemøkk	  i	  naturen	  	  	  
Rådmannen	  bes	  på	  dette	  grunnlag	  fremme	  en	  sak	  der	  Bærum	  kommune	  setter	  av	  areal	  til	  	  
hundelufting	  på	  Fornebu.	  Sektorutvalget	  sluttet	  seg	  til	  dette.	  	  
	  	  
Siri	  Engesæth	  (V)	  orienterte	  om	  at	  det	  foregår	  ulovlig	  hogst	  og	  død	  ved	  gift	  i	  	  
Koksaparken	  og	  Hundsund.	  Det	  har	  vært	  slike	  tilfeller	  i	  2011,	  2012	  og	  2013,	  senest	  i	  	  
sommer.	  Fornebu	  Utvikling	  har	  henlagt	  sakene.	  Det	  er	  spesielle	  regler	  for	  å	  beskytte	  	  
vegetasjon	  på	  Fornebu.	  Hvordan	  kan	  kommunen	  følge	  opp	  saken?	  Hva	  er	  rutinen	  og	  hvilke	  
sanksjoner	  kan	  iverksettes?	  Rådmannen	  kommer	  tilbake	  til	  saken.	  
	  
UKE	  39	  
080/13	  KAPASITETSUTVIDELSE	  LOMMEDALEN	  SKOLE,	  VALG	  AV	  	  	  	   	   KST	  
LØSNING	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  
Forslag	  til	  alternativt	  kulepunkt	  4:	  Dersom	  Lommedalen	  skole	  ikke	  lenger	  skulle	  ha	  behov	  for	  
lokalene,	  skal	  sak	  om	  eventuell	  omdisponering	  til	  andre	  formål	  fremmes	  for	  politisk	  
behandling.	  
Begrunnelse:	  Det	  er	  uheldig	  å	  gi	  en	  blankofullmakt	  for	  tidsubestemt	  bruk	  til	  annet	  formål.	  (E)	  
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216/13	  HUNDSUNDVEIEN	  37	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  	   	   	   PLAN	  
AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  OPPFØRING	  AV	  ENEBOLIG	  OG	  	  
DOBBELTGARASJE	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  Ap,	  V	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  	  
Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  begrunnelse	  men	  omgjør	  bygningssjefens	  	  
vedtak	  av	  27.02.2013,	  gir	  dispensasjon	  fra	  høydebestemmelse	  i	  plan	  og	  godkjenner	  omsøkte	  
tiltak.	  (E)	  
	  



218/13	  KOMMUNEPLANEN	  2013	  -‐	  2030	  -‐	  SAMFUNNSDEL	  MED	  	   	   	   	  
AREALSTRATEGI	  	  
Hilde	  Arneberg	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  	  
Rådmannens	  utkast	  til	  planstrategi	  legges	  til	  grunn	  med	  tilføyelser	  og	  endringer	  (...).	  (M-‐	  1	  
stemme,	  V	  alene).	  
	  
050/13	  UTBYGGING	  AV	  PRIVAT	  VANN	  OG	  AVLØPSNETT	  TILKNYTTET	  	   	   	   MIKK	  
KOMMUNALT	  NETT	  I	  INDRE	  OSLOFJORD	  -‐	  STØTTE	  TIL	  	  
MILJØTILTAK	  
Bærum	  kommune	  støtter	  Vestfjorden	  Vann	  og	  Avløp	  AS	  med	  et	  engangsbeløp	  på	  250.000	  	  
kroner	  til	  utbygging	  av	  vann-‐	  og	  avløpsanlegg	  på	  øyene	  i	  Bærum.	  Beløpet	  dekkes	  innenfor	  
budsjettet	  til	  vann	  og	  avløp.	  (Rådmannens	  forslag	  ble	  vedtatt	  med	  12	  mot	  1	  (V)	  stemme.)	  
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126/13	  KOMMUNEPLANEN	  2013	  -‐	  2030	  -‐	  SAMFUNNSDEL	  MED	  	   	   	   	   FSK	  
AREALSTRATEGI	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  tok	  opp	  Venstres	  (Arnebergs)	  forslag	  fra	  Planutvalget:	  
Rådmannens	  utkast	  til	  planstrategi	  legges	  til	  grunn	  med	  tilføyelser	  og	  endringer.	  
(…)Ordføreren	  fremmet	  følgende:	  Formannskapet	  nedsetter	  en	  gruppe	  hvor	  partiene	  ser	  på	  
de	  forslagene	  som	  er	  fremmet	  og	  samordner	  disse	  til	  kommunestyrets	  behandling.	  
Arbeidsgruppen	  består	  av:	  
2	  H	  –	  Bjørn	  Røtnes	  og	  Ole	  Kristian	  Udnes	  
1	  V	  –	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  
1	  Ap	  –	  Halvdan	  Skard	  
Plansjefen	  bistår	  gruppen.	  
(E)	  
	  

129/13	  ANMODNING	  OM	  BOSETTING	  AV	  FLYKTNINGER	  I	  PERIODEN	  2014	  -‐	  2016	  
BIOM-‐068/13	  –	  08.10.2013	  Innstilling:	  
1.	  Bærum	  kommune	  bosetter	  etter	  anmodning	  fra	  Integrerings-‐	  og	  mangfoldsdirektoratet	  	  
100	  personer	  i	  årene	  2014	  -‐	  2016.	  For	  2014	  bosettes	  inntil	  40	  personer,	  hvorav	  	  
maksimalt	  7	  enslige	  mindreårige.	  
2.	  Antall	  bosettinger	  er	  inklusive	  familiegjenforening.	  	  
3.	  Bærum	  kommune	  bosetter	  etter	  forespørsel	  fra	  Intergrerings-‐	  og	  mangfoldsdirektoratet	  	  
ikke	  ytterligere	  personer	  for	  2013.	  Kommunen	  har	  allerede	  vedtatt	  å	  bosette	  20	  	  
personer	  ekstra	  i	  2013	  etter	  tilleggsanmodning	  for	  2012-‐2013.	  
4.	  Bosettingstallet	  forutsetter	  at	  det	  kan	  skaffes	  nok	  boliger,	  og	  kommunen	  må	  forbeholde	  
seg	  retten	  til	  å	  justere	  ned	  bosettingen	  avhengig	  av	  tilgang	  på	  egnede	  boliger.	  
Behandlingen	  i	  møtet:	  
Ordføreren:	  Tar	  opp	  rådmannens	  pkt.	  1:	  Bærum	  kommune	  bosetter	  etter	  anmodning	  fra	  
Integrerings-‐	  og	  mangfoldsdirektoratet	  	  
400	  personer	  i	  årene	  2014	  -‐	  2016.	  For	  2014	  bosettes	  inntil	  140	  personer,	  hvorav	  	  
maksimalt	  7	  enslige	  mindreårige.	  Videre	  støttes	  BIOMs	  pkt.	  2,	  3	  og	  4.	  
Ordføreren	  påpekte	  også	  at	  det	  ved	  senere	  søknader	  så	  behandles	  disse	  i	  forbindelse	  med	  	  
HP.	  



-‐ Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  ønsket	  primært	  å	  støtte	  rådmannens	  forslag	  og	  
sekundært	  ordførerens	  forslag.	  	  

-‐ Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  BIOMs	  forslag	  pkt.	  1	  og	  ordførerens	  pkt.	  1	  ble	  
ordførerens	  
forslag	  vedtatt	  med	  10	  mot	  3	  stemmer	  (2H,	  Frp)	  

-‐ Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  BIOMs	  forslag	  pkt.	  2	  og	  rådmannens	  pkt.	  2	  ble	  BIOMs	  	  
pkt.	  2	  vedtatt	  med	  8	  mot	  5	  stemmer	  (Ap,	  V,	  KrF)	  

-‐ Innstillingens	  pkt.	  3	  (som	  rådmannen)	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
-‐ Innstillingens	  pkt.	  4	  ble	  vedtatt	  med	  10	  mot	  3	  stemmer	  (Ap)	  
-‐ Ordførerens	  forslag	  (E)	  
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223/13	  HØVIK	  VERK	  -‐	  VERITAS	  -‐	  ENDRING	  AV	  OMRÅDEREGULERING	  –	  	   	   PLAN	  
1.	  GANGS	  BEHANDLING	  	  
Ole	  Kristian	  Udnes	  (H)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Privat	  forslag	  til	  endring	  av	  
områderegulering	  for	  Høvik	  Verk	  –	  Veritas,	  planID	  2009025,	  fremmes,	  jf.	  plan-‐	  og	  
bygningsloven	  §§	  12-‐11	  og	  12-‐14.	  (Udnes’	  forslag	  vedtatt	  med	  4	  mot	  1	  stemme	  (V)).	  
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085/13	  KOMMUNEPLANEN	  2013	  -‐	  2030	  -‐	  SAMFUNNSDEL	  MED	  	   	   	   KST	  
AREALSTRATEGI	  
FSK-‐126/13	  –	  16.10.2013	  Innstilling:	  
Saken	  ble	  utsatt	  til	  neste	  møte	  30.10.2013.	  
Formannskapet	  nedsetter	  en	  gruppe	  hvor	  partiene	  ser	  på	  de	  forslagene	  som	  er	  fremmet	  og	  
samordner	  disse	  til	  formannskapets	  og	  kommunestyrets	  behandling.	  Arbeidsgruppen	  består	  	  
av:	  
2	  H	  –	  Bjørn	  Røtnes	  og	  Ole	  Kristian	  Udnes	  
1	  V	  –	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  
1	  Ap	  –	  Halvdan	  Skard	  
Plansjefen	  bistår	  gruppen.	  
Partiene	  la	  frem	  sine	  forslag	  i	  samlet	  oppstilling.	  Vedlegg??	  
	  
088/13	  ANMODNING	  OM	  BOSETTING	  AV	  FLYKTNINGER	  I	  PERIODEN	  	  
2014	  -‐	  2016	  
Odd	  Roar	  Kristensen	  (V)	  tok	  opp	  rådmannens	  forslag:	  
1.	  Bærum	  kommune	  bosetter	  etter	  anmodning	  fra	  Integrerings-‐	  og	  mangfoldsdirektoratet	  	  
400	  personer	  i	  årene	  2014	  -‐	  2016.	  For	  2014	  bosettes	  inntil	  140	  personer,	  hvorav	  	  
maksimalt	  7	  enslige	  mindreårige.	  	  
2.	  I	  tillegg	  bosetter	  Bærum	  kommune	  inntil	  30	  familiegjenforente	  per	  år	  i	  perioden	  2014-‐
2016.	  
3.	  Bærum	  kommune	  bosetter	  etter	  forespørsel	  fra	  Intergrerings-‐	  og	  mangfoldsdirektoratet	  
ikke	  ytterligere	  personer	  for	  2013.	  Kommunen	  har	  allerede	  vedtatt	  å	  bosette	  20	  personer	  
ekstra	  i	  2013	  etter	  tilleggsanmodning	  for	  2012-‐2013.	  (E)	  	  
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233/13	  GYSSESTADKOLLEN	  40	  -‐	  FORSLAG	  TIL	  MINDRE	  ENDRING	  AV	  	   	   	   PLAN	  
REGULERINGSPLAN	  FOR	  GYSSESTADKOLLEN	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  	  	  
Forslag	  til	  endring	  av	  reguleringsplan	  for	  Gyssestadkollen,	  planID	  1979009,	  som	  vist	  på	  	  
kart,	  dokument	  1496047,	  vedtas,	  jf.	  plan-‐	  og	  bygningsloven	  §	  12-‐12,	  jf.	  §	  12-‐14.	  	  	  
Rådmannen	  gis	  fullmakt	  til	  å	  lage	  nødvendig	  kart	  som	  viser	  planendringen	  samt	  å	  behandle	  	  
delesøknaden	  med	  de	  nødvendige	  tillatelser	  og	  eventuelle	  vilkår	  som	  følger	  av	  plan-‐	  og	  	  
bygningsloven.	  Rådmannen	  bes	  vurdere	  om	  nye	  delelinjer	  bør	  settes	  slik	  at	  størrelse	  for	  ny	  	  
tomt	  blir	  på	  800	  m2.	  (E)	  
	  

234/13	  GYSSESTADKOLLEN	  63	  -‐	  FORSLAG	  TIL	  MINDRE	  ENDRING	  AV	  	  
REGULERINGSPLAN	  FOR	  GYSSESTADKOLLEN	  	  
Forslag	  til	  endring	  av	  reguleringsplan	  for	  Gyssestadkollen,	  planID	  1979009,	  som	  vist	  på	  	  
situasjonskartet,	  dokument	  2089075,	  vedtas,	  jf.	  plan-‐	  og	  bygningslovens	  §	  12-‐12,	  jf.	  §	  12-‐	  
14.	  	  
	  	  
Rådmannen	  gis	  fullmakt	  til	  å	  lage	  nødvendig	  kart	  som	  viser	  planendringen	  samt	  å	  behandle	  	  
delesøknaden	  med	  de	  nødvendige	  tillatelser	  og	  eventuelle	  vilkår	  som	  følger	  av	  plan-‐	  og	  	  
bygningsloven.	  Rådmannen	  bes	  legge	  til	  grunn	  at	  en	  eventuell	  ny	  delelinje	  settes	  slik	  at	  	  
størrelsen	  for	  gjenværende	  og	  ny	  tom	  blir	  minimum	  800m2.	  (E)	  
	  
	  238/13	  MIDLERTIDIG	  FORBUD	  MOT	  TILTAK	  -‐	  EKEBERGVEIEN	  17	  -‐	  	  
RIVING	  AV	  EKSISTERENDE	  ENEBOLIG	  OG	  GARASJE	  	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag:	  	  
Planutvalget	  skal	  forelegges	  byggesaken.	  (F-‐	  mot	  1	  stemme	  (Ap))	  
	  
239/13	  BALDERS	  VEI	  31	  AVLØS	  BASE	  -‐	  BEHANDLING	  AV	  KLAGE	  PÅ	  	  
BYGNINGSSJEFENS	  GODKJENNELSE	  AV	  21.08.2013	  OM	  	  
OPPFØRING	  AV	  VOGNHALL	  	  
Protokolltilførsel	  Avløs	  fra	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V):	  	  	  
Klagen	  berører	  i	  stor	  grad	  tolkningen	  av	  Kommunestyrets	  vedtak	  i	  reguleringssaken.	  	  
Jeg	  registrerer	  og	  aksepterer	  at	  flertallet	  tolker	  det	  dit	  hen	  at	  forslaget	  til	  tiltak	  fra	  Oslo	  	  
sporveier	  er	  i	  tråd	  med	  forutsetningene	  fra	  Kommunestyret	  og	  at	  det	  derfor	  ikke	  er	  grunnlag	  
for	  å	  ta	  klagen	  til	  følge.	  Jeg	  mener	  imidlertid	  at	  tiltakets	  utforming	  ikke	  er	  i	  tråd	  med	  deg	  jeg	  
som	  kommunestyrerepresentant	  sa	  ja	  til.	  Jeg	  synes	  ikke	  bebyggelsen	  er	  en	  god	  tilpasning	  	  
til	  det	  bevaringsverdige	  kulturmiljøet	  i	  form,	  farge,	  materialbruk.	  Jeg	  synes	  ikke	  takformer	  	  
og	  volumer	  harmonerer	  med	  eksisterende	  verneverdige	  bygg	  og	  at	  bebyggelsen	  skiller	  seg	  	  
vesentlig	  fra	  illustrasjonsplan	  for	  Avløs	  øst.	  	  
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062/13	  KOMMUNEN	  SOM	  ARENA	  FOR	  	   	   	   	   EOA	  
PRAKSISPLASSER/TILTAKSPLASSER	  
Fellesforslag	  fra	  V	  og	  Ap	  fremmet	  av	  Kari	  Aalerud:	  	  
Det	  forutsettes	  tilstrekkelig	  språkkompetanse	  til	  å	  kunne	  kommunisere	  adekvat	  i	  forhold	  til	  	  
Praksisplassen.	  (E)	  
	  



EVENTUELT:	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   SAM	  
Hilde	  Arneberg	  (V)	  stilte	  spørsmål	  om	  digital	  registrering	  av	  fravær	  for	  ansatte	  i	  Bærum	  
kommune	  og	  ba	  om	  en	  demonstrasjon	  av	  rutinen.	  Rådmannen	  vil	  demonstrere	  rutinen	  i	  
senere	  møte.	  
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245/13	  TANUMPLATÅET	  OG	  HORNIMARKA	  -‐	  KOMMUNEDELPLAN	  -‐	  1.	  	   	   PLAN	  
	   GANGS	  BEHANDLING	  	  
Fellesforslag	  fra	  Ap,	  H,	  V	  fremmet	  av	  Odd	  Willy	  Lørstad:	  	  
Til	  2.	  gangs	  behandling	  skal	  det	  utredes	  behov	  for	  antall	  utfartsparkeringsplasser.	  (E)	  
	  	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag	  som	  følger	  saken	  uten	  votering:	  	  
Frem	  til	  2.	  gangs	  behandling	  skal	  det	  også	  vurderes	  egen	  hensynssone	  	  
landskap/fjernvirkning	  mot	  Skuidalen	  i	  øst.	  (følger	  saken	  uten	  votering)	  
	  
247/13	  MINDRE	  ENDRING	  AV	  GJELDENE	  REGULERINGSPLAN	  FOR	  	  
FRADELING	  AV	  EN	  PARSELL	  AV	  GNR.9	  BNR.8	  -‐	  GAMLE	  	  
DRAMMENSVEI	  187	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Mari	  Hjemdal:	  Saken	  sendes	  tilbake	  til	  rådmannen	  for	  
ytterligere	  vurdering	  av	  reguleringsendring.	  Planutvalget	  stiller	  seg	  positive	  til	  en	  mindre	  
endring	  av	  reguleringsplan,	  og	  anbefaler	  at	  det	  foretas	  befaring	  med	  Fylkesrådmannen.	  (E)	  
	  
256/13	  VESTMARKVEIEN	  112	  OG	  116	  -‐	  NY	  BEHANDLING	  -‐	  KLAGE	  PÅ	  	  
BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  AV	  12.09.2013	  OM	  BRUKSENDRING	  	  
OG	  FASADEENDRING	  
Odd	  Willy	  Lørstad	  (Ap)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  	  
Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  12.09.2013,	  
og	  gir	  dispensasjon	  for	  omsøkte	  endringer.	  Ny	  reguleringsplan	  har	  formål	  LNF,	  tidligere	  
uregulert,	  utløser	  mulighet	  for	  å	  hindre	  bygg-‐	  og	  funksjonsendringer.	  Reguleringsplanen	  har	  
ikke	  tilbakevirkende	  kraft	  eller	  hjemmel	  for	  å	  forby	  virksomheten	  slik	  den	  har	  vært	  drevet.	  	  
En	  hver	  virksomhet	  må	  kunne	  utvikles	  tidsmessig	  og	  etter	  de	  krav	  arbeidsmiljøloven	  stiller	  	  
Hvis	  en	  ny	  regulering,	  nå	  LNF,	  hindrer	  eller	  motvirker	  dette	  vil	  sannsynligvis	  virksomheten	  på	  
sikt	  bli	  tvunget	  til	  nedleggelse.	  Det	  står	  i	  forslag	  til	  ny	  KD	  plan	  at	  bygninger	  innenfor	  
planområdet	  skal	  benyttes	  til	  jordbruksrelatert	  formål.	  Det	  fremgår	  ikke	  om	  det	  er	  
interessenter	  for	  en	  slik	  anvendelse.	  	  
Det	  er	  også	  relevant	  å	  stille	  spørsmål	  om	  kontorfunksjoner	  ved	  en	  slik	  anvendelse	  vil	  bli	  	  
tillatt.	  Bygningene	  ser	  ut	  til	  å	  ha	  blitt	  bygget	  med	  ett	  formål,	  å	  leie	  ut	  til	  Cappelen	  Forlag,	  for	  
lagring	  av	  bøker.	  Dvs.	  det	  har	  aldri	  vært	  planen	  å	  benytte	  de	  til	  landbruksformål.	  Omfanget	  
av	  endringen	  det	  søkes	  om	  må	  kunne	  diskuteres	  i	  forhold	  til	  plankravet.	  Spise-‐	  og	  hvilerom	  
samt	  toalett	  må	  sees	  på	  som	  en	  forbedring	  av	  arbeidsmiljøet	  og	  i	  tråd	  med	  
arbeidsmiljøloven,	  og	  bør	  slik	  sett	  betraktes	  som	  en	  tidsmessig	  oppgradering.	  
Fasadeendringen	  er	  minimal	  og	  til	  det	  bedre.	  Ikke	  noe	  av	  bygningsmassen	  kommer	  inn	  under	  
vern.	  Det	  som	  blir	  å	  diskutere	  da	  er	  om	  en	  kontorplass	  som	  skal	  benyttes	  til	  forsendelse	  av	  
spedisjonspapirer	  er	  nok	  til	  å	  kalle	  dette	  en	  bruksendring	  fra	  lager	  til	  «lager	  med	  kontor».	  
Retningslinjer	  i	  en	  dispensasjon	  kan	  gi	  strammere	  føringer	  og	  forhindre	  misbruk.	  	  
(Lørstads	  forslag	  vedtatt	  med	  4	  mot	  1	  stemme	  (V).)	  	  
	  	  



EVENTUELT	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  Det	  kommer	  en	  del	  henvendelser	  vedr.	  ny	  E18,	  både	  fra	  vellene	  og	  
andre	  	  
interessenter.	  Hvilken	  fremdrift	  ser	  vi	  for	  oss,	  og	  hvordan	  involveres	  vellene	  i	  	  
prosessen?	  	  Rådmannen	  besvarte	  spørsmålet.	  	  
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265/13	  FORNEBU	  OMRÅDE	  8.8	  -‐	  KJØPESENTER	  -‐	  BOLIG	  -‐	  	  	   	   	   FSK	  
KONTORBYGG	  -‐	  SØKNAD	  OM	  DISPENSASJON	  FRA	  	  
REGULERINGSPLANENS	  BESTEMMELSER	  OM	  FORRETNING	  	  
MOT	  FORNEBURINGEN	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  	  
1.	  I	  medhold	  av	  plan-‐	  og	  bygningslovens	  §	  19-‐	  3	  gis	  midlertidig	  dispensasjon	  fra	  	  
§	  7	  i	  reguleringsbestemmelser	  til	  reguleringsplan	  for	  Fornebu	  område	  8.8	  og	  8.9	  	  
planid.	  20022014	  for	  bruk	  av	  1.	  etasje	  i	  bygg	  C	  til	  treningssenter	  mot	  	  
Forneburingen.	  Dispensasjonen	  gis	  midlertidig	  for	  en	  periode	  på	  inntil	  10	  år.	  	  	  
2.	  Dispensasjonssøknad	  for	  bank	  avslås	  da	  dette	  strider	  mot	  intensjonen	  i	  planen	  om	  	  
aktive	  fasader	  med	  utadrettet	  virksomhet	  mot	  Forneburingen.	  (E)	  
	  

270/13	  BYGGESAK	  -‐	  TOMANNSBOLIG	  -‐	  EKEBERGVEIEN	  17	  	  
Hilde	  Arneberg	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  	  
Det	  vises	  til	  område	  Ekebergåsens	  historiske	  særpreg.	  Nye	  bygg	  skal	  utformes	  slik	  at	  det	  tas	  
hensyn	  til.	  Åsprofilen	  og	  mest	  mulig	  av	  opprinnelig	  vegetasjon,	  skal	  bevares.	  (M-‐	  med	  1	  
stemme,	  V	  alene)	  
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Ingen	  møteprotokoller	  per	  dags	  dato	  
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Ingen	  møteprotokoller	  per	  dags	  dato	  
	  
Politisk	  regnskap	  for	  2014	  fra	  kommunestyregruppa	  for	  Bærum	  Venstre	  	  

Her følger en opplisting av saker behandlet i kommunale organer som er fremmet av 
V eller fellesforslag med andre partier gjennom 2014. Resultatet av forslagene vises 
også. 
	  
FORKORTSELSER:	  
PLAN,	  planutvalget	  
BIOM,	  bistand	  og	  omsorg	  
EOA,	  eiendom	  og	  administrasjon	  
MIKK,	  miljø	  klima	  og	  kommunalteknikk	  
KST,	  kommunestyret	  
BAUN,	  barn	  og	  unge	  
FRIKK,	  frivillighet	  idrett	  kultur	  og	  kirke	  
FSK,	  Formannskapet	  



	  
Link	  til	  møteplan	  for	  alle	  kvartaler	  finner	  du	  her:	  
https://www.baerum.kommune.no/innsyn/politikk/wfinnsyn.ashx?response=moteplan&fra
dato=2014-‐03-‐06T15:17:01.3699119	  	  
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FSK:	  	  
005/14	  PARKERINGSSTRATEGI	  -‐	  BÆRUM	  KOMMUNE	   	   	   	  
(Viser	  til	  innstilling	  fra	  MIKK-‐059/13	  –	  12.12.2013)	   	   	   	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  tok	  opp	  rådmannens	  pkt.	  5	  a	  og	  5	  b:	  
a.	  Bolig:	  I	  sentra	  med	  god	  kollektivbetjening	  bør	  det	  være	  en	  maksimumnorm.	  I	  øvrige	  
områder	  bør	  det	  være	  en	  minimumsnorm	  som	  sikrer	  tilstrekkelig	  med	  parkeringsplasser	  for	  
beboere	  og	  besøkende	  og	  hindrer	  fremmedparkering.	  
b.	  Kontor:	  Normen	  bør	  være	  en	  maksimumsnorm,	  som	  begrenser	  arbeidstakernes	  mulighet	  
for	  å	  benytte	  egen	  bil.	  
Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  innstillingens	  pkt.	  5	  a	  og	  b	  og	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  
ble	  innstillingen	  vedtatt	  med	  9	  mot	  4	  stemmer	  (Ap,	  V)	  
	  
Begrense	  bilhold	  
	  
	  
	  
	  
	   	   	   	   	   	   	  
PLAN:	  
011/14	  BRYNSVEIEN	  4	  -‐	  KLAGE	  PÅ	  BYGNINGSSJEFENS	  VEDTAK	  AV	  03.09.2013	  OM	  AVSLAG	  PÅ	  
SØKNAD	  OM	  TILLATELSE	  TIL	  OPPFØRING	  AV	  TILBYGG	  OG	  PÅBYGG	  TIL	  DRIFTSSENTRAL	  PÅ	  

EIENDOMMEN	  GBNR.	  82/51	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  	  
1.	  Planutvalget	  slutter	  seg	  til	  rådmannens	  forslag.	  	  

2.	  Planutvalget	  stiller	  seg	  positiv	  til	  å	  gi	  en	  dispensasjon	  fra	  gjeldende	  reguleringsplan.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  

013/14	  BÅTSTØJORDET	  30	  -‐	  KLAGEBEHANDLING	  -‐	  BYGNINGSSJEFENS	  13	  AVSLAG	  AV	  
30.09.2013	  OM	  UTVIDELSE	  AV	  BRYGGE	  
Fellesforslag	  fra	  Ap,	  V,	  H	  fremmet	  av	  Odd	  Willy	  Lørstad:	  Planutvalget	  omgjør	  bygningssjefens	  vedtak,	  
og	  gir	  dispensasjon	  til	  forlengelse	  av	  eksisterende	  brygge	  som	  ligger	  mot	  øst	  og	  som	  går	  ut	  i	  sjøareal	  



som	  i	  kommuneplanens	  arealdel	  er	  avsatt	  til	  "vannareal	  for	  allment	  friluftsliv",	  jf	  plan-‐	  og	  

bygningsloven	  §	  19-‐2.	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  

EOA:	  
Sak	  under	  eventuelt:	  Jon	  Grasbekk:	  Ad	  overtallighet	  Det	  gjennomføres	  omorganiseringer	  i	  
Bærum	  kommune	  som	  vil	  føre	  til	  betydelig	  antall	  ansatte	  som	  ikke	  er	  kvalifisert	  til	  nye	  
stillinger	  som	  opprettes.	  Tidligere	  er	  det	  i	  utvalget	  blitt	  opplyst	  at	  det	  er	  en	  utfordring	  å	  tilby	  
nye	  stillinger	  innenfor	  aktuelt	  lønnsnivå.	  Dette	  betyr	  økte	  utgifter	  for	  kommunen.	  Ber	  om	  at	  
utvalget	  får	  seg	  forelagt	  de	  prosessene	  det	  dette	  er	  aktuell	  problemstilling,	  med	  en	  rapport	  
som	  klargjør	  ekstra	  kostnader	  for	  kommunen	  som	  følge	  av	  tiltakene.	  	  
-‐	  Ber	  om	  svar	  fra	  rådmannen	  i	  neste	  møte.	  
	  
Overtalliges	  muligheter	  
	   	   	   	   	   	   	   	  
MIKK:	  	  
005/14	  BRUK	  AV	  FRIOMRÅDER	  TIL	  ARRANGERING	  AV	  SOMMERLEIR	  -‐	  2014	  	  
Edvard	  Værland	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Det	  gis	  tillatelse	  til	  begge	  søkerne.	  
Rådmannen	  bes	  om	  å	  etablere	  rutine	  for	  å	  dekke	  denne	  typen	  saker	  i	  fremtiden.	  
Votering:	  Værlands	  forslag	  fikk	  2	  stemmer	  (V)	  og	  falt.	  
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BIOM:	  
Sak	  under	  eventuelt:	  Odd	  Roar	  Kristensen	  (V)	  stilte	  følgende	  spørsmål	  om	  Montessoriskolen	  
i	  Bærum:	  I	  HP-‐behandlingen	  2012	  ble	  det	  vedtatt	  en	  verbal	  sak	  i	  BAUN	  fremmet	  av	  Venstre	  
vedrørende	  Montessoriskolen	  i	  Bærum.	  Nå	  året	  etter	  vil	  vi	  gjerne	  ha	  svar	  på	  følgende	  
spørsmål:	  Hva	  har	  administrasjonen	  i	  Bærum	  gjort	  for	  å	  legge	  til	  rette	  for	  at	  
Montessoriskolen	  kan	  utvide	  fra	  dagens	  barnehage	  og	  barneskole	  til	  også	  å	  gjelde	  
ungdomstrinnet?	  Da	  skolen	  har	  planer	  om	  å	  søke	  om	  å	  utvide	  på	  Ballerud	  hvis	  mulig	  om	  
reguleringsplanene	  kan	  tillate	  det,	  er	  spørsmålet	  herved.	  Har	  Bærum	  kommune	  tilgjengelig	  
brakker	  eller	  paviljonger	  for	  utlån	  eller	  utleie	  slik	  at	  skolen	  kan	  utvides	  til	  ungdomsskolen?	  På	  
lang	  sikt	  få	  omregulert	  Ballerud	  Golfbane	  til	  å	  lage	  et	  nasjonalt	  Montessori	  
kompetansesenter	  –	  med	  barnehage,	  barneskole,	  ungdomsskole,	  Norsk	  montessoriforbund	  
og	  opplæring	  av	  pedagoger.	  Er	  det	  noe	  Bærum	  kommune	  kan	  være	  interessert	  i	  å	  delta	  i,	  
samarbeide	  eller	  være	  behjelpelig	  med	  å	  skaffe	  lokaler	  til?	  Et	  element	  i	  pedagogikken	  for	  
ungdomsskolen	  er	  gårdsdrift,	  noe	  som	  vil	  kunne	  revitalisere	  og	  bevare	  litt	  av	  gårdsfølelsen	  
på	  Ballerud.	  Kommunalsjef	  Øyvind	  Wee	  besvarte	  spørsmålet.	  
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KST:	  
Ingen	  møteprotokoll	  



	  
PLAN:	  
031/14	  TANUMVEIEN	  194	  A	  -‐	  KLAGE	  OVER	  VEDTAK	  OM	  AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  TILBYGG	  
OG	  DISPENSASJON	  FRA	  TILLATT	  GRAD	  AV	  UTNYTTELSE	  
Fellesforslag	  fra	  V,	  H,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  Planutvalget	  omgjør	  
bygningssjefens	  avslag	  av	  03.10.2013	  og	  gir	  dispensasjon	  for	  det	  omsøkte	  tilbygget	  i	  en	  
etasje	  bestående	  av	  en	  stue	  i	  underetasjen	  og	  en	  terrasse	  oppå	  som	  utgjør	  24,8	  m2	  BYA.	  
Tiltakshaver	  har	  innenfor	  gjeldende	  BYA	  anledning	  til	  å	  bygge	  et	  tilbygg	  på	  12m2	  i	  to	  
etasjer.6	  Side	  6	  Det	  omsøkte	  tiltak	  vil	  gi	  tiltakshaver	  et	  bedre	  areal	  samtidig	  som	  bygget	  gir	  
en	  tydelig	  mindre	  nedbygging	  og	  fortetting.	  Fordelene	  ved	  dispensasjon	  vil	  være	  klart	  større	  
enn	  ulempene.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt	  
	  
032/14	  BRENNEVEIEN	  38	  A	  -‐	  KLAGE	  PÅ	  BYGNINGSSJEFENS	  VEDTAK	  AV	  06.09.2013	  OM	  
AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  TILLATELSE	  TIL	  OPPFØRING	  AV	  TILBYGG	  PÅ	  EIENDOMMEN	  GBNR.	  
78/272	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Mari	  Hjemdal:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  
rådmannens	  begrunnelse	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  06.09.2013,	  og	  gir	  dispensasjon	  fra	  
reguleringsplanens	  (jfr.	  R.	  1979-‐21)	  bestemmelser	  om	  maksimal	  BYA.	  Hensynet	  bak	  
gjeldende	  planer	  blir	  ikke	  vesentlig	  tilsidesatt.	  Fremkommelighet	  vil	  ikke	  bli	  påvirket,	  
tilbygget	  er	  lite	  synlig	  for	  naboer	  og	  er	  bygget	  på	  eksisterende	  terrasse	  og	  øker	  dermed	  ikke	  
fotavtrykket.	  Eiendommen	  er	  forholdsvis	  liten,	  og	  tiltaket	  er	  svært	  viktig	  for	  å	  sikre	  en	  
hensiktsmessig	  boenhet.	  Ulempene	  er	  klart	  mindre	  enn	  fordelene	  ved	  å	  godkjenne	  tiltaket.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
033/14	  ØVREVOLLVEIEN	  52	  -‐	  KLAGEBEHANDLING	  -‐	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  AV	  
30.10.2013	  OM	  TILBYGG	  TIL	  DEL	  AV	  TOMANNSBOLIG	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  1.	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  
rådmannens	  begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  30.10.2013,	  og	  godkjenner	  tiltaket.	  2.	  
Vinduene	  må	  gis	  en	  utforming	  som	  gir	  huset	  et	  enhetlig	  preg.	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
	  
035/14	  EKEBERGLIA	  3	  C	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  
TILBYGG	  TIL	  EIENDOMMEN	  GNR.	  18,	  BNR.	  118	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  
begrunnelse	  og	  omgjør	  bygningssjefens	  vedtak	  29.11.2013	  og	  gir	  dispensasjon	  for	  det	  omsøkte	  
kjøkkentilbygget.	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
036/14	  BJØRNSVIKVEIEN	  23	  -‐	  KLAGEBEHANDLING	  AV	  KLAGE	  PÅ	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  AV	  
12.11.2013	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  ENEBOLIG	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  
begrunnelse,	  og	  omgjør	  bygningssjefens	  vedtak	  av	  12.11.2013.	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  

UKE	  7	  



	  
PLAN:	  
039/14	  GJØNNES	  GÅRD	  FELT	  3	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	  
Fellesforslag	  fra	  V,	  H	  fremmet	  av	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  Tiltaket	  må	  justeres	  slik	  at	  det	  
tilpasses	  eksisterende	  bebyggelse	  og	  rekkehusene	  i	  felt	  1	  og	  2	  på	  en	  bedre	  måte.	  Høydene	  
skal	  underordne	  seg	  åsprofilen	  i	  øst	  og	  maksimal	  gesimshøyde	  settes	  derfor	  til	  kote	  71.	  	  
	  
Fellesforslag	  fra	  Ap,	  V,	  H	  fremmet	  av	  Odd	  Willy	  Lørstad	  som	  følger	  saken	  uten	  votering:	  Det	  
må	  sikres	  tilstrekkelig	  antall	  barnehage-‐	  og	  skoleplasser	  i	  nærområdet	  for	  alle	  boligfeltene	  på	  
Gjønnes,	  før	  innflytting.	  Begrunnelse:	  Skole-‐	  og	  barnehagetilbudet	  i	  dag	  virker	  uklart.	  
Barnefamilier	  vil	  ha	  sikkerhet	  for	  at	  barna	  får	  plass	  i	  skole-‐	  og	  barnehage,	  i	  nærmiljøet,	  før	  de	  
velger	  bosted.	  	  
Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  rådmannens	  forslag	  og	  fellesforslaget	  fra	  V	  og	  H,	  
ble	  fellesforslaget	  vedtatt	  med	  4	  mot	  1	  stemme	  (Ap).	  
	  
Gjønnes	  –	  hensyn	  til	  omgivelser	  
	  
041/14	  HAMANG	  -‐	  OMRÅDEREGULERING,	  INDUSTRIVEIEN	  OMRÅDEREGULERING	  -‐	  
ENDELIG	  FASTSETTING	  AV	  PLANPROGRAM	  
Fellesforslag	  fra	  Ap,	  H,	  V	  fremmet	  av	  Odd	  Willy	  Lørstad	  som	  følger	  saken	  uten	  votering:	  	  
1.	  Det	  skal	  tilrettelegges	  for	  en	  optimal	  bymessig	  boligutbygging	  med	  næringsvirksomhet	  
tilpasset	  områdets	  daglige	  behov	  for	  tjenester	  og	  fritidsaktiviteter.	  	  
2.	  KDP	  for	  Hamang	  antyder	  i	  dag	  en	  fordeling	  mellom	  næring	  og	  boliger	  50/50.	  Dette	  
forholdstallet	  må	  vurderes	  til	  fordel	  for	  flere	  boliger.	  	  
	  
Felles	  tilleggsforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  Høyspentledningene	  
gjennom	  Hamang	  og	  Industriveien	  forutsettes	  lagt	  i	  grunnen	  samtidig	  med	  utbyggingen	  av	  
disse	  nye	  bydelene	  i	  Sandvika.	  	  
Votering:	  Rådmannens	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  
vedtatt.	  
	  
	  
	  
	  
	  
042/14	  OMRÅDEREGULERING	  HØVIK	  SENTEROMRÅDE	  -‐	  FORSLAG	  TIL	  PLANPROGRAM	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Bjarne	  Refsnes:	  2.	  gangs	  behandling	  av	  
planprogrammet	  skal	  vurderes	  opp	  mot	  pågående	  prosess	  med	  kommuneplanens	  arealdel.	  
Votering:	  Rådmannens	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  
vedtatt.	  

	  
047/14	  GRØNLANDSVEIEN	  -‐	  KLAGEBEHANDLING	  AV	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  AV	  
28.11.2013	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  REDSKAPSHUS/VARMESTUE	  
Fellesforslag	  fra	  V,	  H,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  Planutvalget	  omgjør	  
bygningssjefens	  avslag	  av	  28.11.2013	  og	  godkjenner	  tiltaket	  som	  omsøkt.	  
Redskapsboden/varmestuen	  skal	  brukes	  i	  forbindelse	  med	  skogsdrift/juletreproduksjon.	  
Planutvalget	  mener	  det	  er	  utvilsomt	  at	  tiltaket	  er	  til	  bruk	  for	  landbruksvirksomhet	  og	  således	  



et	  tiltak	  for	  stedbunden	  næring.	  Tiltak	  i	  landbruket	  er	  unntatt	  forbudet	  mot	  byggeog	  
anleggsvirksomhet	  i	  Marka	  og	  krever	  ikke	  dispensasjon.	  Tiltakshavers	  eiendom	  består	  av	  
ulike	  gårds-‐	  og	  bruksnummer	  og	  ulike	  teiger	  som	  til	  sammen	  danner	  ressursgrunnlaget	  for	  
virksomheten.	  Tiltaket	  ligger	  på	  en	  eiendom	  som	  ligger	  langt	  fra	  hovedbølet	  og	  anses	  
nødvendig	  for	  en	  optimal	  ressursutnyttelse.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
049/14	  ING.	  HOELS	  VEI	  7	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  Å	  
OPPRETTHOLDE	  EKSISTERENDE	  GARASJESTØRRELSE	  PÅ	  GNR.	  6,	  BNR.	  188	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  
begrunnelse,	  og	  gir	  dispensasjon	  fra	  tillatt	  grad	  av	  utnytting	  til	  20,37	  %	  BYA.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
BAUN:	  
011/14	  JAR	  SKOLE	  -‐	  POLITISKE	  REPRESENTANTER	  I	  SAMARBEIDSUTVALG	  –	  SKOLEMILJØUTVALG	  
Odd	  Roar	  Kristensen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Som	  nytt	  medlem	  i	  skolenes	  
samarbeidsutvalg,	  Jar	  skole,	  oppnevnes	  Astrid	  Ramnefjell	  Som	  nytt	  varamedlem	  i	  skolenes	  
samarbeidsutvalg,	  Jar	  skole,	  oppnevnes	  Siri	  Engesæth.	  Som	  nytt	  varamedlem	  i	  skolenes	  
samarbeidsutvalg,	  Ramstad	  skole,	  oppnevnes	  Karianne	  Thøger-‐Andersen.	  	  
Votering:	  Kristensens	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
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PLAN:	  
054/14	  LYSAKER-‐	  SØRKEDALSVASSDRAGET,	  KOMMUNEDELPLAN	  –	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	  
Felles	  tilleggsforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  Berørte	  boligeiendommer	  i	  
Wilses	  vei,	  Voll	  terrasse	  og	  Ruglandveien	  vist	  som	  grøntstruktur	  fremtidig	  naturområde	  på	  
plankartet,	  endres	  til	  boligbebyggelse	  med	  hensynsone	  bevaring	  naturmiljø	  som	  vist	  på	  
plankart	  ved	  1.	  gangs	  behandling.	  Plankart	  og	  bestemmelser	  endres	  i	  tråd	  med	  dette	  før	  
planforslaget	  behandles	  i	  formannskapet.	  	  
Felles	  tilleggsforslag	  fra	  V,	  H,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  Planen	  vil	  sørge	  for	  en	  
bærekraftig	  bruk	  av	  vassdragets	  ressurser.	  Den	  legger	  til	  rette	  for	  å	  opprettholde	  og	  
gjenopprette	  kjemisk	  og	  økologisk	  status	  i	  vassdraget,	  og	  ivareta	  eller	  øke	  naturverdiene.	  
Samtidig	  opprettholder	  planen	  grunneiernes	  rett	  til	  å	  utnytte	  sine	  boligarealer	  utenfor	  grønt	  
områdene	  og	  vernede	  områder	  som	  i	  dag.	  	  
Votering:	  Rådmannens	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  Felles	  tilleggsforslag	  fremmet	  av	  
Udnes	  og	  Lilloe-‐Olsen	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

	  
056/14	  BJERKESTRAND	  30	  -‐	  KLAGEBEHANDLING	  -‐	  BYGNINGSSJEFENS	  VEDTAK	  AV	  
18.10.2013	  -‐	  FORLENGELSE	  AV	  FLYTEBRYGGE	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Mari	  Hjemdal:	  Planutvalget	  tar	  klagen	  til	  følge,	  og	  omgjør	  
bygningssjefens	  avslag	  av	  18.10.2013.	  Planutvalget	  finner	  at	  det	  er	  grunnlag	  for	  å	  gi	  dispensasjon	  fra	  
kommuneplanens	  plankravbestemmelse	  og	  arealbruksformålet	  vannareal	  for	  allment	  friluftsliv,	  til	  
brygge	  som	  omsøkt.	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  



057/14	  SANDVIKSVEIEN	  58	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  
BRUKSENDRING	  FRA	  NÆRINGSSEKSJON	  TIL	  BOLIG	  
Fellesforslag	  fra	  Ap,	  H,	  V	  fremmet	  av	  Odd	  Willy	  Lørstad:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  
begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  24.10.2014.	  Det	  gis	  dispensasjon	  fra	  plankravet	  i	  
kommuneplanens	  arealdel	  og	  søknad	  om	  bruksendring	  fra	  lager/kontor	  til	  to	  boenheter	  godkjennes.	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
060/14	  DALSVEIEN	  6	  A	  -‐	  KLAGEBEHANDLING	  -‐	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  AV	  30.12.213	  PÅ	  
SØKNAD	  OM	  VERANDATILBYGG	  TIL	  TOMANNSBOLIG	  
Fellesforslag	  fra	  V,	  H,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  
rådmannens	  begrunnelse,	  og	  omgjør	  bygningssjefens	  vedtak	  av	  30.12.2013	  og	  gir	  dispensasjon	  som	  
omsøkt.	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt	  
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BAUN:	  
015/14	  HØRING:	  FORSLAG	  TIL	  ENDRINGER	  I	  PRIVATSKOLELOVEN	  
Astrid	  Ramnefjell	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag:	  Sektorutvalg	  barn	  og	  unge	  støtter	  
rådmannens	  høringsuttalelse	  med	  følgende	  tillegg:	  Det	  bes	  om	  at	  det	  antydes	  hva	  slags	  negative	  
konsekvenser	  det	  kan	  være	  snakk	  om	  for	  den	  offentlige	  og	  de	  allerede	  etablerte	  private	  
grunnskolene,	  ved	  å	  innføre	  en	  slik	  dispensasjonsordning.	  	  
Votering:	  Ramnefjells	  tilleggsforslag	  fikk	  6	  stemmer	  (V,	  Ap,	  SV)	  og	  falt.	  
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PLAN:	  
064/14	  SKALLUM	  GNR	  16	  BNR	  190	  M.	  FL.	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  1.	  GANGS	  BEHANDLING	  
Felles	  tilleggsforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  En	  utvidelse	  til	  40	  leiligheter	  
vurderes	  frem	  til	  2.	  gangs	  behandling	  av	  reguleringsplanen.	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
069/14	  ANDRINE	  TRULSRUDSVEI	  8	  -‐	  KLAGE	  OVER	  VEDTAK	  OM	  AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  UTEBOD	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  
begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  09.01.2014.	  Det	  gis	  dispensasjon	  fra	  bebyggelsesplanens	  
byggegrense	  for	  plassering	  av	  utebod	  som	  omsøkt.	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
070/14	  VIERVEIEN	  9	  A	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  RIVING	  AV	  
TRAPP	  OG	  OPPFØRING	  AV	  TILBYGG	  –	  INNGANGSPARTI	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V	  Ap	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  
begrunnelse	  og	  innvilger	  dispensasjon	  fra	  plan-‐	  og	  bygningslovens	  §	  70	  nr.	  2.	  Planutvalget	  godkjenner	  
tiltaket	  som	  omsøkt,	  både	  plassering	  og	  utførelse.	  Tiltaket	  er	  ikke	  i	  strid	  med	  visuelle	  kvaliteter,	  og	  
omsøkte	  tilbygg	  vil	  ikke	  komme	  nærmere	  nabogrense	  enn	  eksisterende	  trapp	  med	  overbygg.	  Tiltaket	  
vil	  derfor	  ikke	  føre	  til	  fortetting.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
071/14	  TANUMVEIEN	  115	  -‐	  MINDRE	  ENDRING	  I	  REGULERINGSPLAN	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  	  



1.	  Planutvalget	  godkjenner	  endringen	  av	  reguleringsplanen	  Tanumveien	  Felt	  B6.	  Planutvalget	  anser	  
dette	  som	  en	  mindre	  reguleringsendring,	  og	  utvalgets	  vedtak	  er	  dermed	  endelig.	  	  
2.	  Forpliktelser	  vedrørende	  opparbeidelse	  av	  regulert	  tursti	  frafalles	  ikke.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
073/14	  HØVIK	  STASJON	  -‐	  KLAGE	  PÅ	  BYGNINGSSJEFENS	  VEDTAK	  AV	  15.11.2013	  OM	  TILLATELSE	  TIL	  
OPPFØRING	  AV	  STØYSKJERM	  B	  PÅ	  EIENDOMMEN	  GBNR.	  14/368	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Mari	  Hjemdal:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  
begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  15.11.2013.	  Planutvalget	  gir	  dispensasjon	  fra	  reg.	  best.	  §	  5,	  
fravik	  pkt.	  3.1.	  tabell	  2	  (anbefalt	  støygrense)	  i	  T-‐1442,	  ved	  støyskjerm	  B	  på	  følgende	  vilkår:	  	  
1.	  Det	  skal	  etableres	  en	  støyskjerm	  i	  gjerdelinjen	  mot	  bebyggelsen	  i	  Markalleen	  på	  2,5	  m	  i	  
støyabsorberende	  materiale.	  	  
2.	  Det	  skal	  etableres	  en	  absorberende	  støyskjerm	  mellom	  sporene	  på	  strekningen	  langs	  Markalleen	  i	  
reguleringsområdet.12	  Side	  12	  	  
3.	  Støyskjerm	  på	  støttemuren	  mot	  Markalleen	  skal	  utføres	  i	  tre-‐	  og	  støyabsorberende	  materiale	  på	  
begge	  sider.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
	  
EOA:	  
008/14	  RENHOLDSTJENESTER	  -‐	  KOMMUNENS	  BRUK	  AV	  EKSTERNE	  LEVERANDØRER	  
Felles	  endringsforslag	  til	  rådmannens	  pkt.1	  fra	  3	  H,	  V	  fremmet	  av	  Bjarne	  Refsnes:	  Kommunen	  skal	  
gradvis	  øke	  sin	  andel	  av	  eksterne	  leverandører	  av	  renholdstjenester	  ved	  at	  renhold	  av	  nye	  bygg	  
settes	  ut	  på	  anbud.	  
Votering:	  Rådmannens	  forslag	  med	  felles	  endringsforslag	  ble	  vedtatt	  med	  6	  mot	  1	  stemme	  (Ap).	  
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FRIKK:	  	  
Sak	  under	  eventuelt:	  Wolfgang	  Plagge	  (V)	  stilte	  spørsmål	  vedrørende	  rådmannens	  notat	  om	  mulighet	  
for	  etablering	  av	  studioordning	  ved	  prøvescenen	  og	  knyttet	  kommentarer	  til	  inntektsmulighetene.	  
Rådmannen	  følger	  opp	  saken.	  
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KST:	  
027/14	  HØRING	  -‐	  RESERVASJONSORDNING	  FOR	  FASTLEGER	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag	  til	  mindre	  justering	  i	  pkt.	  3:	  Dersom	  det	  fra	  
nasjonalt	  hold	  foretas	  en	  lovendring	  på	  dette	  området,	  må	  kommunenes	  avtalefrihet	  sikres	  ved	  at	  
det	  samtidig	  gis	  en	  lovhjemlet	  adgang	  for	  den	  enkelte	  kommune	  til	  å	  avvise	  krav	  fra	  fastleger	  i	  sin	  
kommune	  om	  avtaler	  med	  reservasjonsmulighet.	  
Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  innstillingens	  pkt.	  3	  og	  Lilloe-‐Olsens	  forslag,	  ble	  Lilloe-‐
Olsens	  forslag	  vedtatt	  med	  49	  mot	  2	  stemmer.	  
	  
Nei	  til	  reservasjonsrett	  for	  fastleger	  
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PLAN:	  
077/14	  BEKKESTUA	  NORD	  -‐	  OMRÅDEREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Forslag	  til	  offentlig	  reguleringsplan	  for	  
Bekkestua	  alternativ	  1	  vedtas,	  men	  justeres	  ved	  at	  gnr/bnr	  19/131	  Gamle	  Ringeriksvei	  43	  A	  reguleres	  
til	  bevaring.	  Det	  godkjennes	  utbyggingsvolumer	  i	  S1	  på	  inntil	  8000	  kvm.	  Alle	  nye	  utbyggingsvolumer	  
skal	  plasseres	  vest	  og	  nord	  for	  det	  verneverdige	  bygget	  slik	  at	  byggets	  kontakt	  med	  Bekkestua	  
sentrum	  og	  siktlinjen	  til	  plassen	  i	  krysset	  Gamle	  Ringeriksvei	  og	  Bærumsveien	  bevares.	  Byggevolumer	  
over	  det	  verneverdige	  bygget	  tillates	  dersom	  dette	  lar	  seg	  gjøre	  på	  en	  tilfredsstillende	  arkitektonisk	  
måte	  som	  hensyn	  tar	  bevaringsverdiene.	  Høydene	  i	  S1	  justeres	  til	  kote	  83	  på	  inntil	  50	  %	  av	  byggene.	  
Bebyggelsesplan/byggesaker	  forelegges	  Planutvalget.	  
Votering:	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  fikk	  1	  stemme	  (V).	  
	  
Bevare	  Gamle	  Ringeriksvei	  23	  på	  Bekkestua	  
	  
079/14	  LILLEHAGVEIEN	  38	  -‐	  ENEBOLIG	  A	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  
DELING	  AV	  EIENDOMMEN	  GNR.	  8,	  BNR.	  1549	  
Fellesforslag	  fra	  Ap,	  H,	  V	  fremmet	  av	  Odd	  Willy	  Lørstad.	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  
begrunnelse,	  og	  godkjenner	  søknad	  om	  dispensasjon	  for	  deling	  av	  tomt	  gnr	  8/bnr1549	  slik	  den	  
foreligger.	  Reguleringsbestemmelsene	  er	  fra	  1931.	  I	  dag	  ville	  området	  med	  stor	  sannsynlighet	  blitt	  

regulert	  med	  høyere	  utnyttelse.	  At	  det	  er	  tegnet	  inn	  et	  hus	  på	  eiendommene	  anses	  sjablongmessig	  
for	  å	  markere	  bebyggelse	  og	  ikke	  type/antall	  eller	  plassering.	  BYA	  på	  20	  %	  gjelder.	  Minimumskrav	  til	  
eneboligtomt	  er	  800m2	  som	  de	  omsøkte	  tomtene	  oppfyller	  Det	  foreligger	  heller	  ingen	  betydelige	  

innsigelser	  mht.	  vern.	  Tidligere	  praksis	  i	  området	  viser	  at	  et	  stort	  antall	  eiendommer	  er	  delt,	  
grensejustert	  og	  lagt	  til	  rette	  for	  flere	  boenheter.	  To	  eneboliger	  vil	  også	  virke	  mindre	  fortettende	  enn	  
en	  stor	  tomannsbolig.	  Ved	  rullering	  av	  kommunearealplanen	  i	  2010	  ble	  en	  vesentlig	  del	  av	  eiendom	  

38,	  formålsendret	  fra	  grøntareal	  til	  boligareal.	  En	  stor	  eiendom	  på	  nesten	  2000	  m2	  ble	  med	  dette	  
tilrettelagt	  for	  boligformål.	  Tiltakshaver	  har	  også	  påvist	  at	  alle	  krav	  i	  PBL	  er	  imøtekommet.	  Adgangen	  
til	  å	  dispensere	  er	  hjemlet	  i	  plan-‐	  og	  bygningslovens	  kap.19	  §	  19-‐2.	  I	  dette	  tilfelle	  vil	  en	  dispensasjon	  

ikke	  tilsidesette	  hensynene	  bak	  bestemmelsene.	  Fordelen	  ved	  å	  gi	  dispensasjon	  anses	  samlet	  langt	  
større	  enn	  ulempene.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

081/14	  GAMLE	  DRAMMENSVEI	  142	  -‐	  KLAGE	  OVER	  VEDTAK	  OM	  DISPENSASJON	  FOR	  

FAMILIEBARNEHAGE	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  til	  ikke	  rådmannens	  
begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  20.12.2013	  med	  hensyn	  til	  vilkår	  for	  dispensasjonen.	  	  

Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

	  

082/14	  STÅVIVEIEN	  30-‐31	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  OPPFØRING	  
AV	  TILBYGG	  I	  LNF-‐OMRÅDE	  

Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Mari	  Hjemdal:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  
begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  05.09.2013.	  Det	  omsøkte	  tiltak	  med	  terapiridning	  i	  mindre	  skala	  
faller	  inn	  under	  LNF	  og	  Landbruk	  Pluss	  tiltak.	  Det	  gis	  dispensasjon	  fra	  KP	  §	  5	  for	  byggegrense	  langs	  



vassdrag.	  Tiltakets	  plassering	  tilsidesetter	  ikke	  vesentlig	  KP’s	  intensjon	  med	  byggegrense.	  Omsøkte	  

tiltak	  vil	  plasseres	  på	  en	  åpen	  plass	  i	  naturtypelokaliteten	  og	  vil	  ikke	  medføre	  direkte	  tap	  av	  den	  
registrerte	  naturtypen	  langs	  Stovibekken.	  Driftsbygningen	  lokaliseres	  ved	  den	  eksisterende	  
drengestuen,	  på	  et	  åpent	  område	  utenfor	  dyrket	  mark.	  Etter	  en	  helhetsvurdering	  er	  fordelene	  med	  

plasseringen	  klart	  større	  enn	  ulempene.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

	  

084/14	  GNR.	  7,	  BNR.	  39	  -‐	  VIKTORIAGÅRDEN	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  
OM	  DISPENSASJON	  FRA	  REGULERINGSPLAN	  TIL	  BRUK	  AV	  DEL	  AV	  BYGNING	  SOM	  KONTOR	  

Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  
begrunnelse,	  og	  gir	  dispensasjon	  ut	  2016.	  Det	  kan	  ikke	  påregnes	  ytterligere	  forlengelse.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  

086/14	  RINGSTABEKKVEIEN	  83	  B	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  
PÅBYGG	  PÅ	  EIENDOMMEN	  GNR.	  17,	  BNR.	  646	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Mari	  Hjemdal:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  

begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  03.01.2014.	  Omsøkte	  dispensasjon	  fra	  reguleringsplanens	  
høydebestemmelser	  godkjennes.	  Områdets	  bebyggelsesmønster	  er	  ikke	  klart	  og	  entydig.	  Formålet	  
med	  reguleringsplanen	  var	  å	  sikre	  utbygging	  av	  Kolsåsbanen,	  og	  ingen	  av	  de	  andre	  

reguleringsplanene	  for	  de	  fem	  øvrige	  delstrekningene	  av	  Kolsåsbanen	  har	  tilsvarende	  krav	  til	  gesims	  
eller	  mønehøyde.	  Formålet	  med	  høydebestemmelsen	  anses	  ikke	  å	  bli	  vesentlig	  tilsidesatt.	  Fordelen	  
for	  tiltakshaver	  er	  at	  eiendommen	  får	  bedre	  utearealer,	  og	  ulempene	  for	  nabolaget	  anses	  beskjedne	  

med	  det	  omsøkte	  tiltaket.	  Fordelene	  med	  en	  dispensasjon	  anses	  vesentlig	  større	  enn	  ulempene	  etter	  
en	  samlet	  vurdering.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

	  

MIKK:	  
022/14	  GRINIVEIEN	  REGULERINGSPLAN	  -‐	  TURVEI	  OG	  KRYSSING	  AV	  GRINIVEIEN	  I	  TURVEIBRO	  
Edvard	  Værland	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Rådmannen	  fremlegger	  en	  sak	  så	  raskt	  som	  mulig	  med	  

kostnadsanalyse,	  kost/nytte	  vurdering	  og	  foreslå	  en	  løsning	  som	  sikrer	  turveinettet	  også	  i	  årene	  
budsjettet	  blir	  hardt	  belastet	  av	  denne	  investeringen.	  
Votering:	  Værlands	  forslag	  fikk	  3	  stemmer	  (V,	  Frp)	  og	  falt.	  

	  
SAM:	  
008/14	  KARTLEGGING	  AV	  UØNSKET	  DELTID	  2013	  

Hilde	  Arneberg	  (V)	  foreslo:	  Utvalg	  for	  samarbeid	  ønsker	  en	  sak	  som	  viser	  utbredelse	  av	  bruk	  av	  
ekstravakter,	  og	  i	  hvilken	  grad	  det	  ligger	  mulighet	  for	  økte	  stillingsbrøker	  og	  faste	  stillinger	  for	  
ansatte	  som	  ønsker	  det.	  	  

Votering:	  Arnebergs	  forslag	  enstemmig	  vedtatt.	  
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BAUN:	  
030/14	  ANTIMOBBEPROGRAMMER	  I	  BÆRUMSSKOLEN	  

Hilde	  Arneberg	  (V)	  fremmet	  følgende	  alternative	  forslag:	  	  
1)	  Sektorutvalg	  barn	  og	  unge	  tar	  redegjørelsen	  om	  antimobbeprogram	  til	  orientering.	  	  
2)	  Bærumsskolenes	  mål	  om	  å	  forebygge	  mobbing,	  skjer	  gjennom	  systematisk	  og	  langsiktig	  arbeid	  

både	  basert	  på	  kommunens	  eget	  planverktøy	  og	  erfaringer	  fra	  andre	  aktuelle	  aktører.	  	  
3)	  Saken	  sendes	  videre	  til	  kommunestyret.	  
Votering:	  Arnebergs	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
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KST:	  
040/14	  GJØNNES	  GÅRD	  FELT	  3	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	  

Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Tillegg	  i	  bestemmelsenes	  §	  1.1.:	  Boligene	  og	  
bomiljøet	  skal	  tilrettelegges	  for	  småbarnsfamilier	  og	  minimum	  50	  %	  av	  leilighetene	  skal	  være	  tre-‐	  
eller	  fireroms.	  

Votering:	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  fikk	  7	  stemmer	  og	  falt	  
	  
Forsøk	  på	  å	  få	  barnefamilier	  på	  Gjønnes.	  

	  
046/14	  INTERPELLASJON	  FRA	  IDA	  OHME	  PEDERSEN	  -‐	  FRP	  -‐	  AD	  BÆRUM	  STORKJØKKEN	  
Odd	  Roar	  Kristensen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Elev-‐	  og	  ungdomsbedrifter	  bør	  tas	  med	  når	  det	  

gjelder	  smørbrød	  og	  annen	  kald	  mat.	  
Votering:	  Forslagene	  ble	  enstemmig	  vedtatt	  oversendt	  formannskapet.	  

	  

PLAN:	  
091/14	  GAMLE	  RINGERIKSVEI	  36	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  1.	  GANGS	  BEHANDLING	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag:	  Frem	  til	  2.	  gangs	  behandling	  skal	  det	  
fremlegges	  soldiagram	  som	  viser	  sol/skyggevirkning	  på	  omkringliggende	  bebyggelse,	  torvet	  og	  
krysset	  Bærumsveien-‐Gamle	  Ringeriksvei	  vår,	  sommer	  og	  høst,	  morgen,	  ettermiddag	  og	  kveld.5/15	  

Votering:	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

Passet	  på	  at	  nytt	  bygg	  i	  Bekkestua	  sentrum	  ikke	  gir	  for	  mye	  skygge	  

099/14	  STORENGVEIEN	  62	  D	  -‐	  KLAGE	  PÅ	  BYGNINGSSJEFENS	  VEDTAK	  AV	  07.01.2014	  OM	  TILLATELSE	  
TIL	  OPPFØRING	  AV	  STØTTEMUR	  PÅ	  EIENDOMMEN	  GBNR.	  15/19.	  

Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Mari	  Hjemdal:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  
begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  07.01.2014.	  Etter	  Planutvalgets	  oppfatning	  oppfyller	  ikke	  tiltaket	  

kravene	  i	  PBLs	  §	  29-‐2	  om	  at	  ethvert	  tiltak	  skal	  inneha	  gode	  visuelle	  kvaliteter	  både	  i	  seg	  selv	  og	  i	  
forhold	  til	  dets	  funksjon	  og	  dets	  bygde	  og	  naturlige	  omgivelser	  og	  plassering.	  Muren	  er	  plassert	  helt	  i	  
eiendomsgrensen	  mot	  eiendommen	  gnr.	  15,	  bnr.	  215	  og	  har	  en	  total	  lengde	  på	  8,6	  meter.	  På	  det	  

høyeste	  er	  muren	  5,4	  m	  over	  en	  lengde	  på	  ca.	  4,6	  m.	  Muren	  fremstår	  som	  en	  svært	  dominerende	  



konstruksjon	  helt	  i	  eiendomsgrensen,	  og	  bærer	  preg	  av	  å	  være	  oppført	  uten	  tanke	  på	  å	  få	  til	  et	  godt	  

resultat	  visuelt	  sett.	  Planutvalget	  har	  befart	  eiendommen	  og	  sett	  tiltaket	  slik	  det	  er	  oppført	  pr.	  i	  dag,	  
og	  etter	  utvalgets	  oppfatning	  vil	  en	  sprøyting	  av	  muren	  med	  10	  cm	  betong	  ikke	  være	  tilstrekkelig	  til	  
at	  muren	  oppnår	  gode	  nok	  visuelle	  kvaliteter	  for	  å	  kunne	  godkjennes.	  	  

Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

Sak	  til	  eventuelt:	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  Ad	  tiltak	  ved	  Plantasjen	  på	  Rud	  Det	  har	  kommet	  en	  del	  
henvendelse	  på	  tiltak	  ved	  siden	  av	  Plantasjen	  på	  Rud.	  Hva	  er	  reguleringsstatus	  for	  området?	  
Rådmannen	  besvarte	  spørsmålet.	  

Etterspurt	  formel	  regulering	  av	  bygg	  ved	  plantasjen	  
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MIKK:	  
028/14	  NYE	  FORSKRIFTER	  OM	  HAVNER	  OG	  FARTSBEGRENSNINGER	  I	  BÆRUM	  
Edvard	  Værland	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag:	  Nytt	  punkt	  4.	  Det	  startes	  en	  dialog	  med	  Asker	  

kommune,	  Kystverket	  og	  Oslo	  kommune	  med	  målsetting	  om	  å	  åpne	  for	  fri	  hastighet	  i	  biledene	  nr.	  
2018	  fra	  hovedled	  til	  Sandvika	  og	  nr.	  2015	  fra	  hovedled	  til	  Lysaker.	  Subsidiært	  ønskes	  det	  en	  
fartsbegrensning	  på	  30	  knop	  i	  nevnte	  bileder.	  Det	  vurderes	  samtidig	  om	  det	  skal	  etableres	  ny	  biled	  

fra	  hovedled	  til	  ny	  rutebåthavn	  på	  Fornebu.	  	  
Votering:	  Værlands	  forslag	  fikk	  2	  stemmer	  (V)	  og	  falt.	  

	  

033/14	  KJØREMØNSTER	  SANDVIKA	  ØST	  -‐	  EVALUERING	  PRØVEPROSJEKT	  

Edvard	  Værland	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag:	  Nytt	  punkt	  4.	  Det	  legges	  til	  et	  nytt	  alternativ	  til	  
høringen	  hvor	  Brambanis	  vei	  stenges	  for	  gjennomkjøring,	  og	  Kinoveien	  stenges	  for	  all	  
personbiltrafikk.	  	  

Votering:	  Værlands	  tilleggsforslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  

UKE	  21	  
	  
FSK:	  
073/14	  BEKKESTUA	  NORD	  -‐	  OMRÅDEREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  tok	  opp	  sitt	  forslag	  fra	  Planutvalget:	  Forslag	  til	  offentlig	  reguleringsplan	  
for	  Bekkestua	  alternativ	  1	  vedtas,	  men	  justeres	  ved	  at	  gnr/bnr	  19/131	  Gamle	  Ringeriksvei	  43	  A	  
reguleres	  til	  bevaring.	  Det	  godkjennes	  utbyggingsvolumer	  i	  S1	  på	  inntil	  8000	  kvm.	  Alle	  nye	  

utbyggingsvolumer	  skal	  plasseres	  vest	  og	  nord	  for	  det	  verneverdige	  bygget	  slik	  at	  byggets	  kontakt	  
med	  Bekkestua	  sentrum	  og	  siktlinjen	  til	  plassen	  i	  krysset	  Gamle	  Ringeriksvei	  og	  Bærumsveien	  
bevares.	  Byggevolumer	  over	  det	  verneverdige	  bygget	  tillates	  dersom	  dette	  lar	  seg	  gjøre	  på	  en	  

tilfredsstillende	  arkitektonisk	  måte	  som	  hensyn	  tar	  bevaringsverdiene.	  Høydene	  i	  S1	  justeres	  til	  kote	  
83	  på	  inntil	  50	  %	  av	  byggene.	  Bebyggelsesplan/byggesaker	  forelegges	  Planutvalget.	  	  
Votering:	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  fikk	  2	  stemmer	  (V,	  KrF)	  



083/14	  FORSLAG	  OVERSENDT	  FRA	  KOMMUNESTYRET	  07.05.2014	  AD	  KSAK	  046/14:	  

INTERPELLASJON	  FRA	  IDA	  OHME	  PEDERSEN	  -‐	  FRP	  -‐	  AD	  BÆRUM	  STORKJØKKEN	  
Odd	  Roar	  Kristensen	  (V)	  Elev-‐	  og	  ungdomsbedrifter	  bør	  tas	  med	  når	  det	  gjelder	  smørbrød	  og	  annen	  
kald	  mat.	  	  

Votering:	  Enstemmig	  vedtatt	  

	  

PLAN:	  
108/14	  FRØYS	  VEI	  11	  -‐	  KLAGE	  PÅ	  PLANUTVALGETS	  VEDTAK	  AV	  20.06.2013	  OM	  TILLATELSE	  TIL	  
OPPFØRING	  AV	  GARASJE	  PÅ	  EIENDOMMEN	  GBNR.	  2/50	  

Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Mari	  Hjemdal:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  
begrunnelse	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  08.03.2013	  og	  gir	  dispensasjon	  fra	  reguleringsplanens	  
byggegrense	  mot	  vei	  for	  oppføring	  av	  garasje	  som	  omsøkt.	  

Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  

111/14	  DELEGASJON	  AV	  AVGJØRELSESMYNDIGHET	  I	  KLAGESAKER	  FRA	  PLANUTVALGET	  TIL	  
RÅDMANNEN	  

Felles	  tilleggsforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  	  
Til	  pkt.3	  (første	  setning):	  Reguleringssaker	  og	  andre	  overordnede	  planer…	  	  
Nytt	  pkt.7:	  Rådmannen	  sender	  med	  jevne	  mellomrom	  en	  oversikt	  til	  Planutvalget	  over	  klagesaker	  

som	  har	  blitt	  behandlet	  administrativt.	  	  
Votering:	  Felles	  tilleggsforslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt	  
	  

Sak	  til	  eventuelt:	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  	  

1.	  Ad	  salg	  av	  strandområde	  på	  Langodden,	  Snarøya	  Et	  regulert	  fellesareal	  (FB3)selges	  nå	  som	  ”privat	  

strandområde”.	  Dette	  er	  i	  strid	  med	  vedtak	  i	  kommunen	  og	  kommunestyrets	  uttrykte	  vilje.	  Hva	  vil	  
rådmannen	  gjøre	  for	  å	  hindre	  at	  dette	  området	  blir	  ytterligere	  privatisert	  og	  at	  reguleringsplanens	  
intensjon	  oppfylles?	  Shell-‐tomten	  på	  Langodden	  ble	  regulert	  i	  2003.	  Eiendommen	  ble	  regulert	  i	  et	  

nært	  samarbeid	  med	  nærmiljøet.	  Den	  tidligere	  ballplassen	  på	  Shelltomten,	  et	  areal	  til	  og	  badeplassen	  
ble	  regulert	  som	  fellesareal	  (FA5,	  FA6	  og	  FB3).	  De	  nye	  eiendommene	  på	  Shell-‐tomten	  fikk	  tilgang	  til	  
privat	  fellesbrygge	  (PB1).	  I	  2007	  ble	  eiendommene	  solgt.	  Etter	  det	  ble	  FA5	  opparbeidet	  som	  privat	  

areal	  og	  det	  startet	  en	  lang	  strid	  som	  endte	  med	  et	  enstemmig	  ekspropriasjonsvedtak	  for	  å	  sikre	  
reguleringsplanens	  intensjoner	  i	  Formannskapet	  i	  2010.	  Det	  ble	  imidlertid	  gått	  en	  ekstra	  runde	  med	  
grunneier	  som	  ikke	  ga	  særlig	  resultater.	  Hvor	  står	  saken?	  -‐Rådmannens	  besvarte	  spørsmålene.	  	  

Spørsmål	  vedrørende	  privatisering	  av	  fellesarealer	  på	  Langodden	  

2.	  Ad	  støyskjermer	  ved	  Bekkestua	  stasjon	  I	  bestemmelsene	  til	  Reguleringsplan	  for	  Kolsåsbanen	  
strekningen	  Tjernsrud	  Bekkestua	  står	  det	  klart	  i	  bestemmelsenes	  §	  6	  c	  at	  ”	  De	  til	  enhver	  tid	  gjeldende	  
retningslinjer	  for	  behandling	  av	  støy	  i	  arealplanlegging,	  pr.	  i	  dag	  T-‐1442,	  skal	  legges	  til	  grunn	  for	  både	  

anleggsfasen	  og	  driftsfasen.”	  I	  T-‐1442	  heter	  det	  blant	  annet.	  “Tiltak	  som	  reduserer	  støy	  ved	  eller	  nær	  
kilden	  bør	  gis	  høy	  prioritet,	  mens	  tiltak	  på	  bygning	  primært	  bør	  benyttes	  der	  andre	  muligheter	  ikke	  
foreligger.”	  I	  vedtak	  i	  kommunestyret	  18.juni	  2008	  heter	  det	  i	  tillegg	  ”Bærum	  kommune	  forutsetter	  

at	  tiltakshaver	  samarbeider	  nært	  med	  berørte	  beboere	  ved	  utarbeidelsen	  av	  byggeplanene	  for	  de	  



nye	  stasjonene	  langs	  Kolsåsbanen.”	  Det	  har	  lenge	  vært	  en	  strid	  mellom	  KTP/Sporveiene	  om	  

støyskjerming	  mot	  boligene	  sør	  og	  vest	  for	  Bekkestua	  stasjon	  utgående	  trasé.	  Det	  er	  ikke	  laget	  noen	  
ny	  støyskjerm	  langs	  boligene	  i	  dette	  området.	  Den	  gamle	  støyskjermen	  som	  sto	  der	  da	  den	  gamle	  
Kolsåstrikken	  gikk	  på	  banen	  står	  der	  fortsatt.	  Beboerne	  er	  ikke	  fornøyd	  med	  skjermingen	  som	  neppe	  

tilfredsstiller	  dagens	  krav.	  De	  har	  bedt	  Sporveiene	  om	  å	  foreta	  en	  beregning	  av	  virkningene	  av	  en	  
støyskjerm	  etter	  dagens	  standard	  (TA	  2115).	  Denne	  har	  ikke	  blitt	  imøtekommet.	  De	  har	  blitt	  henvist	  
til	  å	  godta	  skjerming	  av	  hver	  enkelt	  bolig	  med	  glassveranda	  og	  har	  nå	  fått	  korte	  tidsfrister	  for	  å	  godta	  

dette.	  Det	  vises	  i	  følge	  beboerne	  til	  en	  innarbeidet	  praksis	  som	  skiller	  mellom	  tiltak	  for	  småhus	  og	  
blokker	  som	  ikke	  er	  hjemlet	  i	  T-‐1442.	  Hva	  gjør	  rådmannen	  for	  at	  bestemmelsene	  i	  reguleringsplanen	  
om	  at	  de	  til	  enhver	  tid	  gjeldende	  retningslinjer	  for	  behandling	  av	  støy	  følges	  opp	  langs	  Kolsåsbanen	  

når	  vi	  nå	  går	  inn	  i	  driftsfasen?	  Hvordan	  følger	  rådmannen	  opp	  at	  kommunestyrets	  vedtak	  om	  nært	  
samarbeid	  mellom	  naboer	  og	  tiltakshaver	  i	  planfasen	  har	  blitt	  etterfulgt	  i	  de	  tilfeller	  der	  det	  i	  ettertid	  
viser	  seg	  å	  være	  strid?	  -‐Rådmannen	  besvarte	  spørsmålene.	  	  

Sikring	  av	  støyskjermer	  ved	  Bekkestua	  stasjon	  

3.	  Ad	  kostnader	  ved	  påført	  skade	  etter	  oppfyllinger	  på	  Solvik	  Bærum	  kommune	  utførte	  som	  eiere	  av	  

Solvikområdet	  store	  oppfyllinger	  og	  planeringer	  på	  området	  der	  Solvik	  båtforening	  nå	  har	  tilhold	  på	  
slutten	  av	  70-‐tallet.	  Oppfyllingene	  har	  over	  lang	  tid	  medført	  stort	  trykk	  og	  utglidninger	  som	  har	  gitt	  
stadig	  grunnere	  vann	  i	  bukten	  utenfor.	  Solvik	  har	  nå	  blitt	  tvunget	  til	  å	  mudre	  opp	  store	  områder	  for	  å	  

få	  nok	  vann	  under	  kjølen	  på	  båtene	  tilhørende	  foreningen.	  Oppfyllingene	  har	  imidlertid	  også	  ført	  til	  
adskillig	  grunnere	  vann	  ved	  Blommenholm	  Båtforening,	  og	  de	  har	  ønsket	  å	  være	  med	  i	  
mudringsarbeidet	  som	  skal	  gjøres.	  Avtaler	  om	  dette	  er	  inngått.	  Blommenholm	  Båtforening	  mener	  

imidlertid	  det	  er	  urimelig	  at	  de	  skal	  bære	  kostnadene	  ved	  et	  tiltak	  som	  har	  blitt	  nødvendig	  på	  grunn	  
av	  kommunens	  utfyllingsarbeider.	  Hvilket	  ansvar	  har	  en	  tiltakshaver	  for	  skader	  på	  tredjeperson	  som	  
følge	  av	  tiltaket	  så	  lenge	  etter,	  og	  har	  kommunen	  som	  plan-‐	  og	  bygningsmyndighet	  et	  ansvar	  for	  slik	  

skade?	  Hvordan	  kan	  vi	  som	  kommune	  imøtekomme	  våre	  innbyggere	  ved	  å	  rette	  opp	  slik	  skade?	  -‐
Rådmannens	  besvarte	  spørsmålene.	  

Spørsmål	  om	  oppfyllinger	  og	  miljøkonsekvenser	  ved	  Solvik	  

FRIK:	  
028/14	  ØKONOMIMELDING	  I	  2014	  

Fellesforslag	  (Ap,	  H,	  Frp,	  V/KrF/Pp,	  SV)	  fremmet	  av	  Kari	  Seljelid	  (Ap):	  Kulturhuset	  må	  settes	  
økonomisk	  i	  stand	  til	  å	  kjøpe	  inn	  et	  uttrekkbart	  amfi	  til	  Underhuset.	  Rådmannen	  bes	  ivareta	  dette,	  
eventuelt	  ved	  en	  tilleggsbevilgning.	  

Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
032/14	  BIBLIOTEKMELDING	  2014	  –	  2018	  

Fellesforslag	  (Ap,	  H,	  Frp,	  V/KrF/Pp,	  SV)	  fremmet	  av	  Kari	  Seljelid	  (Ap):	  3.	  Punkt	  2.2	  Visjon,	  uthevet:	  
Bærum	  bibliotek	  skal	  være	  en	  aktiv,	  uavhengig	  møteplass	  som	  stimulerer	  til	  leseglede,	  kunnskap,	  

opplevelse	  og	  kulturell	  innsikt	  i	  en	  digital	  fremtid.	  4.	  Punkt	  2.3	  Strategiske	  mål,	  mål	  1.	  Bærum	  
bibliotek	  skal	  fremstå	  som	  moderne	  og	  fremtidsrettet,	  med	  spesiell	  vektlegging	  av	  tilbud	  for	  barn	  og	  
unge.	  5.	  Punkt	  barn	  og	  unge,	  2.3.1	  side	  7,	  ny	  siste	  setning:	  Egne	  avdelinger	  for	  barn	  og	  unge	  bør	  

derfor	  tilstrebes.	  Familierettede	  tilbud	  skal	  inngå.	  6.	  Punkt	  2.3.3	  side	  9,	  møteplass	  og	  arena	  (etter	  
arrangement	  med	  kapasitet	  for	  150-‐200	  personer):	  Bibliotekenes	  ressurser	  til	  kulturformål	  for	  ulike	  



målgrupper	  må	  fordeles	  mellom	  alle	  bibliotekene	  for	  å	  skape	  gode	  nærmiljøtiltak.	  God	  

markedsføring	  av	  bibliotekenes	  mange	  tilbud	  er	  viktig	  for	  at	  stadig	  flere	  bruker	  bibliotekene.	  7.	  Punkt	  
2.3.5	  Åpningstid:	  Tillegg	  til	  avsnitt	  2	  side	  10:	  Ferieåpne	  biblioteker	  tilstrebes.	  8.	  Punkt	  2.3.6	  
Frivillighet,	  før	  avsnitt	  om	  brukerdrevet	  innovasjon	  side	  11:	  Det	  igangsettes	  pilotprosjekt	  ved	  Høvik	  

bibliotek	  basert	  på	  forslaget	  om	  Høvik	  bibliotek	  som	  lokalt	  kulturhus,	  møteplass	  og	  debattarena	  i	  
samarbeid	  med	  Høvik	  biblioteks	  venner.	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

	  

UKE	  23	  
	  
KST:	  
049/14	  BEKKESTUA	  NORD	  -‐	  OMRÅDEREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	  
Hilde	  Arneberg	  (V)	  tok	  opp	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  fra	  formannskapet:	  Forslag	  til	  offentlig	  
reguleringsplan	  for	  Bekkestua	  alternativ	  1	  vedtas,	  men	  justeres	  ved	  at	  gnr/bnr	  19/131	  Gamle	  

Ringeriksvei	  43	  A	  reguleres	  til	  bevaring.	  Det	  godkjennes	  utbyggingsvolumer	  i	  S1	  på	  inntil	  8000	  kvm.	  
Alle	  nye	  utbyggingsvolumer	  skal	  plasseres	  vest	  og	  nord	  for	  det	  verneverdige	  bygget	  slik	  at	  byggets	  
kontakt	  med	  Bekkestua	  sentrum	  og	  siktlinjen	  til	  plassen	  i	  krysset	  Gamle	  Ringeriksvei	  og	  Bærumsveien	  

bevares.	  Byggevolumer	  over	  det	  verneverdige	  bygget	  tillates	  dersom	  dette	  lar	  seg	  gjøre	  på	  en	  
tilfredsstillende	  arkitektonisk	  måte	  som	  hensyn	  tar	  bevaringsverdiene.	  Høydene	  i	  S1	  justeres	  til	  kote	  
83	  på	  inntil	  50	  %	  av	  byggene.	  Bebyggelsesplan/byggesaker	  forelegges	  Planutvalget.	  	  

Votering:	  Arnebergs	  forslag	  fikk	  8	  stemmer	  
	  

057/14	  FORVALTNINGSREVISJON	  MILJØ-‐	  OG	  KLIMARAPPORTERING	  
Edvard	  Olai	  Brekke	  Værland	  (V)	  fremmet	  venstres	  forslag:	  	  

1.	  Revisjonsrapporten	  tas	  til	  orientering	  	  
2.	  Det	  legges	  frem	  en	  plan	  for	  hvordan	  de	  funn	  som	  er	  avdekket	  i	  rapporten	  skal	  følges	  opp	  i	  MIKK	  i	  
løpet	  høsten	  2014.	  	  

3.	  Miljø-‐	  og	  ressursregnskap	  utvikles	  i	  samsvar	  med	  kommunestyrevedtak	  i	  sak	  074/09	  (møte	  
28.10.2009)	  og	  inngår	  i	  en	  Miljøstatus	  Bærum.	  Regnskapet	  utvikles	  i	  samarbeid	  med	  MIKK.	  Mal	  for	  
regnskapet	  og	  innrapportering	  skal	  være	  klart	  fra	  og	  med	  rapporteringsåret	  2015	  og	  kommunestyret	  

gir	  følgende	  føringer	  for	  det	  videre	  arbeid:	  Miljørapporter	  for	  alle	  virksomhetsområder	  i	  kommunen	  
skal	  inngå	  i	  Miljøstatus	  og	  skal	  oppdateres	  årlig	  som	  del	  av	  kommunens	  årsrapportering.	  Miljøstatus	  
for	  Bærum	  skal	  rapporteres	  inn	  og	  offentliggjøres	  på	  www.miljostatus.no	  etter	  mal	  fra	  Oslo	  

kommune.	  Det	  vises	  til	  vedtatt	  energi-‐	  og	  klimaplan	  for	  Bærum	  og	  funnene	  i	  kommunerevisjonens	  
rapport	  om	  miljø-‐	  og	  klimarapportering	  av	  30.april	  2014.	  Miljøstatusen	  skal	  etter	  dette	  som	  et	  
minimum	  rapportere	  etter	  indikatorer	  på	  områdene:	  

1. Arealbruk	  og	  endringer	  i	  arealbruk	  målt	  i	  dekar	  og	  i	  prosentandel	  av	  Bærums	  totale	  areal	  	  
2. Utvikling	  i	  husholdningsavfall	  per	  innbygger	  per	  år	  	  
3. Andel	  av	  husholdningsavfall	  som	  blir	  ombrukt,	  materialgjenvunnet,	  energigjenvunnet	  eller	  

går	  til	  deponi	  	  
4. Totalt	  utslipp	  av	  klimagasser	  	  
5. Klimagassutslipp	  per	  person	  	  

6. Klimagassutslipp	  fra	  oljefyring	  i	  kommunal	  virksomhet	  	  
7. CO2	  –	  utslipp	  fra	  kollektivtrafikken	  	  



8. CO2-‐	  utslipp	  fra	  kommunens	  egne	  og	  leasede	  kjøretøy	  	  

9. Klimafotavtrykk	  fra	  Bærums	  kommunale	  virksomheter	  	  
10. Svevestøvverdier	  (årlig	  gjennomsnitt	  for	  målestasjoner,	  antall	  dager	  med	  overskridelser	  av	  

døgngrenseverdier)	  	  

11. NO2	  (årlig	  gjennomsnittskonsentrasjon	  for	  målestasjonene,	  antall	  timr	  per	  år	  med	  
overskridelser	  av	  timegrenseverdi)	  	  

12. Ozon	  (antall	  dager	  i	  året	  hvor	  EUs	  måleverdier	  for	  ozon	  er	  overskredet)	  	  

13. Biologisk	  mangfold	  målt	  i	  antall	  naturtypeområder	  fordelt	  på	  hovednaturtyper	  1	  
14. Registrerte	  lokaliteter	  av	  fremmede	  arter	  	  
15. Støyutsatte	  og	  svært	  støyutsatte	  a.	  Prosentandel	  av	  befolkningen	  utsatt	  for	  støy	  fra	  vei	  og	  

bane	  høyere	  enn	  55	  dB	  b.	  Prosentandel	  som	  er	  utsatt	  for	  støy	  fra	  vei	  og	  bane	  som	  er	  høyere	  
enn	  45	  dB	  om	  natten	  c.	  Prosentandel	  v	  befolkningen	  som	  er	  utsatt	  for	  støy	  og	  bane	  høyere	  
enn	  65	  dB	  d.	  Støyutsatte	  skoler,	  barnehager	  og	  helseinstitusjoner	  e.	  Prosentandel	  av	  arealet	  

som	  er	  stille	  områder	  –	  dvs.	  under	  45	  dB	  og	  prosentandel	  av	  befolkningen	  som	  bor	  i	  slike	  
områder	  	  

16. Reisemiddelfordeling	  andel	  av	  daglige	  reiser	  med	  bil,	  sykkel,	  kollektivtransport	  og	  til	  fots	  	  

17. Reisemiddelfordeling	  hos	  barn	  til	  skolen	  	  
18. Vannkvalitet	  i	  hovedvassdragene	  ut	  fra	  bunndyrundersøkelser	  	  
19. Drikkevann.	  Andel	  av	  befolkningen	  som	  har	  drikkevann	  som	  tilfredsstiller	  alle	  krev	  i	  

drikkevannsforskriften	  	  
20. Forurenset	  grunn.	  Antall	  dekar	  med	  forurenset	  grunn	  med	  behov	  for	  tiltak.	  

Votering:	  Værlands	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt	  oversendt	  rådmannen	  

	  
Manglende	  miljø-‐	  og	  resursregnskap	  

	  
PLAN:	  
113/14	  JENS	  HOLES	  VEI,	  DEL	  AV	  GNR	  47	  BNR	  4	  M.FL.	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  
BEHANDLING	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Bebyggelsen	  forskyves	  lengre	  inn	  i	  Jens	  Holes	  

vei	  slik	  at	  ytterste	  bygg	  ikke	  kommer	  lenger	  frem	  mot	  krysset	  enn	  eksisterende	  bebyggelse	  på	  
motsatt	  side.	  Den	  ytterste	  delen	  av	  tomten,	  fra	  denne	  bebyggelsen	  og	  til	  der	  tomten	  snevrer	  inn	  mot	  
vest,	  reguleres	  til	  grøntstruktur.	  	  

Votering:	  Lilloe-‐Olsens	  forslag,	  ble	  rådmannens	  forslag	  vedtatt	  med	  4	  mot	  1	  stemme	  (V).	  
	  

Begrense	  utbygging	  på	  Emma	  Hjort	  
	  
117/14	  REGULERINGSPLAN	  FOR	  HOLMAVEIEN	  20,	  GBR	  78/336	  M.	  FL.	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  1.	  

GANGS	  BEHANDLING	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag:	  Det	  legges	  ut	  et	  alternativ	  med	  
bestemmelser	  som	  åpner	  for	  en	  høyere	  byggehøyde	  og	  BYA.	  	  

Votering:	  Lilloe-‐Olsens	  tilleggsforslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
Bedre	  utnyttelse	  av	  næringsarealer	  
	  



119/14	  SCHEENS	  VEI	  1	  -‐	  BRYGGESAMEIE	  LILLE	  OUST	  -‐	  FELLES	  BRYGGEANLEGG	  -‐	  KLAGE	  OVER	  

BYGNINGSSJEFENS	  VEDTAK	  AV	  31.01.2014	  MED	  AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  FELLESBRYGGE	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  Planutvalget	  tar	  klagen	  til	  følge	  og	  omgjør	  
bygningssjefens	  vedtak	  av	  31.01.2014,	  slik	  at	  det	  innvilges	  dispensasjon	  til	  omsøkt	  fellesbrygge,	  jf	  

plan-‐	  og	  bygningsloven	  §	  19-‐2.	  Etter	  en	  konkret	  vurdering	  og	  befaring	  på	  stedet	  finner	  Planutvalget	  at	  
bryggen	  ikke	  setter	  hensynene	  bak	  dispensasjonsforholdene	  vesentlig	  til	  side;	  herunder	  dispensasjon	  
fra	  reguleringsplanens	  byggegrense	  for	  bryggefeste,	  lovens	  avstandskrav	  mot	  nabogrenser,	  

kommuneplanens	  arealformål	  i	  sjø	  som	  er	  avsatt	  til	  «vannareal	  til	  allment	  friluftsliv»	  og	  fra	  
plankravet	  i	  sjø.	  Bryggen	  anses	  å	  få	  en	  plassering	  som	  er	  godt	  tilpasset	  omgivelsene	  da	  strandsonen	  
her	  allerede	  er	  bebygd	  og	  privatisert,	  samt	  at	  det	  er	  god	  avstand	  til	  omkringliggende	  hytter.	  Det	  har	  

ligget	  brygge	  på	  stedet	  i	  ca	  100	  år,	  og	  bryggefeste	  vil	  ikke	  fortette	  i	  nabogrensen	  ytterligere	  i	  forhold	  
til	  dagens	  brygge	  selv	  om	  bryggen	  kommer	  lenger	  ut	  i	  sjøen.	  Ut	  fra	  sjø-‐	  og	  værforhold	  er	  stedet	  egnet	  
for	  småbåtbrygge,	  og	  samlet	  sett	  kan	  ikke	  Planutvalget	  se	  at	  det	  er	  behov	  for	  reguleringsplan.	  

Planutvalget	  finner	  også	  at	  fordelene	  ved	  å	  gi	  dispensasjon	  samlet	  sett	  er	  klart	  større	  enn	  ulempene,	  
fordi	  det	  for	  hytteeiendommer	  uten	  direkte	  tilgang	  til	  sjøen	  etableres	  en	  varig	  rett	  til	  båtplass.	  Det	  er	  
videre	  en	  fordel	  at	  det	  etableres	  en	  fellesbrygge,	  som	  også	  har	  tilgang	  for	  allmennheten,	  

renovasjonsbåten	  og	  annen	  transport	  til	  Lille	  Oust.	  Det	  er	  også	  en	  fordel	  at	  bryggefeste	  til	  ny	  
fellesbrygge	  flyttes	  fra	  Andresens	  eiendom,	  der	  dagens	  brygge	  ligger.	  Det	  er	  heller	  ikke	  registrert	  
biologisk	  mangfold	  i	  det	  aktuelle	  området.	  Samlet	  sett	  er	  fordelene	  klart	  større	  enn	  de	  ulemper	  som	  

naboer	  får	  som	  følge	  av	  bruken	  av	  fellesbryggen.	  Med	  hjemmel	  i	  plan-‐	  og	  bygningsloven	  §	  19-‐2	  første	  
ledd	  stilles	  det	  vilkår	  til	  dispensasjonen:	  	  
1.	  Allmennheten	  skal	  ha	  rett	  til	  å	  gå	  i	  land	  på	  bryggen,	  og	  det	  skal	  settes	  opp	  skilt	  om	  dette.	  	  

2.	  1	  båtplass	  skal	  være	  tilgjengelig	  for	  allmennheten,	  og	  dette	  skal	  merkes.	  	  
3.	  2	  båtplasser	  skal	  være	  vellets	  plasser	  (gjesteplasser).	  	  
4.	  De	  øvrige	  båtplassene	  (17)	  skal	  knyttes	  til	  de	  hytteeiendommene	  som	  er	  omfattet	  av	  søknaden,	  

slik	  at	  det	  på	  de	  aktuelle	  hytteeiendommene	  (gnr./bnr.)	  tinglyses	  rett	  til	  båtplass	  i	  godkjent	  
fellesbrygge	  i	  Scheens	  vei	  1.	  	  
Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  rådmannens	  forslag	  og	  fellesforslaget,	  ble	  fellesforslaget	  

vedtatt	  med	  4	  mot	  1	  stemme	  (Ap).	  

	  

UKE	  24	  
	  
PLAN:	  
124/14	  SØKNAD	  OM	  DISPENSASJON	  FRA	  LNF-‐FORMÅL	  –	  GURIBYSAGVEIEN	  8	  -‐	  TILBYGG	  TIL	  
RIDEHALL,	  STALLER,	  LAGER,	  DOMMERBOD,	  PARKERINGSPLASS,	  PADDOCKER	  
Fellesforslag	  fra	  V,H,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  Planutvalget	  godkjenner	  søknaden	  om	  
utvidelser	  av	  rideanlegg	  og	  gir	  dispensasjon	  fra	  LNF-‐formål	  i	  kommuneplanens	  arealdel,	  fra	  §	  5	  i	  
bestemmelsene	  for	  plassering	  i	  strid	  med	  30	  m	  byggeforbudssone	  langs	  vassdrag	  og	  fra	  §	  5	  om	  
forbud	  mot	  bekkelukking.	  De	  nye	  tiltakene	  medfører	  kun	  en	  beskjeden	  økning	  av	  påvirkning	  av	  disse	  
forhold.	  Dispensasjonen	  gis	  på	  følgende	  vilkår:	  parkeringsplassen	  skal	  gis	  en	  utforming	  og	  teknisk	  
løsning	  som	  ikke	  øker	  avrenning	  av	  overflatevann	  til	  Lomma.	  Utover	  bekkelukking	  tillates	  kun	  
minimale	  terrengendringer	  i	  paddockene.	  Området	  foreslås	  lagt	  inn	  som	  område	  for	  idrett	  eller	  egen	  
hensynssone	  i	  ny	  kommuneplan.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  



Tilrettelegging	  for	  rideaktivitet	  Guriby	  

	  
125/14	  JEGERÅSEN	  33	  OG	  35	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  GODKJENNELSE	  AV	  
TOMANNSBOLIGER	  PÅ	  EIENDOMMENE	  21,	  BNR.	  704	  OG	  705	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  
begrunnelse	  og	  opphever	  bygningssjefens	  vedtak	  av	  17.03.2014,	  og	  avslår	  søknaden	  i	  medhold	  av	  
reguleringsbestemmelsene	  §	  2	  og	  plan-‐	  og	  bygningslovens	  §	  29-‐2.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
127/14	  STRANDVEIEN	  50	  -‐	  KLAGEBEHANDLING	  -‐	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  AV	  13.02.2014	  PÅ	  
SØKNAD	  OM	  DISPENSASJON	  FOR	  UTVIDELSE	  AV	  BÅTHAVN	  MED	  NY	  BØLGEBRYTER	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  Planutvalget	  tar	  klagen	  til	  følge	  og	  omgjør	  
bygningssjefens	  vedtak	  av	  13.02.2014,	  slik	  at	  det	  innvilges	  dispensasjon	  til	  omsøkt	  
bølgebryter/utvidelse	  av	  båthavn,	  jf	  plan-‐	  og	  bygningsloven	  §	  19-‐2.	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
128/14	  LANGODDVEIEN	  70	  -‐	  KLAGE	  PÅ	  BYGNINGSSJEFENS	  VEDTAK	  AV	  14.03.2014	  OM	  AVSLAG	  PÅ	  
SØKNAD	  OM	  TILLATELSE	  TIL	  OPPFØRING	  AV	  ENEBOLIG	  MED	  GARASJE	  PÅ	  EIENDOMMEN	  GBNR.	  
41/927	  
Fellesforslag	  fra	  Ap,	  H,	  V	  fremmet	  av	  Odd	  Willy	  Lørstad:	  Planutvalget	  omgjør	  rådmannens	  forslag	  til	  
vedtak	  av	  14.03.2014	  og	  godkjenner	  omsøkte	  tiltak.	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
135/14	  SNARØYVEIEN	  111	  E	  -‐	  KLAGEBEHANDLING	  -‐	  BYGNINGSSJEFENS	  VEDTAK	  AV	  03.04.2014	  OM	  
AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  DISPENSASJON	  TIL	  FLYTEBRYGGE	  PÅ	  GBNR.	  44/14	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Mari	  Hjemdal:	  Planutvalget	  tar	  klagen	  til	  følge	  og	  omgjør	  
bygningssjefens	  vedtak	  av	  03.04.2014,	  slik	  at	  det	  innvilges	  dispensasjon	  til	  omsøkt	  fellesbrygge,	  jf.	  
plan-‐	  og	  bygningsloven	  §	  19-‐2.	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
Sak	  til	  eventuelt:	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  Ad	  utfylling	  Kadettangen	  Stilte	  spørsmål	  om	  planstatus	  
for	  utfylling	  Kadettangen.	  -‐Rådmannen	  besvarte	  spørsmålet.	  Sak	  blir	  fremlagt	  til	  formannskapet.	  Ad	  
regulering	  E18	  Det	  er	  regulering	  inn	  g/s	  vei	  i	  forbindelse	  med	  ny	  E18,	  de	  som	  er	  berørt	  av	  denne	  får	  
ikke	  gjort	  noe	  med	  sin	  eiendom.	  Hva	  gjøres	  fra	  Bærum	  kommune	  i	  forhold	  til	  dette?	  -‐Rådmannen	  
besvarte	  spørsmålet.	  
Motstand	  mot	  utfyllinger	  på	  Kadettangen	  
	  
FRIKK:	  
035/14	  KOLSÅSBAKKEN	  -‐	  SØKNAD	  OM	  KOMMUNALT	  LÅN	  ELLER	  KOMMUNAL	  LÅNEGARANTI	  FOR	  
LÅN	  I	  KOMMUNALBANKEN.	  
Fellesforslag	  H,	  Frp,	  V,	  KrF,	  Ap,	  SV	  fremmet	  av	  Morten	  Skauge	  (H):	  Bærum	  kommune	  gir	  lånegaranti	  
for	  et	  lån	  på	  kr	  15	  mill	  til	  Kolsås	  skisenter	  as	  i	  Kommunalbanken.	  1.	  Bærum	  kommune	  garanterer	  med	  
selvskyldnergaranti	  for	  lån	  kr	  15	  mill	  som	  Kolsås	  skisenter	  AS	  tar	  opp	  til	  refinansiering	  av	  lån	  i	  
forbindelse	  med	  utført	  oppgradering	  av	  alpinanlegget.	  2.	  Garantien	  gjelder	  for	  lånets	  hovedstol	  
maks.	  15	  millioner	  kroner	  med	  tillegg	  av	  10%	  av	  til	  enhver	  tid	  gjeldende	  hovedstol	  til	  dekning	  av	  
eventuelle	  påløpte	  renter	  og	  omkostninger.	  Kommunens	  maksimale	  garantiansvar	  kan	  ikke	  overstige	  
(15	  mill	  +	  10%).	  3.	  Garantiansvaret	  reduseres	  i	  takt	  med	  nedbetalingen	  på	  lånet	  og	  opphører	  etter	  20	  
år	  med	  tillegg	  av	  inntil	  2	  år,	  jfr.	  garantiforskriftenes	  §	  3.	  4.	  Totalt	  garantiansvar	  inkl	  tillegget	  på	  2	  år	  
ikke	  kan	  overstige	  22	  år.	  Maks	  nedbetalingstid/garantitid	  vil	  da	  være	  20	  år	  (+	  tillegg	  av	  2	  år,	  totalt	  22	  
år).	  Kommunens	  garanti	  gis	  på	  vilkår	  at	  Bærum	  kommune	  får	  en	  selvskyldnerkausjon	  fra	  Banco	  AS	  



som	  fullt	  ut	  dekker	  kommunens	  garantiansvar.	  Rådmannen	  gis	  fullmakt	  til	  å	  fremforhandle	  de	  
nødvendige	  vilkår.	  
Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  rådmannens	  forslag	  og	  fellesforslaget	  ble	  fellesforslaget	  
enstemmig	  vedtatt	  
	  
	  
	  
	  
	  
MIKK:	  
037/14	  HUNDEPARK	  -‐	  STORØYA,	  FORNEBU	  
Edvard	  O.	  B.	  Værland	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Rådmannen	  bes	  sende	  brev	  til	  
Miljøverndepartementet	  og	  henstille	  om	  ny	  vurdering	  av	  saken,	  med	  sikte	  på	  å	  omgjøre	  
beslutningen.	  	  
Votering:	  Værlands	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

	  
UKE	  25	  
	  
PLAN:	  
140/14	  GAMLE	  DRAMMENSVEI	  48	  A	  OG	  B	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  1.	  GANGS	  BEHANDLING	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Saken	  utsettes	  og	  ses	  i	  sammenheng	  med	  
områdereguleringen	  av	  Nedre	  Stabekk	  og	  reguleringsplanen	  for	  Gamle	  Drammensvei.	  

Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  rådmannens	  og	  Lilloe-‐Olsens	  forslag,	  ble	  rådmannens	  
forslag	  vedtatt	  med	  3	  mot	  2	  stemmer	  (V,	  Ap).	  Udnes’	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt	  

	  

Kamp	  for	  å	  se	  utbygging	  i	  Gamle	  Drammensvei	  48	  i	  sammenheng	  med	  områdeplan	  for	  Nedre	  
Stabekk	  

UKE	  34	  
	  
FSK:	  
121/14	  KADETTANGEN	  –	  UTFYLLING	  –	  FORNYET	  BEHANDLING	  
Venstre	  v/Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  og	  Fremskrittspartiet	  v/Ida	  Ohme	  Pedersen	  anket	  saken	  til	  
kommunestyret	  for	  avgjørelse.	  
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KST:	  
081/14	  KADETTANGEN	  -‐	  UTFYLLING	  FSK-‐121/14	  -‐	  20.08.2014	  	  
Venstre	  v/Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  og	  Fremskrittspartiet	  v/Ida	  Ohme	  Pedersen	  anket	  saken	  til	  

kommunestyret	  for	  avgjørelse.	  	  
Behandlingen	  i	  møtet:	  Ida	  Ohme	  Pedersen	  (Frp)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  1.	  Arealet	  på	  Kadettangen	  

beholdes	  som	  det	  er	  i	  dag	  og	  Sandvikamidlene	  benyttes	  til	  å	  oppgradere	  eksisterende	  areal.	  2.	  



Rådmannen	  kommer	  tilbake	  med	  en	  saksutredning	  på	  oppgradering	  i	  forhold	  til	  kostnadsnivå	  og	  

alternative	  løsninger.	  	  
Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  formannskapets	  vedtak	  (innstilling)	  og	  Ohme	  Pedersens	  
forslag	  ble	  formannskapets	  vedtak/innstilling	  vedtatt	  med	  37	  mot	  14	  stemmer.	  

PLAN:	  
157/14	  STAVERBRÅTAN	  20	  -‐	  KLAGEBEHANDLING	  -‐	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  VEDTAK	  AV	  16.05.2014	  

OM	  AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  DISPENSASJON	  FOR	  OPPFØRING	  AV	  ENEBOLIG	  OG	  UNDERJORDISK	  
GARASJE	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  

begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  16.05.2014	  og	  gir	  dispensasjon	  fra	  regulert	  gesimshøyde	  for	  
omsøkte	  tiltak.	  

Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

160/14	  GAMLE	  RINGERIKSVEI	  1	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSJEFENS	  AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  TILBYGG	  
PÅ	  GNR.	  15,	  BNR.	  116	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  Planutvalget	  ber	  om	  et	  revidert	  prosjekt.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  

165/14	  GLASSVERKVEIEN	  14	  B	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  BYGGING	  

AV	  GLASSHAGE	  PÅ	  EINDOMMEN	  GNR.	  11,	  BNR.495	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  
begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  17.06.2014	  og	  gir	  dispensasjon	  fra	  tillatt	  grad	  av	  utnytting	  og	  

dispensasjon	  for	  plassering	  i	  firemetersonen	  mot	  nabogrense	  for	  omsøkte	  tiltak.	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

10	  14/161445	  X	  25.08.2014	  Yngvar	  Bugge	  Notat	  m/vedlegg	  vedr.	  Støyskjerming	  mot	  Kolsåsbanen	  
på	  Bekkestua,	  Bærumsveien	  218,	  230,	  232,	  234	  og	  236	  	  

Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  ad	  referatsak	  nr.	  10	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  Planutvalget	  ber	  
Sporveien	  innstendig	  om	  å	  erstatte	  dagens	  gamle	  støyskjerm	  med	  en	  ny	  støyskjerm	  som	  tilfredsstiller	  
dagens	  krav.	  Vi	  legger	  særlig	  vekt	  på	  at	  Bekkestua	  skal	  utvikles	  til	  et	  attraktivt	  områdesenter	  sentralt	  i	  

kommunen.	  Planutvalget	  viser	  til	  at	  man	  har	  fått	  nye	  støyskjermer	  langs	  hele	  den	  nye	  Kolsåsbanen	  
fra	  Jar	  til	  Kolsås.	  Utvalget	  ber	  også	  om	  å	  få	  et	  møte	  med	  Sporveien	  i	  sakens	  anledning.	  	  
Votering:	  Referatsakene	  1-‐10	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
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FSK:	  
127/14	  KOMMUNEPLANEN	  2015	  -‐	  2030	  -‐	  AREALDELEN	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Rådmannens	  forslag	  til	  Kommuneplanens	  

arealdel	  legges	  ut	  på	  høring	  som	  Kommunens	  høringsutkast	  med	  følgende	  endringer:	  	  

1.	  Kart:	  Alle	  forslag	  om	  omdisponering	  fra	  LNF	  jordbruk	  til	  boligformål	  og	  tjenesteyting	  tas	  ut	  av	  
kartet.	  	  



2.	  Bestemmelser:	  Følgende	  endringer	  og	  presiseringer	  i	  bestemmelser	  skal	  vurderes	  frem	  til	  2.gangs	  

behandling:	  	  

§	  2.2	  får	  følgende	  ordlyd:	  (endringer	  i	  kursiv):	  	  
d.	  For	  frittliggende	  småhusbebyggelse	  der	  det	  ikke	  foreligger	  detaljert	  plankart/	  godkjent	  
bebyggelsesplan	  (jf	  §	  2.2	  a,	  b,	  c	  over)	  kan	  det	  tillates	  en	  utnyttelse	  på	  inntil	  %	  BYA	  =	  20	  %	  for	  planer	  

vedtatt	  før	  1.1	  1980.	  Det	  samme	  gjelder	  for	  alle	  planer	  for	  frittliggende	  småhusbebyggelse	  uten	  
detaljert	  plankart	  hvor	  utnyttelsen	  er	  angitt	  som	  U-‐grad.	  Der	  utnyttelsen	  er	  angitt	  som	  U-‐grad	  i	  
gammel	  plan	  for	  frittliggende	  småhusbyggelse,	  gjelder	  Kommuneplanens	  bestemmelser	  om	  høyder,	  

antall	  boenheter	  og	  BYA	  foran	  bestemmelsene	  om	  innvendig	  utnyttelse	  i	  gammel	  plan.	  For	  planer	  for	  
frittliggende	  småhusbebyggelse	  vedtatt	  før	  2009,	  tillates	  biloppstillingsplasser	  på	  terreng	  på	  inntil	  18	  
kvm	  per	  boenhet	  der	  det	  ikke	  er	  garasje,	  i	  tillegg	  til	  angitt	  BYA.	  	  

e.	  Høyder	  og	  lengder:	  Der	  reguleringsplanen	  ikke	  angir	  høyder	  gjelder:	  Gesimshøyde	  i	  planer	  før	  

1979:	  Maks	  7	  m	  målt	  fra	  gjennomsnittlig	  ferdig	  planert	  terreng	  langs	  fasadene	  og	  maks	  9	  m	  der	  
fasadene	  er	  høyest	  mot	  veg	  eller	  nabo.	  Maks	  sammenhengende	  fasadelengde	  settes	  til	  tre	  ganger	  
avstand	  til	  nabogrense.	  	  

f.	  Der	  planen	  angir	  bebyggelse	  i	  en	  etasje,	  eventuelt	  med	  underetasje,	  skal	  gesimshøyden	  ikke	  
overstige	  4	  m	  målt	  fra	  gjennomsnittlig	  ferdig	  planert	  terreng	  langs	  fasadene	  og	  maks	  6	  m	  der	  
fasadene	  er	  høyest	  mot	  veg	  eller	  nabo.	  	  

§	  3.2	  får	  følgende	  ordlyd:	  Jordlovens	  §§	  9	  og	  12	  gjelder	  dyrka	  og	  dyrkbar	  mark	  i	  hele	  kommunen	  frem	  
til	  godkjent	  reguleringsplan	  foreligger.	  byggetillatelse	  foreligger	  og	  tiltaket	  er	  påbegynt.	  
	  §	  7.3	  Innenfor	  enhetlig	  utbygde	  områder	  skal	  bygge-‐	  og	  anleggstiltak	  bidra	  til	  å	  opprettholde	  

områdets	  enhetlige	  karakter,	  ivareta	  stedegen	  vegetasjon	  og	  tilpasses	  strøkets	  byggelinjer	  og	  øvrige	  
bebyggelse	  i	  størrelse,	  retning,	  materialvalg,	  form	  og	  format.	  

Frem	  til	  2.gangs	  behandling	  skal	  også	  følgende	  vurderes:	  	  

1.	  Formål	  i	  Kommunedelplan	  for	  kulturminner	  -‐	  Dokument	  795718	  innarbeides	  i	  det	  juridisk	  
bindende	  plankartet	  og	  prioriterte	  kulturlandskap	  A-‐G	  og	  prioriterte	  større	  kulturminner	  1-‐13	  skal	  

markeres	  som	  egne	  hensynssoner.	  	  

2.	  Trase	  for	  fremtidig	  bane	  fra	  Kolsås	  til	  Rykkin	  og	  Bærums	  Verk	  og	  fra	  Kolsås	  til	  Vøyen	  Sandvika	  skal	  
vurderes	  som	  både	  fremtidig	  bane-‐	  og	  fremtidig	  bussmetrotrasé.	  

I	  tillegg	  til	  de	  av	  planutvalget	  allerede	  anbefalte	  forslag	  skal	  følgende	  av	  områdene	  det	  har	  vært	  
innspill	  på	  vurderes	  således:	  	  

7.	  Skal	  vurderes	  tilbake	  til	  LNF	  –	  jordbruk	  -‐	  i	  tråd	  med	  kommunedelplan	  for	  kulturminner,	  

landbruksplan,	  grunneiers	  ønske	  og	  dagens	  faktiske	  bruk.	  	  

30	  og	  32.	  Rekkefølgekrav	  endres.	  Avtjerna	  legges	  inn	  som	  boligområde,	  men	  med	  krav	  om	  
samordnet	  planlegging.	  	  

41.1.	  Bekkestumyra	  vurderes	  nærmere	  som	  grønstruktur/park	  for	  Bekkestua.	  	  

Følgende	  prosjekt	  tas	  ut	  av	  planutvalgets	  liste	  for	  videre	  vurdering:	  	  



Nr.	  11	  angående	  innspill	  nummer	  80.	  Vedtaket	  bygger	  på	  feilaktige	  opplysninger	  om	  at	  arealet	  ikke	  er	  

i	  drift.	  

Votering:	  	  
Lilloe-‐Olsens	  forslag	  pkt.	  1	  fikk	  1	  stemme	  (V)	  	  
Lilloe-‐Olsens	  forslag	  ad	  (fra:	  Frem	  til	  2.	  gangs	  behandling	  skal	  også	  følgende	  vurderes)	  nytt	  pkt.	  1	  

(tidligere	  pkt.	  1	  utgår)	  fikk	  1	  stemme	  (V)	  	  
Lilloe-‐Olsens	  forslag	  ad	  nr.	  11	  (siste	  forslag)	  fikk	  1	  stemme	  (V)	  
(…)	  

Alle	  øvrige	  forslag	  følger	  saken	  ut	  til	  høring	  uten	  votering.	  
	  
Jordvern,	  klarere	  retningslinjer	  i	  småhusområdene	  og	  sikring	  av	  nye	  banetraseer	  

	  
SAM:	  
019/14	  ORIENTERING	  OM	  REKRUTTERINGSARBEID	  OG	  KOMPETANSEUTVIKLING	  INNEN	  PLEIE	  OG	  

OMSORG	  
Hilde	  Arneberg	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag:	  Utvalg	  for	  samarbeid	  ber	  Rådmannen	  inkludere	  
følgende	  rekrutteringstiltak:	  -‐	  Tjenestesteder	  med	  god	  rekruttering	  inviterer	  tjenesteledere	  fra	  

tjenestesteder	  med	  rekrutteringsutfordringer	  til	  personalmøte	  der	  mulige	  årsaker	  til	  den	  gode	  
rekrutteringen	  belyses.	  -‐	  Prosjekt-‐	  og	  innovasjonsmuligheter	  i	  praksisfeltet	  er	  
rekrutteringsfremmende,	  spesielt	  for	  høyt	  utdannede	  i	  pleie-‐,	  vernepleie-‐	  og	  omsorgssektoren.	  

Rådmannen	  og	  Utviklingsenheten	  ser	  på	  mulighetene	  for	  å	  bistå	  og	  stimulere	  ytterligere	  med	  dette	  
på	  tjenestesteder	  med	  rekrutteringsbehov.	  -‐	  Legge	  til	  rette	  for	  og	  stimulere	  deltidsansatte	  til	  
hospitering.	  

Votering:	  Hilde	  Arnebergs	  forslag	  enstemmig	  oversendt	  Rådmannen.	  
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FSK:	  
134/14	  POLITISKE	  STYRINGSMODELLER,	  ALTERNATIVE	  LØSNINGER,	  BÆRUM	  KOMMUNE	  
Fellesforslag	  H,	  Ap,	  V,	  Frp:	  Kommunens	  politiske	  styringssystem	  videreføres	  som	  

formannskapsmodell	  med	  sektorutvalg	  med	  beslutningsmyndighet.	  Styringsgruppen	  bes	  å	  vurdere	  
mindre	  tilpasninger	  av	  denne	  modellen,	  med	  sikte	  på	  behandling	  i	  1.	  kvartal	  2015.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

136/14	  NOEN	  BOLIGPOLITISKE	  SPØRSMÅL	  

Fellesforslag	  Ap,	  H,	  V:	  Rådmannen	  bes	  vurdere	  å	  etablere	  et	  redskap	  for	  strategisk	  tomtekjøp	  for	  å	  
kunne	  ha	  en	  mer	  aktiv	  og	  strategisk	  politikk	  vedrørende	  fremtidig	  erverv	  av	  tomter	  til	  sosial	  
infrastruktur,	  ny	  boligbygging	  og	  annet	  kommunalt	  arealbehov.	  Det	  bør	  vurderes	  å	  avsette	  

økonomisk	  «rom»	  i	  HP,	  som	  gir	  rådmannen	  mulighet	  til	  å	  handle	  raskt	  og	  effektivt.	  Det	  bør	  også	  
vurderes	  om	  kommunen	  skal	  innføre	  en	  politikk/strategi	  som	  gir	  rådmannen	  mulighet	  til	  å	  inngå	  
strategiske	  samarbeidsavtaler	  med	  større	  utbyggere	  (jfr	  Sandnesmodellen).	  	  

Votering:	  Innstillingen	  ble	  enstemmig	  tatt	  til	  orientering.	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
Espeliens	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
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MIKK:	  
041/14	  ATLANTISFESTIVAL	  -‐	  STORØYA	  -‐	  2015	  
Fellesforslag	  fremmet	  av	  Edvard	  Værland	  (V)	  og	  Filip	  Napier	  (Frp)	  Det	  gis	  tillatelse	  til	  arrangering	  av	  
Atlantis	  Festival	  2015	  på	  Storøya.	  

Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  rådmannens	  forslag	  og	  fellesforslaget,	  ble	  fellesforslaget	  
vedtatt	  med	  7	  (4H,	  2V,	  1	  Frp)	  mot	  6	  (3H,	  3Ap)	  stemmer.	  	  

046/14	  NEDRE	  HØVIK	  BÅTFORENING	  –	  LEIEAVTALE	  
Fellesforslag	  fremmet	  av	  Gisle	  Bjugn	  (H),	  Per	  Arne	  Nyberg	  (Ap)	  og	  Siri	  Engesæth	  (V):	  Kravet	  om	  at	  

båtplassene	  ikke	  kan	  forbeholdes	  eksklusive	  adresser/områder	  opprettholdes.	  	  
Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  rådmannens	  forslag	  og	  fellesforslaget,	  ble	  fellesforslaget	  
vedtatt	  med	  12	  mot	  1	  (H)	  stemmer.	  
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KST:	  
085/14	  BIBLIOTEKMELDING	  2014	  -‐	  2018	  
Hilde	  Arneberg	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag	  Rådmannen	  vurderer	  muligheten	  for	  å	  knytte	  et	  

nærmere	  samarbeid	  mellom	  bibliotek	  og	  helse-‐	  og	  omsorgsinstitusjoner,	  herunder	  Boliger	  med	  
service	  og	  seniorsentra.	  	  
Votering:	  Arnebergs	  forslag	  fikk	  8	  stemmer.	  

	  
Samarbeid	  mellom	  bibliotek	  og	  institusjoner	  -‐	  nedstemt	  
	  

089/14	  KOMMUNEPLANEN	  2015	  -‐	  2030	  –	  AREALDELEN	  

Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Rådmannens	  forslag	  til	  Kommuneplanens	  
arealdel	  legges	  ut	  på	  høring	  som	  Kommunens	  høringsutkast	  med	  følgende	  endringer:	  	  
Endringer	  i	  kart:	  	  

1.	  Alle	  forslag	  om	  omdisponering	  fra	  LNF	  jordbruk	  til	  boligformål	  og	  tjenesteyting	  tas	  ut	  av	  kartet.	  	  
2.	  Formål	  i	  Kommunedelplan	  for	  kulturminner	  -‐	  Dokument	  795718	  -‐	  innarbeides	  i	  det	  juridisk	  
bindende	  plankartet	  og	  prioriterte	  kulturlandskap	  A-‐G	  og	  prioriterte	  større	  kulturminner	  1-‐13	  skal	  

markeres	  som	  egne	  hensynssoner.	  	  
	  
Endringer	  i	  bestemmelser:	  	  

Følgende	  endringer	  og	  presiseringer	  (kursiv	  skrift)	  i	  bestemmelser	  skal	  vurderes	  frem	  til	  2.gangs	  
behandling.	  (Vedtatt	  i	  Formannskapet	  –	  protokoll	  kan	  misforståes)	  	  
	  

§	  2.2	  får	  følgende	  ordlyd:	  	  
d.	  For	  frittliggende	  småhusbebyggelse	  der	  det	  ikke	  foreligger	  detaljert	  plankart/	  godkjent	  
bebyggelsesplan	  (jf	  §	  2.2	  a,	  b,	  c	  over)	  kan	  det	  tillates	  en	  utnyttelse	  på	  inntil	  %	  BYA	  =	  20	  %	  for	  planer	  

vedtatt	  før	  1.1	  1980.	  Det	  samme	  gjelder	  for	  alle	  planer	  for	  frittliggende	  småhusbebyggelse	  uten	  



detaljert	  plankart	  hvor	  utnyttelsen	  er	  angitt	  som	  U-‐grad.	  Der	  utnyttelsen	  i	  boligbebyggelse	  er	  angitt	  

som	  U-‐grad	  i	  gammel	  plan	  gjelder	  Kommuneplanens	  bestemmelser	  om	  høyder,	  antall	  boenheter	  og	  
BYA	  foran	  de	  innvendige	  utnyttelsesbestemmelsene	  i	  gammel	  plan.	  For	  eiendommer	  på	  planer	  
vedtatt	  før	  2009	  tillates	  biloppstillingsplasser	  på	  terreng	  på	  inntil	  36	  kvm	  per	  boenhet	  i	  tillegg	  til	  

angitt	  BYA	  der	  det	  ikke	  er	  garasje,	  	  
e.	  Høyder:	  Der	  reguleringsplanen	  ikke	  angir	  høyder	  gjelder:	  Gesimshøyde	  i	  planer	  før	  1979:	  Maks	  7	  m	  
målt	  fra	  gjennomsnittlig	  ferdig	  planert	  terreng	  langs	  fasadene	  og	  maks	  9	  m	  der	  fasadene	  er	  høyest	  

mot	  vei	  eller	  nabo.	  Maks	  sammenhengende	  fasadelengde	  er	  fire	  ganger	  avstand	  til	  nabogrense.	  	  
f.	  Der	  planen	  angir	  bebyggelse	  i	  en	  etasje,	  eventuelt	  med	  underetasje,	  skal	  gesimshøyden	  ikke	  
overstige	  4	  m	  målt	  fra	  gjennomsnittlig	  ferdig	  planert	  terreng	  langs	  fasadene	  og	  maks	  6	  m	  der	  

fasadene	  er	  høyest	  mot	  vei	  eller	  nabo.	  	  
§	  3.2	  får	  følgende	  ordlyd:	  	  
Jordlovens	  §§	  9	  og	  12	  gjelder	  dyrka	  og	  dyrkbar	  mark	  i	  hele	  kommunen	  frem	  til	  godkjent	  

reguleringsplan	  foreligger.	  byggetillatelse	  foreligger	  og	  tiltaket	  er	  påbegynt.	  	  
§	  7.3	  Innenfor	  enhetlig	  utbygde	  områder	  skal	  bygge-‐	  og	  anleggstiltak	  bidra	  til	  å	  opprettholde	  
områdets	  enhetlige	  karakter,	  ivareta	  stedegen	  vegetasjon	  og	  tilpasses	  strøkets	  byggelinjer	  og	  øvrige	  

bebyggelse	  i	  størrelse,	  retning,	  materialvalg,	  form	  og	  format.	  	  
	  
Forslag	  til	  endringer	  i	  planutvalgets	  vurderingsliste:	  	  

a)Innkomne	  forslag	  som	  skal	  vurderes	  videre	  i	  tillegg	  til	  de	  av	  planutvalget	  allerede	  anbefalte:	  (Se	  
forslagsoversikt	  Dokument	  2365326)	  	  
7.	  Forslag	  om	  å	  opprettholde	  som	  fremtidig	  formål	  idrett	  på	  Bjørnegård.	  Forslaget	  er	  i	  strid	  med	  

vedtatt	  kulturminneplan,	  grunneiers	  ønske	  og	  dagens	  faktiske	  drift.	  Skal	  vurderes	  tilbake	  til	  LNF	  –	  
jordbruk	  -‐	  i	  tråd	  med	  kommunedelplan	  for	  kulturminner,	  landbruksplan,	  grunneiers	  ønske	  og	  dagens	  
faktiske	  bruk.	  	  

30	  og	  32.	  Forslag	  om	  å	  endre	  rekkfølgebestemmelse	  for	  Avtjerna.	  Planlegging	  av	  Avtjenrna	  kan	  være	  
et	  viktig	  bidrag	  for	  å	  påskynde	  Ringeriksbanen.	  Rekkefølgekrav	  endres.	  Avtjerna	  legges	  inn	  som	  
boligområde,	  men	  med	  krav	  om	  samordnet	  planlegging.	  	  

41.1.	  Forslag	  om	  å	  vurdere	  Bekkestumyra	  som	  grøntstruktur/park	  for	  Bekkestua.	  	  
b)	  Prosjekter	  som	  foreslås	  tatt	  ut	  av	  planutvalgets	  liste	  for	  videre	  vurdering:	  Planutvalgets	  forslag	  
nummer	  Nr.	  11	  angående	  innspill	  nummer	  80.	  Forlsag	  til	  omdisponering	  av	  dyrket	  mark	  på	  

Jong/Bjørnegård.	  Vedtaket	  bygger	  på	  feilaktige	  opplysninger	  om	  at	  arealet	  ikke	  er	  i	  drift.	  Arealet	  er	  i	  
drift	  og	  gir	  i	  dag	  et	  viktig	  bidrag	  i	  driften	  til	  en	  ung	  bonde	  som	  driver	  med	  kjøttproduksjon	  på	  
Charolais.	  	  

	  
Andre	  nye	  forslag	  som	  skal	  vurderes	  frem	  til	  2.	  gangs	  behandling:	  	  
a)	  Trase	  for	  fremtidig	  bane	  fra	  Kolsås	  til	  Rykkin	  og	  Bærums	  Verk	  og	  fra	  Kolsås	  til	  Vøyen	  Sandvika	  skal	  

vurderes	  som	  både	  fremtidig	  bane-‐	  og	  fremtidig	  bussmetrotrasé.	  	  
b)	  Eksisterende	  næringsareal	  på	  Økrisletta	  skal	  vurderes	  omdisponert	  til	  fremtidig	  idrettsformål.	  	  

c)	  Bolig-‐,	  nærings-‐	  og	  sentrumsarealer	  langs	  E	  18	  ved	  Ramstad	  og	  Høvik	  stilles	  åpent	  for	  nærmere	  
vurderinger	  i	  egne	  planer/egen	  plan	  
Votering:	  	  

Lilloe-‐Olsens	  forslag	  under	  –	  Endring	  av	  kart	  pkt.	  1	  fikk	  8	  stemmer	  
Lilloe-‐Olsens	  forslag	  under	  –	  Forslag	  til	  endringer	  i	  planutvalgets	  vurderingsliste:	  Pkt.	  41.1	  b)	  fikk	  7	  
stemmer	  	  



Alle	  øvrige	  punkter	  i	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  følger	  saken	  ut	  på	  høring	  	  
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MIKK:	  	  
052/14	  SANDVIKA	  GÅGATEN	  -‐	  PRØVEPROSJEKT	  –	  KJØRING	  
Edvard	  Værland	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  	  
1.	  Prøveordningen	  med	  kjøring	  i	  Rådmann	  Halmrasts	  vei	  avsluttes.	  Rådmann	  Halmrasts	  vei	  omgjøres	  

igjen	  til	  ren	  gågate.	  	  
2.	  Subsidiært	  forslag	  (hvis	  forslag	  1	  ikke	  blir	  vedtatt):	  Forslag	  til	  nytt	  punkt	  1,	  i	  rådmannens	  forslag	  til	  
vedtak.	  	  

På	  bakgrunn	  av	  de	  i	  all	  hovedsak	  positive	  erfaringene	  med	  prøveordningen,	  videreføres	  ordningen	  
med	  kjøring	  i	  Rådmann	  Halmrasts	  vei,	  basert	  på	  kjøremønster	  slik	  det	  er	  beskrevet	  i	  alternativ	  C,	  men	  
med	  tillegg	  om	  at	  Brambanis	  vei	  og	  Løkketangen	  stenges	  for	  gjennomkjøring	  i	  enden	  mot	  Kinoveien.	  

Votering:	  Værlands	  forslag	  punkt	  1	  ble	  vedtatt	  med	  7	  (Ap,	  V,	  2H)	  mot	  6	  stemmer.	  
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PLAN:	  
199/14	  FRANSKLEIV	  -‐	  SKIANLEGG	  I	  VESTMARKA	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  	  
1.	  Det	  skal	  bygges	  høyere	  voller	  slik	  at	  sikkerheten	  ivaretas	  uten	  behov	  for	  ekstra	  sikring	  mot	  bro.	  	  
2.	  Man	  skal	  til	  enhver	  tid	  vise	  hensyn	  til	  beitedyr	  slik	  at	  beiteretten	  ikke	  forringes.	  Områder	  med	  

metaller	  etter	  prosjektiler	  må	  om	  nødvendig	  sikres	  med	  gjerde	  slik	  at	  beitedyr	  ikke	  kan	  få	  i	  seg	  giftige	  
stoffer.	  
Votering:	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  pkt.	  1og	  2	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

	  
Sikring	  av	  frilufstlivsinteresser	  og	  beitedyr	  i	  Vestmarka	  
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KST:	  
093/14	  FORSLAG	  TIL	  ANSKAFFELSESSTRATEGI	  2014	  –	  2017	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag:	  Før	  rullering	  av	  anskaffelsesstrategien	  i	  
2015	  skal:	  1.	  strategien	  fremlegges	  for	  MIKK	  og	  kommunens	  miljøambisjoner	  skal	  komme	  tydeligere	  
frem.	  Strategien	  skal	  vise	  hvordan	  Bærum	  kommune	  som	  en	  stor	  og	  viktig	  norsk	  samfunnsaktør	  skal	  
ta	  samfunnsansvar	  og	  gjennom	  kommunens	  anskaffelser	  være	  en	  ledende	  aktør,	  pådriver	  og	  
tilrettelegger	  for	  bedre	  miljø	  og	  klima.	  2.	  strategien	  vise	  nærmere	  hvordan	  Offentlig-‐Privat	  
Samarbeid	  (OPS)	  kan	  brukes	  som	  en	  aktiv	  anskaffelsesstrategi	  for	  å	  gi	  raskere	  ferdigstilling,	  mindre	  
risiko,	  tilleggsverdier	  i	  form	  av	  nye	  og	  innovative	  løsninger,	  og	  valg	  av	  bedre	  løsninger	  som	  gir	  lavere	  
livsløpskostnader	  i	  konkrete	  prosjekter.	  
Votering:	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  pkt.	  1	  ble	  enstemmig	  vedtatt	  	  
Lilloe-‐Olsens	  forslag	  pkt.	  2	  ble	  vedtatt	  med	  38	  mot	  13	  stemmer.	  



	  
Miljøhensyn	  i	  anskaffelsesstrategien,	  insentiver	  for	  raskere	  og	  bedre	  realisering	  av	  større	  prosjekter	  
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FSK:	  
155/14	  FRANSKLEIV	  -‐	  SKIANLEGG	  I	  VESTMARKA	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  
BEHANDLING	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Ad	  reguleringsbestemmelsene:	  Til	  §	  3.10	  –	  
åpningstider:	  Skyting	  tillates	  IKKE	  søndager.	  	  
Votering:	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  opp	  mot	  kulepunkt	  2	  ble	  kulepunkt	  2	  vedtatt	  med	  11	  mot	  2	  stemmer	  
(V,	  KrF)	  
	  
158/14	  SANDVIKA	  GÅGATEN	  -‐	  PRØVEPROSJEKT	  –	  KJØRING	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  tok	  opp	  Sektorutvalg	  MIKKs	  vedtak:	  Prøveordningen	  med	  kjøring	  i	  
Rådmann	  Halmrasts	  vei	  avsluttes.	  Rådmann	  Halmrasts	  vei	  omgjøres	  igjen	  til	  ren	  gågate.	  
Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  innstillingen	  (Lilloe-‐Olsens	  forslag)	  og	  Røtnes’	  forslag	  pkt.	  1	  
ble	  Røtnes’	  forslag	  pkt.	  1	  vedtatt	  med	  9	  mot	  4	  stemmer	  (Ap,	  V)	  Røtnes’	  pkt.	  2	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
Nei	  til	  bilkjøring	  i	  gågaten	  
	  
PLAN:	  
216/14	  GRINIVEIEN,	  HOSLETOPPEN	  -‐	  GML.	  RINGERIKSVEI,	  GANG-‐	  OG	  SYKKELVEI,	  
DETALJREGULERING	  I	  TO	  ALTERNATIV,	  1.	  GANGS	  BEHANDLING	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Forslag	  til	  detaljregulering	  for	  Griniveien,	  
Hosletoppen	  –	  Gml.	  Ringeriksvei,	  sykkelvei	  med	  fortau	  i	  ett	  alternativ,	  planID	  2013012,	  plankart	  alt.	  1	  
dokument	  24	  31	  905	  bestemmelser	  Alt.	  1	  dokument	  24	  31	  902	  fremmes.	  Reguleringsforslaget	  sendes	  
på	  høring	  og	  legges	  ut	  til	  offentlig	  ettersyn,	  jfr.	  plan-‐	  og	  bygningsloven	  §	  12-‐10.	  	  
Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  rådmannens	  og	  Lilloe-‐Olsen	  forslag,	  ble	  rådmannens	  
forslag	  vedtatt	  med	  4	  mot	  1	  stemme	  (V).	  
	  
Nei	  til	  sykkelvei	  over	  Sauejordet	  
	  
218/14	  NESTOPPEN	  29	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  TILLATELSE	  TIL	  RIVING	  AV	  6-‐
MANNSBOLIG,	  OG	  OPPFØRING	  AV	  ENEBOLIG	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Planutvalget	  tar	  klagen	  til	  følge	  og	  opphever	  
bygningssjefens	  tillatelse	  av	  25.06.2014.	  Planutvalget	  deler	  klagers	  syn	  at	  dette	  tiltaket	  ikke	  kan	  
betegnes	  som	  et	  åpent	  villamessig	  våningshus	  på	  inntil	  2	  fulle	  etasjer.	  Planutvalget	  er	  enig	  i	  at	  
underetasjer	  må	  regnes	  med	  i	  etasjetallet,	  og	  mener	  dette	  helt	  klart	  må	  ha	  vært	  intensjonen	  da	  
reguleringsplanen	  ble	  vedtatt	  i	  1949.	  	  
Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  rådmannens	  og	  Lilloe-‐Olsens	  forslag,	  ble	  rådmannens	  
forslag	  vedtatt	  med	  3	  mot	  2	  stemmer	  (V,	  Ap).	  
	  
Sikring	  av	  småhus	  i	  småhusplan	  

	  
UKE	  46	  
	  
SAM:	  



027/14	  HANDLINGSPROGRAM	  2015-‐2018	  
Hilde	  Arneberg	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  For	  å	  stimulere	  til	  redusert	  sykefravær	  gis	  ansatte	  
anledning	  til	  å	  benytte	  treningsrom	  i	  alle	  dagsentra	  og	  på	  boliger	  med	  service	  når	  det	  er	  ledig	  
kapasitet.	  	  
Votering:	  Arnebergs	  forslag	  enstemmig	  vedtatt	  
	  
Sak	  til	  eventuelt:	  Hilde	  Arneberg	  (V)	  stilte	  spørsmål	  vedrørende	  lønn	  ved	  overgang	  til	  og	  fra	  
sommertid/normaltid.	  Rådmannen	  besvarte	  spørsmålet.	  
	  
UKE	  49	  
	  
PLAN:	  
231/14	  PROFESSOR	  KOHTS	  VEI	  MELLOM	  MARKALLÈEN	  OG	  GAMLE	  DRAMMENSVEI	  -‐	  
SYKKELFELT-‐DETALJREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	  
Felles	  tilleggsforslag	  fra	  Ap,	  H,	  V	  fremmet	  av	  Odd	  Willy	  Lørstad:	  Arbeidet	  søkes	  ferdigstilt	  før	  E-‐18	  
utbygging	  starter.	  	  
Votering:	  Rådmannens	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
233/14	  NEDRE	  STABEKK	  -‐	  OMRÅDEREGULERING	  -‐	  FORSLAG	  TIL	  PLANPROGRAM	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag:	  Gml.	  Drammensvei	  48	  skal	  være	  en	  del	  
av	  områdereguleringen	  av	  Nedre	  Stabekk.	  	  
Votering:	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  følger	  saken	  til	  neste	  møte.	  
	  
Sak	  til	  eventuelt:	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  Ad	  G/S	  veier	  i	  Bærum	  Utvalget	  ber	  om	  å	  få	  en	  oversikt	  
over	  ferdige	  planer	  for	  gang-‐	  sykkelveier	  i	  Bærum.	  Det	  er	  satt	  av	  statlige	  midler	  som	  kommunen	  kan	  
søke	  om	  til	  slike	  tiltak.	  
	  
Bedt	  om	  oversikt	  over	  ferdige	  planer	  for	  gang-‐	  og	  sykkelveier	  

	  
BAUN:	  
083/14	  ETABLERING	  AV	  OPPLÆRINGSTILBUD	  FOR	  ELEVER	  MED	  SÆRSKILTE	  TALENTER	  
INNENFOR	  MUSIKK-‐	  OG	  KULTURSKOLEN	  
Hilde	  Arneberg	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Rådmannen	  fremlegger	  vurdering:	  Kommunen	  er	  
behjelpelig,	  via	  en	  ubyråkratisk	  nettbasert	  ordning	  med	  informasjon	  og	  veiledning	  for:	  	  
•	  Enkeltpersoner	  som	  ønsker	  å	  søke	  om	  midler	  til	  egen	  talentutvikling.	  	  
•	  Enkeltpersoner	  og	  firmaer	  som	  ønsker	  å	  bidra	  med	  støtte	  til	  talentfulle	  elever.	  	  
•	  Ordning	  som	  muliggjør	  fjernadopsjon	  av	  en/flere	  talentfulle	  elever,	  der	  enkeltpersoner	  og	  bedrifter	  
jevnlig	  og	  forutsigbart	  gir	  økonomiske	  bidrag.	  
•	  Ordningen	  bekjentgjøres	  på	  aktuelle	  nettsider	  og	  via	  kommunens	  informasjonskanaler	  
Votering:	  Arnebergs	  forslag	  oversendes	  rådmannen	  for	  vurdering	  og	  oppfølging	  
	  
Sak	  til	  eventuelt:	  Hilde	  Arneberg	  (V)	  stilte	  spørsmål	  om	  bruken	  av	  økt	  bevilgning	  til	  
skolehelsetjenesten	  (7	  hele	  stillinger).	  Kommunalsjef	  Øyvind	  Wee	  besvarte	  spørsmålet,	  det	  kommer	  
ytterligere	  informasjon	  om	  bruken	  av	  midlene	  i	  Økonomimelding	  1	  våren	  2015.	  
	  
FRIKK:	  
072/14	  KOMMUNENS	  PLATTFORM	  FOR	  SAMARBEID	  MELLOM	  BÆRUM	  KOMMUNE	  OG	  DEN	  
NORSKE	  KIRKE	  OG	  ANDRE	  TROSSAMFUNN-‐	  ETTER	  HØRING	  



Fellesforslag	  H,	  Frp,	  V	  fremmet	  av	  Morten	  Skauge	  (H):	  Nytt	  punkt	  3:	  Samtaletilbudet	  Prosjekt	  13-‐20	  i	  
kirkens	  regi	  er	  allment	  rettet	  og	  holdes	  derfor	  utenfor	  beregningsgrunnlaget	  for	  tilskudd	  til	  andre	  
trossamfunn.	  
Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  rådmannens	  punkt	  3	  og	  fellesforslaget	  ble	  fellesforslaget	  
vedtatt	  mot	  1	  stemme	  (SV).	  
	  
MIKK:	  
066/14	  NYE	  FORSKRIFTER	  OM	  HAVNER	  OG	  FARTSBEGRENSNINGER	  I	  BÆRUM	  
Fellesforslag	  Værland	  (V),	  Napier	  (Frp)	  og	  Bjugn	  (H)	  fremmet	  av	  Edvard	  Værland	  som	  alternativ	  til	  
rådmannens	  punkt	  2:	  Gjeldende	  fartsbestemmelser	  opprettholdes.	  
Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  fellesforslaget	  og	  rådmannens	  forslag	  punkt	  2,	  ble	  
fellesforslaget	  vedtatt	  med	  10	  mot	  3	  (Ap)	  stemmer.	  	  
	  
SAM:	  
034/14	  HVORDAN	  HÅNDTERES	  AVVIK	  I	  BÆRUM	  KOMMUNE?	  
Hilde	  Arneberg	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag:	  Utvalget	  ber	  om	  en	  orientering	  rundt	  hva	  som	  
meldes	  av	  avvik,	  og	  hvordan	  informasjon	  om	  avvik	  brukes	  sentralt	  i	  organisasjonen.	  	  
Votering:	  Arnebergs	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
035/14	  TJENESTEBOLIGER	  -‐	  ENDRET	  BRUK	  
Hilde	  Arneberg	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  1.	  Utleieboliger	  i	  Bærum	  til	  mangelpersonell	  
markedsføres	  bedre.	  2.	  Leieprisen	  reduseres.	  	  
Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  rådmannens	  forslag	  og	  Arnebergs	  forslag	  pkt.	  1,	  ble	  
rådmannens	  forslag	  vedtatt	  med	  5	  (leders	  dobbeltstemme)	  mot	  4	  stemmer	  (V,	  H,	  2	  UNIO).	  

	  
	  
	  
	  
	  
UKE	  50	  
	  
KST:	  
104/14	  FRANSKLEIV	  -‐	  SKIANLEGG	  I	  VESTMARKA	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  tok	  opp	  sitt	  forslag	  fra	  formannskapet:	  Ad	  reguleringsbestemmelsene:	  Til	  
§	  3.10	  –	  åpningstider:	  Skyting	  tillates	  IKKE	  søndager.	  

Votering:	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  fikk	  6	  stemmer.	  

111/14	  HANDLINGSPROGRAM	  2015-‐2018	  
Fellesforslag	  H,	  V,	  Frp,	  KrF	  fremmet	  av	  Bjørn	  Røtnes	  (H):	  Endret	  budsjettvirkning	  på	  forslag	  nr.	  6	  
under	  MIKK	  Avgiftsparkering	  på	  parkeringsplasser	  avsluttes	  kl.	  17:00.	  1,2	  mill	  pr.	  år	  (i	  stedet	  for	  0,2)	  

Votering:	  Rådmannens	  grunnlagsdokument	  pkt.	  1,	  med	  tilleggsinnstilling	  som	  fremkommer	  i	  notat	  av	  
06.11.2014,	  J.post	  ID:	  14/218293	  m/vedlegg	  og	  rådmannens	  grunnlagsdokument	  pkt.	  2,	  med	  unntak	  
av	  pkt.	  1.1,	  med	  de	  endringer	  som	  følger	  av	  kommunestyrets	  enkeltvedtak	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

Pkt.	  1.1	  ble	  vedtatt	  med	  47	  mot	  1	  stemme.	  
	  



Hp	  –	  Sikring	  av	  midler	  til	  lærere,	  miljøarbeidere,	  norsk	  undervisning,	  spesialundervisning,	  
belysning	  av	  idrettsanlegg	  og	  turveier,	  mer	  penger	  til	  vedlikehold	  av	  gang	  og	  sykkelveier,	  
nedgravde	  søppelkontainere	  ved	  sentrale	  utfartssteder,	  prosjektering	  av	  svømmehall,	  
bevaring	  av	  Helset	  fritidsklubb	  og	  økte	  midler	  til	  frivillige	  kulturorganisasjoner,	  styrking	  av	  
helsesøstertjenestene.	  

PLAN:	  
242/14	  GAMLE	  DRAMMENSVEI	  48	  A	  OG	  B	  -‐	  DETALJREGULERING	  –	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Saken	  utsettes	  og	  ses	  i	  sammenheng	  med	  

områdereguleringen	  av	  Nedre	  Stabekk	  og	  reguleringsplanen	  for	  Gamle	  Drammensvei.	  
Votering:	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  fikk	  1	  stemme	  (V).	  

243/14	  KIRKEVEIEN	  28-‐30	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  FORNYET	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  	  

1. Privat	  forslag	  til	  detaljregulering	  for	  Kirkeveien	  28	  og	  30,	  planID	  2011014,	  plankart	  dokument	  
2257721	  og	  bestemmelser,	  dokument	  2563595	  vedtas,	  jf.	  planog	  bygningsloven	  §	  12-‐12.	  	  

Tillegg:	  Rekkefølgebestemmelse	  §	  7.2	  om	  delt	  utbygging	  av	  hensyn	  til	  skolekapasitet	  utgår	  (jfr.	  

pkt.	  2	  og	  3).	  	  
2.	  Planutvalget	  viser	  til	  fremlagte	  tall	  for	  skolekapasitet	  i	  området,	  og	  ber	  administrasjonen	  om	  å	  
kvalitetssikre	  dette	  materialet	  før	  saken	  kommer	  opp	  i	  formannskapet/kommunestyret.	  	  

3.	  Planutvalget	  viser	  også	  til	  det	  store	  antall	  boliger	  som	  skal	  saneres	  i	  forbindelse	  med	  bygging	  
av	  ny	  E-‐18	  gjennom	  Bærum,	  og	  behovet	  for	  erstatningsboliger	  i	  denne	  forbindelse.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

	  

252/14	  GRINI	  NÆRINGSPARK	  4	  B	  -‐	  KLAGE	  PÅ	  BYGNINGSSJEFENS	  VEDTAK	  AV	  03.09.2014	  OM	  
AVSLAG	  PÅ	  SØKNAD	  OM	  TILLATELSE	  TIL	  BRUKSENDRING,	  OG	  OPPFØRING	  AV	  TILBYGG,	  PÅ	  
EIENDOMMEN	  GBNR.	  28/21	  

Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  
begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  03.09.2014	  og	  gir	  dispensasjon	  til	  bruksendring,	  og	  oppføring	  av	  
tilbygg,	  på	  eiendommen	  gbnr.	  28/21.	  

Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
	  

	  
254/14	  NEDRE	  STABEKK	  -‐	  OMRÅDEREGULERING	  -‐	  FORSLAG	  TIL	  PLANPROGRAM	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag:	  Gml.	  Drammensvei	  48	  skal	  være	  en	  del	  

av	  områdereguleringen	  av	  Nedre	  Stabekk.	  
Votering:	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  fikk	  2	  stemmer	  (V,	  Ap)	  
	  



	  

Politisk	  regnskap	  for	  2015	  fra	  kommunestyregruppa	  for	  Bærum	  Venstre	  	  

Her følger en opplisting av saker behandlet i kommunale organer som er fremmet av 
V eller fellesforslag med andre partier gjennom 2015. Resultatet av forslagene vises 
også. 
	  
FORKORTSELSER:	  
PLAN,	  planutvalget	  
BIOM,	  bistand	  og	  omsorg	  
EOA,	  eiendom	  og	  administrasjon	  
MIKK,	  miljø	  klima	  og	  kommunalteknikk	  
KST,	  kommunestyret	  
BAUN,	  barn	  og	  unge	  
FRIKK,	  frivillighet	  idrett	  kultur	  og	  kirke	  
FSK,	  Formannskapet	  
	  
Link	  til	  møteplan	  for	  alle	  kvartaler	  finner	  du	  her:	  
https://www.baerum.kommune.no/innsyn/politikk/wfinnsyn.ashx?response=moteplan&	  	  

	  

UKE	  3	  
	  
PLAN:	  
	  
003/15	  HAUKEVEIEN	  -‐	  BEKKESTUABANEN	  -‐	  DETALJREGULERING,	  NY	  2.	  GANGS	  
BEHANDLING	  	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Rådmannens	  Alt	  1	  med	  tillegg:	  
Planen	  endres	  ved	  at	  kunstgressbanen	  med	  tilhørende	  anlegg	  og	  belysning	  tas	  ut	  av	  planen.	  
Arealet	  tenkt	  brukt	  til	  kunstgressbane	  beholdes	  som	  areal	  til	  lek	  og	  ballspill	  som	  i	  dag.	  
Bestemmelser	  og	  kart	  justeres	  i	  tråd	  med	  dette.	  	  
Votering:	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  fikk	  1	  stemme	  (V).	  Rådmannens	  forslag	  ble	  enstemmig	  
vedtatt.	  
	  
005/15	  TELENOR	  ARENA	  -‐VURDERING	  AV	  DRIFTSOPPLEGG	  I	  FORHOLD	  TIL	  
REGULERINGSBESTEMMELSEN	  §	  9	  	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  	  
1.	  Driftsopplegget	  arenaeier	  har	  beskrevet	  anses	  ikke	  å	  tilfredsstille	  reguleringsplanens	  krav.	  	  
2.	  Hallen	  skal	  fungere	  i	  tråd	  med	  intensjonen	  om	  en	  idrettsarena	  i	  samsvar	  med	  den	  vanlige	  
begrepsbruken	  for	  flerbruksarena.	  Driftsopplegget	  må	  derfor	  endres	  slik	  at	  
kunstgressbaserte	  aktiviteter	  og	  andre	  idrettsaktiviteter	  utgjør	  den	  altoverveiende	  andel	  av	  



aktiviteten	  i	  arenaen.	  Dette	  må	  dokumenteres.	  Administrasjonen	  forutsettes	  å	  følge	  opp	  
eventuelle	  brudd	  på	  reguleringsbestemmelsene	  på	  vanlig	  måte.	  	  
	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  Ap,	  V	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  Planutvalget	  ber	  Kontrollutvalget	  
gjennomføre	  en	  forvaltningsrevisjon	  av	  Telenor	  Arena	  saken,	  med	  spesiell	  fokus	  på	  prosess	  
og	  forutsetninger	  for	  vedtagelsen	  av	  reguleringsplanen	  i	  2006.	  	  
Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  pkt.1	  og	  2	  og	  rådmannens	  
pkt.1,	  ble	  rådmannens	  pkt.1	  vedtatt	  med	  4	  mot	  1	  stemme	  (V).	  Rådmannens	  pkt.2	  ble	  
enstemmig	  vedtatt.	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
009/15	  NEDRE	  BERGLIA	  42	  -‐	  BEHANDLING	  AV	  KLAGE	  PÅ	  BYGNINGSSJEFENS	  AVSLAG	  PÅ	  
SØKNAD	  OM	  TILBYGG/BOD	  OG	  BRUKSENDRING	  FRA	  SPORTSBOD	  TIL	  ENTRÉ	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  Planutvalget	  omgjør	  delvis	  bygningssjefens	  
vedtak	  av	  07.10.2014	  og	  gir	  tillatelse	  til	  bruksendring	  av	  sportsbod	  for	  innlemming	  i	  
inngangspartiet	  på	  gbnr	  116/302.	  Utvalget	  mener	  det	  må	  være	  opp	  til	  huseier	  å	  avgjøre	  hvor	  
i	  boligen	  de	  foreskrevne	  8	  m	  2	  bod	  og	  oppbevaringsplass	  lokaliseres	  (5	  m	  2	  sportsbod	  og	  3	  m	  
2	  innvendig	  bod),	  og	  innredes.	  For	  øvrig	  slutter	  planutvalget	  seg	  til	  bygningssjefens	  vedtak	  og	  
opprettholder	  avslag	  på	  søknad	  om	  dispensasjon	  for	  ny	  sportsbod	  under	  eksisterende	  
veranda	  og	  et	  mindre	  tilbygg	  til	  entré.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
UKE	  4	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   	  
	   	   	  
FSK:	  	  
	  
011/15	  HAUKEVEIEN	  -‐	  BEKKESTUABANEN	  -‐	  DETALJREGULERING,	  	  
NY	  2.GANGS	  BEHANDLING	  PLAN-‐003/15	  -‐	  15.01.2015	  	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  tok	  opp	  sitt	  forslag	  fra	  Planutvalget:	  Rådmannens	  Alt	  1	  med	  
tillegg:	  Planen	  endres	  ved	  at	  kunstgressbanen	  med	  tilhørende	  anlegg	  og	  belysning	  tas	  ut	  av	  
planen.	  Arealet	  tenkt	  brukt	  til	  kunstgressbane	  beholdes	  som	  areal	  til	  lek	  og	  ballspill	  som	  i	  
dag.	  Bestemmelser	  og	  kart	  justeres	  i	  tråd	  med	  dette.	  	  
Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  innstillingen	  og	  Lille-‐Olsens	  forslag	  ble	  innstillingen	  
vedtatt	  med	  11	  mot	  2	  stemmer	  (V,	  KrF)	  
	  
UKE	  5	  
	  
KST:	  
	  
002/15	  KIRKEVEIEN	  28-‐30	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  FORNYET	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	  FSK-‐
002/15	  -‐	  21.01.2015	  	  
Fellesforslag	  Ap,	  V,	  KrF	  fremmet	  av	  Marianne	  Rieber-‐Mohn	  (Ap):	  	  



1.	  Som	  innstillingen:	  Privat	  forslag	  til	  detaljregulering	  for	  Kirkeveien	  28	  og	  30,	  planID	  
2011014,	  plankart	  dokument	  2257721	  og	  bestemmelser,	  dokument	  2563595	  vedtas,	  jf.	  plan-‐	  
og	  bygningsloven	  §	  12-‐12.	  	  
2.	  Rekkefølgebestemmelsene	  §	  7.2	  om	  delt	  utbygging	  av	  hensyn	  til	  skolekapasitet	  utgår.	  	  
Votering:	  Innstillingens	  pkt.	  1	  ble	  vedtatt	  med	  47	  mot	  4	  stemmer.	  Fellesforslaget	  pkt.	  2	  fikk	  
19	  stemmer.	  	  
	  
003/15	  HAUKEVEIEN	  -‐	  BEKKESTUABANEN	  -‐	  DETALJREGULERING,	  NY	  2.GANGS	  BEHANDLING	  
FSK-‐011/15	  -‐	  21.01.2015	  
Ole-‐Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  tok	  opp	  sitt	  forslag	  fra	  formannskapet:	  Rådmannens	  Alt	  1	  med	  
tillegg:	  Planen	  endres	  ved	  at	  kunstgressbanen	  med	  tilhørende	  anlegg	  og	  belysning	  tas	  ut	  av	  
planen.	  Arealet	  tenkt	  brukt	  til	  kunstgressbane	  beholdes	  som	  areal	  til	  lek	  og	  ballspill	  som	  i	  
dag.	  Bestemmelser	  og	  kart	  justeres	  i	  tråd	  med	  dette.	  	  
Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  innstillingen	  og	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  ble	  
innstillingen	  vedtatt	  med	  43	  mot	  8	  stemmer.	  
	  
PLAN:	  
	  
014/15	  TANUMPLATÅET	  OG	  HORNIMARKA	  -‐	  KOMMUNEDELPLAN	  -‐	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	  	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  	  
1.	  Boligområdene	  B7	  og	  B1	  tas	  ut	  av	  området	  og	  omgjøres	  til	  LNF.	  Begge	  områdene	  er	  i	  strid	  
med	  vedtatt	  arealstrategi	  og	  formålet	  med	  kommunedelplanen	  for	  Tanumplatået.	  	  
2.	  Det	  tillates	  et	  begrenset	  antall	  boliger	  i	  LNF	  områdene	  for	  boliger	  tilknyttet	  
landbruksvirksomhet	  og	  tilknyttede	  næringer	  (landbruk	  pluss)	  	  
Votering:	  Lilloe-‐Olsen	  forslag	  pkt1	  (ad	  B1)	  fikk	  2	  stemmer	  (Ap,	  V).	  Lilloe-‐Olsen	  forslag	  pkt.	  1	  
(ad	  B7)	  fikk	  1	  stemme	  (V).	  Lilloe-‐Olsen	  forslag	  pkt.	  2	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  	  
	  
015/15	  ØKRIVEIEN	  60,	  KONTROLLPLASS	  FOR	  KJØRETØYERDETALJREGULERING	  -‐	  2.	  GANGS	  
BEHANDLING	  	  
Fellesforslag	  fra	  V,	  H,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  Planutvalget	  vil	  gå	  i	  mot	  
omdisponering	  av	  dyrket	  mark.	  Alternativ	  1	  tas	  ut.	  Vi	  ber	  om	  at	  det	  arbeides	  videre	  med	  
sikte	  på	  å	  realisere	  en	  kontrollplass	  rett	  nord	  for	  ISIkrysset	  –	  Alternativ	  4.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	   	   	  
	  
017/15	  FRIDTJOF	  NANSENS	  VEI	  16	  D	  -‐	  LAGÅSEN	  -‐	  DETALJREGULERING	  -‐	  1.	  GANGS	  
BEHANDLING	  Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Mari	  Hjemdal:	  Forslag	  til	  detaljregulering	  
for	  Fridtjof	  Nansens	  vei	  16	  D,	  Lagåsen,	  planID	  2014019,	  legges	  ut	  på	  høring	  og	  offentlig	  
ettersyn	  basert	  på	  at	  antall	  nye	  boenheter	  skal	  være	  max.	  16	  og	  ha	  karakter	  av	  en-‐	  og	  
tomannsboliger	  innenfor	  felt	  BK	  og	  BF.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  



BAUN:	  
	  
003/15	  BARNEHAGEMELDING	  2015-‐2020	  -‐	  HØRING	  	  
Fellesforslag	  H	  og	  V	  fremmet	  av	  Kari	  Øie	  Nilsen	  (H):	  Nytt	  punkt	  7	  Fokusområder:	  
Sektorutvalg	  barn	  og	  unge	  ønsker	  at	  lek	  med	  tall	  og	  naturfag	  innarbeides	  i	  
barnehagemeldingen.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  	  
	  
UKE	  6	  
	  
MIKK:	  
	  
004/15	  OPPFØLGING	  AV	  POLITISKE	  VEDTAK	  –	  MIKK	  
Siri	  Engesæth	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Rådmannen	  bes	  fremlegge	  notat	  om	  
flomsikring.	  Jfr.	  sak	  om	  Sandvikavassdraget.	  	  
Votering:	  Rådmannens	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  Engesæths	  forslag	  oversendes	  
rådmannen.	  
	  
005/15	  PLANLAGTE	  SAKER	  SEKTORUTVALG	  MIKK	  –	  2015	  
Siri	  Engesæth	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Rådmannen	  bes	  fremlegge	  notat	  om	  oppfølging	  
av	  sak	  041/14	  Atlantis,	  behandlet	  i	  sektorutvalget	  18.09.2014.	  	  
Votering:	  Engesæths	  forslag	  oversendes	  rådmannen	  
	  
UKE	  7	  
	  
FSK:	  
	  
019/15	  TANUMPLATÅET	  OG	  HORNIMARKA	  -‐	  KOMMUNEDELPLAN	  -‐	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  tok	  opp	  sitt	  forslag	  fra	  Planutvalget:	  1.	  Boligområdene	  B7	  og	  B1	  
tas	  ut	  av	  området	  og	  omgjøres	  til	  LNF.	  Begge	  områdene	  er	  i	  strid	  med	  vedtatt	  arealstrategi	  
og	  formålet	  med	  kommunedelplanen	  for	  Tanumplatået.	  	  
Votering:	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  om	  å	  ta	  ut	  B1	  fikk	  4	  stemmer	  (Ap,	  V)	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  om	  å	  
ta	  ut	  B7	  fikk	  1	  stemmer	  (V)	  
	  
PLAN:	  
	  
025/15	  NIELS	  LEUCHS	  VEI	  46	  -‐	  50	  –	  DETALJREGULERING	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  	  
1.	  Reguleringsplanen	  baseres	  på	  Alternativ	  3,	  der	  all	  trafikk	  til	  senteret	  skjer	  fra	  Niels	  Leuchs	  
vei.	  	  
2.	  Subsidiært	  velges	  Alternativ	  2,	  basert	  på	  følgende	  forutsetninger:	  	  



•	  Varelevering	  må	  reguleres	  tidsmessig	  	  

•	  Slettestien	  utbedres	  som	  under	  Alternativ	  1	  	  

•	  Varelevering	  skjer	  innvendig	  i	  bygget	  	  

Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  rådmannens	  forslag	  og	  fellesforslaget,	  ble	  
fellesforslaget	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  
028/15	  KRAV	  OM	  LOVLIGHETSKONTROLL	  -‐	  ETTER	  KOMMUNELOVEN	  §	  59	  -‐	  SV	  VEDTAK	  I	  
PLANUTVALGET	  I	  MØTET	  DEN	  15.01.15,	  SAKNR.	  005/15	  -‐	  TELENOR	  ARENA	  -‐	  VURDERING	  
AV	  DRIFTSOPPLEGG	  I	  FORHOLD	  TIL	  REGULERINGSBESTEMMELSEN	  §	  9	  
Hilde	  Arneberg	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Planutvalgets	  vedtak	  av	  15.01.2015	  i	  sak	  
005/15	  opprettholdes	  og	  saken	  oversendes	  Fylkesmannen	  i	  Oslo	  og	  Akershus	  for	  
lovlighetskontroll.	  
Votering:	  Arnebergs	  forslag	  fikk	  1	  stemme	  (V).	  
	  

BAUN:	  

014/15	  HANDLINGSPLAN	  MOT	  EKSTREMISME	  
Odd	  Roar	  Kristensen	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag	  til	  nytt	  punkt	  3:	  Sektorutvalg	  barn	  
og	  unge	  ber	  om	  en	  årlig	  redegjørelse	  fra	  rådmannen	  om	  ekstremisme	  i	  Bærum.	  
Votering:	  Kristensens	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  Hojems	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

015/15	  DEN	  KULTURELLE	  SKOLESEKKEN	  –	  ENDRING	  AV	  FORDELING	  AV	  STATLIGE	  
SPILLEMIDLER	  

Fellesforslag	  (alle	  partier)	  fremmet	  av	  Hilde	  Arneberg	  (V):	  Sektorutvalg	  barn	  og	  unge	  
beklager	  manglende	  dialog	  i	  denne	  saken	  og	  ber	  om	  at	  kommunen	  blir	  involvert	  i	  liknende	  
saker.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

017/15	  NÆRMILJØUTVIKLING	  GJENNOM	  MEDVIRKNING	  -‐	  OMRÅDERETTET	  INNSATS	  
Odd	  Roar	  Kristensen	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag	  til	  nytt	  punkt	  3:	  Sektorutvalg	  barn	  
og	  unge	  ber	  om	  en	  årlig	  redegjørelse	  fra	  rådmannen	  om	  nærmiljøutvikling	  for	  områdene	  
Rykkinn	  og	  Fornebu.	  	  
Votering:	  Kristensens	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

UKE	  9	  
	  

KST:	  

014/15	  :	  Tanumplatået	  og	  Hornimarka	  -‐	  kommunedelplan	  -‐	  2.	  gangs	  behandling	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  	  
Forslag	  til	  vedtak:	  	  



Boligområdene	  B7	  og	  B1	  tas	  ut	  av	  området	  og	  omgjøres	  til	  LNF.	  Begge	  områdene	  er	  i	  strid	  
med	  vedtatt	  arealstrategi	  og	  formålet	  med	  kommunedelplanen	  for	  Tanumplatået.	  	  
Forslag	  til	  justering	  av	  bestemmelser	  	  
§	  2-‐3	  Byggegrenser	  	  
•	  Bygge	  –	  og	  anleggsarbeid	  innenfor	  30	  meters	  sonen	  langs	  vann	  og	  vassdrag	  og	  innenfor	  10	  

meters	  sonen	  mot	  mindre	  bekker	  og	  elver	  er	  ikke	  tillatt.	  For	  Stovivannet	  gjelder	  100	  meter.	  
Kommunen	  kan	  likevel	  tillate	  opparbeidelse	  av	  turstier	  innenfor	  sonen	  og	  kryssing	  av	  sonen	  
med	  kabler,	  ledninger,	  skogsbilveier	  og	  byggverk	  som	  står	  i	  nødvendig	  sammenheng	  med	  
vassdraget,	  såfremt	  dette	  kan	  gjøres	  på	  en	  skånsom	  måte	  i	  forhold	  til	  terreng,	  biologisk	  
mangfold	  og	  vegetasjon.	  	  
§	  6	  Landbruks-‐,	  natur-‐	  og	  friluftsområder	  	  

§	  6-‐1	  LNF	  Felt	  LNF1	  	  

•	  Landbruk	  Pluss	  aktivitet	  skal	  godkjennes	  av	  kommunen.	  	  

•	  Kantvegetasjon	  langs	  bekker	  skal	  opprettholdes.	  	  

•	  Eksisterende	  turveier	  og	  stier	  tillates	  opprettholdt.	  	  
•	  Grøntkorridorer	  ned	  mot	  Vøyenenga	  og	  Slependen	  skal	  opprettholdes/etableres.	  Felt	  LNF2	  	  

•	  Ny	  boligbebyggelse	  og	  fradeling	  til	  bolig	  er	  ikke	  tillatt	  	  

•	  Ny	  boligbebyggelse,	  annen	  bebyggelse	  og	  tiltak	  tilknyttet	  stedbunden	  næring	  og	  tilhørende	  

Landbruk	  Pluss	  virksomhet	  tillates	  dersom	  det	  ansees	  nødvendig	  for	  driften.	  Landbruk	  Pluss	  
aktivitet	  skal	  godkjennes	  av	  kommunen.	  	  
•	  Eksisterende	  spredt	  bolig-‐	  og	  fritidsbebyggelse	  tillates.	  	  

•	  Med	  hjemmel	  i	  plan-‐	  og	  bygningslovens	  §	  11-‐11	  første	  ledd	  fastsettes	  at	  tillatt	  utnyttelse	  

på	  eksisterende	  fritidsbebyggelse	  skal	  under	  ingen	  omstendigheter	  overstige	  80	  m2	  BYA	  og	  
ikke	  ha	  mer	  enn	  ett	  måleverdig	  plan.	  I	  tillegg	  tillates	  ett	  frittliggende	  uthus	  på	  inntil	  40	  m2	  
BYA.	  	  
•	  Ny	  bebyggelse	  tilknyttet	  drift	  av	  landbruksområder	  skal	  som	  hovedregel	  plasseres	  i	  

tilknytning	  til	  eksisterende	  gårdstun	  og	  utformes	  i	  tråd	  med	  lokal	  byggeskikk.	  	  
•	  Tillatt	  grad	  av	  utnyttelse	  for	  eksisterende,	  bebygde	  boligeiendommer	  og	  tidligere	  godkjent	  

fradelte	  eiendommer	  til	  bolig	  i	  LNF-‐	  områdene	  skal	  ikke	  overstige	  %	  BYA	  =	  15%	  og	  BRA	  250	  
m2.	  	  
•	  Kantvegetasjon	  langs	  bekker	  og	  langs	  Stovivannet	  skal	  opprettholdes	  og	  styrkes.	  	  

•	  Eksisterende	  turveier	  og	  stier	  tillates	  opprettholdt.	  	  
•	  Eksisterende	  grøntkorridorer	  ned	  mot	  Vøyenenga	  og	  Slependen	  

	  
Votering:	  	  
Lilloe-‐Olsens	  forslag	  ad	  B1	  fikk	  19	  stemmer,	  	  
Lilloe-‐Olsens	  forslag	  ad	  §2-‐3	  Byggegrenser	  ble	  enstemmig	  vedtatt	  	  
Lilloe-‐Olsens	  forslag	  ad	  §	  6	  Landbruks-‐,	  natur-‐	  og	  friluftsområder	  -‐	  Felt	  LNF	  1	  ble	  enstemmig	  
vedtatt	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  ad	  §	  6	  Landbruks-‐,	  natur-‐	  og	  friluftsområder	  -‐	  Felt	  LNF	  2	  ble	  
vedtatt	  med	  38	  mot	  11	  stemmer	  
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MIKK:	  

013/15	  :	  Fremkommelighetsstrategi	  for	  buss	  i	  Akershus	  -‐	  Høringsuttalelse	  Bærum	  
kommune	  
Siri	  Engesæth	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag,	  punkt	  4:	  Vollsveien	  er	  en	  viktig	  stamvei	  i	  
Bærum	  med	  begrenset	  fremkommelighet	  for	  buss,	  sykkel	  og	  gange.	  Den	  nedre	  delen	  av	  
Vollsveien	  bør	  derfor	  bygges	  ny.	  Det	  fins	  ikke	  alternative	  ruter	  for	  privattrafikk	  å	  ta	  ned	  til	  
E18,	  og	  strekningen	  må	  utbedres	  hurtig.	  	  
Votering:	  Rådmannens	  punkt	  4	  med	  Engesæths	  tilleggsforslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
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PLAN:	  
	  
042/15	  :	  ROPERNVEIEN	  1B	  -‐	  BEHANDLING	  AV	  KLAGE	  AV	  24.11.2014	  PÅ	  VILKÅR	  OM	  
OPPARBEIDELSE	  AV	  VEI	  I	  REGULERINGSSJEFENS	  VEDTAK	  AV	  06.11.2014	  OM	  DELING	  AV	  
GNR.	  43,	  BNR.	  111	  Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  Planutvalget	  tar	  
klagen	  til	  følge	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  06.11.14.	  Det	  stilles	  ikke	  vilkår	  om	  opparbeidelse	  av	  
vei	  for	  deling	  av	  gnr.43,	  bnr.	  111.	  Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
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PLAN:	  
	  
051/15	  :	  SNARET	  5	  -‐	  BEHANDLING	  AV	  NABOKLAGER	  PÅ	  BYGNINGSSJEFENS	  DISPENSASJON	  
OG	  RAMMETILLATELSE	  TIL	  TOMANNSBOLIG	  PÅ	  GBNR	  33/143	  	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Klagen	  tas	  delvis	  til	  følge.	  Det	  gis	  ikke	  
dispensasjon	  fra	  reguleringsplanens	  bestemmelser	  i	  §3	  om	  takform	  og	  takvinkel.	  Forslaget	  
fremstår	  som	  ruvende	  og	  er	  ikke	  tilpasset	  omkringliggende	  bebyggelse.	  Dispensasjon	  kan	  få	  
store	  negative	  presendensvirkninger.	  	  
Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  rådmannens	  og	  Lilloe-‐Olsens	  forslag,	  ble	  Lilloe-‐
Olsens	  forslag	  vedtatt	  med	  3	  mot	  2	  stemmer	  (Ap,	  H).	  
	  
053/15	  :	  HAMMERSTADVEIEN	  7	  -‐	  KLAGE	  OVER	  BYGNINGSSJEFENS	  GODKJENNELSE	  AV	  
GARASJE	  PÅ	  EIENDOMMEN	  GNR.	  38,	  BNR.	  10	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Liv	  Skrede:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  rådmannens	  
redegjørelse	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  29.01.2015.	  Tiltaket	  flyttes	  1	  meter	  slik	  at	  minste	  
avstand	  til	  tomtegrense	  blir	  2	  meter.	  	  



Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt	  
	  
056/15	  :	  MARIO	  CAPRINOS	  VEI	  11	  C	  -‐	  BEHANDLING	  AV	  KLAGE	  AV	  30.12.2014	  PÅ	  
BYGNINGSSJEFENS	  VEDTAK	  AV	  10.12.2014	  MED	  AVSLAG	  PÅ	  GJENOPPFØRING	  AV	  BRYGGE	  
PÅ	  GBNR	  43/241	  	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Mari	  Hjemdal:	  Planutvalget	  slutter	  seg	  ikke	  til	  
rådmannens	  begrunnelse,	  og	  omgjør	  vedtaket	  av	  10.12.2014,	  og	  godkjenner	  som	  omsøkte	  
tiltak.	  Planutvalget	  anser	  at	  tiltaket	  er	  en	  reparasjon	  av	  eksisterende	  brygge,	  og	  således	  ikke	  i	  
strid	  med	  reguleringsplanen.	  	  
Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt	  
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FSK:	  

040/15	  :	  Emma	  Hjorths	  vei	  -‐	  del	  av	  gnr	  47	  bnr	  4	  -‐	  detaljregulering	  -‐	  2.	  gangs	  behandling	  
Ole	  Andreas	  Lilloe	  Olsen	  (V)	  tok	  opp	  rådmannens	  forslag	  i	  sak	  040/15:	  Privat	  forslag	  til	  
reguleringsplan,	  detaljregulering	  for	  Emma	  Hjorths	  vei	  -‐	  del	  av	  gnr.	  47	  bnr.	  4,	  planID	  
2011018,	  plankart	  dokument	  2019012	  og	  bestemmelser,	  dokument	  2332158,	  vedtas	  ikke,	  jf.	  
plan-‐	  og	  bygningsloven	  §	  12-‐12.	  	  
Votering:	  Ad	  sak	  040/15:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  innstillingen	  og	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  
ble	  innstillingen	  vedtatt	  med	  11	  mot	  2	  stemmer	  (V,	  KrF)	  	  

041/15	  :	  Jens	  Holes	  vei-‐	  del	  av	  gnr	  47	  bnr	  4	  -‐	  detaljregulering	  -‐	  2.	  gangs	  behandling	  	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  tok	  opp	  sitt	  forslag	  fra	  planutvalget:	  Bebyggelsen	  forskyves	  
lengre	  inn	  i	  Jens	  Holes	  vei	  slik	  at	  ytterste	  bygg	  ikke	  kommer	  lenger	  frem	  mot	  krysset	  enn	  
eksisterende	  bebyggelse	  på	  motsatt	  side.	  Den	  ytterste	  delen	  av	  tomten	  fra	  denne	  
bebyggelsen	  og	  til	  der	  tomten	  snevrer	  inn	  mot	  vest,	  reguleres	  til	  grøntstruktur.	  	  
Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  innstillingen	  og	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  ble	  
innstillingen	  vedtatt	  med	  11	  mot	  2	  stemmer	  (V,	  KrF)	  	  

042/15	  :	  E16	  -‐	  Bjørum	  -‐	  Skaret,	  endelig	  bompengeutredning,	  lokalpolitisk	  vedtak	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  nytt	  pkt.	  3:	  Innkrevingen	  i	  begge	  retninger	  skjer	  på	  ny	  
E16	  i	  to	  envegs	  automatiske	  bomstasjoner	  i	  tilknytning	  til	  tunnelåpningene	  for	  
Sollihøgdatunnelen.	  På	  ny	  E16	  ligger	  bomstasjonen	  for	  nordgående	  trafikk	  nord	  for	  
tunnelåpningen,	  for	  sørgående	  trafikk	  sør	  for	  tunnelpningen.	  Trafikk	  på	  eksisterende	  E16	  
over	  Sollihøgda	  begrenses	  med	  sterke	  fartsbegrensninger,	  fartsdumper	  og	  fysiske	  hindringer	  
for	  å	  hindre	  snikkjøring	  	  
Votering:	  Lilloe	  Olsens	  forslag	  til	  pkt.	  3	  fikk	  2	  stemmer	  (V,	  KrF)	  
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PLAN	  

059/15	  :	  PLANPROGRAM	  -‐	  STABEKK	  SENTRUM	  -‐	  OMRÅDEREGULERING	  
Fellesforslag	  fra	  H,	  V,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Kristian	  Udnes:	  Planutvalget	  åpner	  for	  å	  behandle	  
detaljreguleringer	  innenfor	  planområdet	  såfremt	  disse	  er	  tilpasset	  intensjonene	  i	  
planprogrammet	  og	  at	  det	  foreligger	  avtaler	  som	  sikrer	  deltakelse	  i	  felles	  investeringer	  i	  
samsvar	  med	  prosjektets	  antatte	  forholdsmessige	  andel.	  	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag:	  Planen	  skal	  ta	  vare	  på	  gamle	  
Stabekks	  stedsidentitet	  og	  formater.	  Ny	  bebyggelse	  skal	  tilpasse	  seg	  og	  underordne	  seg	  den	  
historiske	  bebyggelsen	  med	  forretninger	  i	  første	  etasje	  og	  boliger	  i	  øvrige	  etasjer.	  Det	  skal	  
tas	  hensyn	  til	  eksisterende	  uttrykk,	  materialvalg	  og	  fargeskala.	  	  
Votering:	  Rådmannens	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  fikk	  1	  stemme	  
(V).	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
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BAUN	  

036/15	  :	  Forslag	  til	  modell	  for	  etablering	  av	  opplæringstilbud	  for	  elever	  med	  særskilte	  
talenter	  i	  musikk	  i	  Bærum	  kommune	  
Hilde	  Arneberg	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Rådmannen	  fremlegger	  vurdering:	  Kommunen	  
er	  behjelpelig,	  via	  en	  ubyråkratisk	  nettbasert	  ordning	  med	  informasjon	  og	  veiledning	  for:	  
Enkeltpersoner	  som	  ønsker	  å	  søke	  om	  midler	  til	  egen	  talentutvikling.	  Enkeltpersoner	  og	  
firmaer	  som	  ønsker	  å	  bidra	  med	  støtte	  til	  talentfulle	  elever.	  Ordning	  som	  muliggjør	  
fjernadopsjon	  av	  en/flere	  talentfulle	  elever,	  der	  enkeltpersoner	  og	  bedrifter	  jevnlig	  og	  
forutsigbart	  gir	  økonomiske	  bidrag.	  Ordningen	  bekjentgjøres	  på	  aktuelle	  nettsider	  og	  via	  
kommunens	  informasjonskanaler.	  
Votering:	  Arnebergs	  forslag	  oversendes	  rådmannen	  for	  oppfølging.	  

037/15	  :	  Rullering	  rusmiddelpolitisk	  handlingsplan	  2016	  -‐	  2020	  –	  orientering	  
Hilde	  Arneberg	  (V)	  fremmet	  følgende	  tilleggsforslag:	  Rusmiddelpolitisk	  handlingsplan	  2016	  –	  
2020	  oversendes	  ungdommens	  kommunestyre	  til	  orientering.	  Ungdommens	  kommunestyre	  
trekkes	  inn	  i	  det	  videre	  arbeidet	  med	  planen.	  	  
Votering:	  Arnebergs	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

FRIKK	  

027/15	  :	  Grinimuseet	  –	  finansiering	  
Fellesforslag	  alle	  partier	  (H,	  Frp,	  V,	  Ap,	  SV)	  fremmet	  av	  Morten	  Skauge	  (H):	  Sektorutvalg	  
FRIKK	  ber	  om	  at	  Grinimuseets	  gjenstående	  gjeld	  til	  Bærum	  kommune	  ettergis,	  og	  at	  dette	  
innarbeides	  i	  Økonomimelding	  I	  2015.	  Fellesforslag	  alle	  partier	  (H,	  Frp,	  V,	  Ap,	  SV)	  fremmet	  av	  
Kari	  Seljelid	  (Ap):	  Bærum	  kommune	  vil	  fortsatt	  bidra	  til	  driften	  av	  Grinimuseet	  og	  til	  at	  



Grinibrakken	  kan	  bli	  innredet	  som	  museum	  i	  samarbeid	  med	  aktuelle	  instanser.	  Staten	  bør	  
være	  den	  største	  bidragsyteren	  siden	  Grinimuseet	  må	  bli	  å	  anse	  som	  et	  museum	  av	  nasjonal	  
verdi.	  	  
Votering:	  Rådmannens	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  Fellesforslagene	  ble	  enstemmig	  
vedtatt.	  
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KST:	  

032/15	  :	  Emma	  Hjorths	  vei	  -‐	  del	  av	  gnr	  47	  bnr	  4	  -‐	  detaljregulering	  -‐	  2.	  gangs	  behandling	  
Ole	  Andreas	  Lilloe	  Olsen	  (V)	  tok	  opp	  rådmannens	  forslag	  i	  sak	  040/15:	  Privat	  forslag	  til	  
reguleringsplan,	  detaljregulering	  for	  Emma	  Hjorths	  vei	  -‐	  del	  av	  gnr.	  47	  bnr.	  4,	  planID	  
2011018,	  plankart	  dokument	  2019012	  og	  bestemmelser,	  dokument	  2332158,	  vedtas	  ikke,	  jf.	  
plan-‐	  og	  bygningsloven	  §	  12-‐12.	  
Votering:	  Ad	  sak	  040/15:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  innstillingen	  og	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  
ble	  innstillingen	  vedtatt	  med	  11	  mot	  2	  stemmer	  (V,	  KrF)	  

033/15	  :	  Jens	  Holes	  vei-‐	  del	  av	  gnr	  47	  bnr	  4	  -‐	  detaljregulering	  -‐	  2.	  gangs	  behandling	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  tok	  opp	  sitt	  forslag	  fra	  planutvalget:	  Bebyggelsen	  forskyves	  
lengre	  inn	  i	  Jens	  Holes	  vei	  slik	  at	  ytterste	  bygg	  ikke	  kommer	  lenger	  frem	  mot	  krysset	  enn	  
eksisterende	  bebyggelse	  på	  motsatt	  side.	  Den	  ytterste	  delen	  av	  tomten	  fra	  denne	  
bebyggelsen	  og	  til	  der	  tomten	  snevrer	  inn	  mot	  vest,	  reguleres	  til	  grøntstruktur.	  	  
Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  innstillingen	  og	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  ble	  
innstillingen	  vedtatt	  med	  11	  mot	  2	  stemmer	  (V,	  KrF)	  	  
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PLAN:	  

071/15	  :	  ØKRIVEIEN	  60,	  KONTROLLPLASS	  FOR	  KJØRETØY	  -‐	  DETALJERGULERING	  -‐	  NY	  2.	  GANGS	  

BEHANDLING	  
Fellesforslag	  fra	  V,	  H,	  Ap	  fremmet	  av	  Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen:	  Planutvalget	  avviser	  planforslaget.	  
Planutvalget	  mener	  at	  kontrollplassen	  ved	  Økri	  kan	  plasseres	  som	  vist	  på	  illustrasjon	  i	  alternativ	  3.	  

Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

UKE	  21	  

PLAN:	  

085/15	  :	  KOMMUNEPLANENS	  AREALDEL	  2015-‐30	  -‐	  2.	  GANGS	  BEHANDLING	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag	  som	  følger	  saken	  uten	  votering:	  Planutvalget	  
anmoder	  det	  sittende	  Kommunestyret	  om	  å	  utsette	  den	  endelige	  behandlingen	  av	  Kommuneplanen	  

til	  etter	  valget.	  Det	  sittende	  Kommunestyret	  behandler	  nå	  Kommuneplanen	  i	  sitt	  siste	  møte	  og	  skal	  
ikke	  selv	  styre	  etter	  de	  vedtak	  som	  fattes.	  De	  bør	  derfor	  bare	  avgi	  en	  innstilling.	  Kommuneplanens	  
arealdel	  er	  et	  av	  de	  viktigste	  politiske	  styringsdokumentene	  for	  de	  folkevalgte	  og	  det	  påtroppende	  



kommunestyre	  bør	  ha	  det	  siste	  ord	  i	  en	  plan	  de	  selv	  skal	  styre	  etter.	  Det	  er	  også	  flere	  kontroversielle	  

valg	  Bærumssamfunnet	  blir	  stilt	  overfor	  i	  behandlingen	  av	  denne	  planen.	  Det	  er	  uenighet	  mellom	  
administrasjonen	  og	  folkevalgte	  og	  det	  er	  uenighet	  mellom	  de	  folkevalgte.	  Av	  hensyn	  til	  ideene	  med	  
folkestyret	  og	  demokratiets	  ånd	  bør	  befolkningen	  derfor	  kunne	  påvirke	  og	  si	  sin	  mening	  om	  også	  

disse	  viktige	  valgene	  gjennom	  Kommunevalget.	  
Basert	  på	  Rådmannens	  innstilling:	  	  
	  

A. Det	  foretas	  følgende	  endringer	  i	  det	  foreslåtte	  arealkartet	  fra	  Rådmannen:	  	  
Alle	  forslag	  til	  omdisponering	  av	  dyrket	  og	  dyrkbar	  mark	  tas	  ut	  av	  planen:	  	  
1.	  Gjønnes	  gård	  2	  (grønt	  struktur)	  74	  dekar	  	  

2.	  Ballerud	  gård	  (bolig	  tjenesteyting)	  41	  dekar	  	  
3.	  Del	  av	  Solbergjordet	  (grøntstruktur)	  41	  dekar	  	  
4.	  Del	  av	  Solbergjordet	  (idrett)	  12,4	  dekar	  	  

5.	  Østre	  Jong	  og	  Bjørnegård	  (bolig)	  76,7	  dekar	  	  
6.	  Trulsrud	  (idrett)	  16,1	  dekar	  	  
7.	  Gjettum	  gård	  (	  bolig)	  13,4	  dekar	  	  

	  
I	  tillegg	  tilbakeføres	  følgende	  arealer	  til	  LNF:	  	  
1.	  Smiejordet	  på	  Fossum	  (tjenesteyting)	  –	  98	  dekar	  	  

2.	  Bjørnegård	  (idrett).	  Tilbakeføres	  i	  tråd	  med	  gjeldende	  bruk	  og	  grunneiers	  interesse.	  	  
3.	  Bekkestumyra	  (tidligere	  fremtidig	  vegformål	  –	  nå	  foreslått	  som	  bolig)	  Viktig	  fremtidig	  grøntområde	  
for	  Bekkestuas	  befolkning	  og	  naturlig	  del	  av	  sammenhengende	  grøntdrag	  fra	  Bekkestua	  sentrum	  via	  

Ballerud	  og	  Store	  Stabekk	  til	  Høvik.	  	  
4.	  Øverland	  (tjenesteyting	  )15,6	  dekar	  	  
	  

Følgende	  andre	  LNF	  arealer	  utover	  Rådmannens	  forslag	  kan	  omdisponeres:	  	  
1. Grorud	  gård	  (70	  boliger	  for	  eldre)	  Ikke	  dyrkbart	  og	  anses	  bedre	  enn	  Øverland.	  Krav	  om	  ingen	  

parkering	  for	  beboere.	  	  

	  
Andre	  endringer:	  	  
1.	  Fremtidige	  boligarealer	  på	  Fossum	  endres	  til	  fremtidig	  Bolig/idrett/tjenesteyting	  	  

2.	  Fremtidig	  næringsareal	  på	  Økrisletta	  endres	  til	  fremtidig	  idrettsareal	  	  
	  
Frem	  til	  neste	  rullering	  av	  Kommuneplanen	  skal	  følgende	  vurderes:	  	  

I. Makeskifte	  av	  næringsarealer	  på	  Rud	  med	  boligarealer	  langs	  den	  nye	  motorveien	  forbi	  
Avtjerna.	  	  

II. Makeskifte	  av	  næringsarealer	  på	  sydsiden	  av	  Stabekk	  stasjon(Monter)	  med	  boligarealer	  

langs	  nye	  E18.	  
III. 	  Makeskifte	  av	  næringsarealer	  på	  Høvik	  med	  boligarealer	  på	  Ramstadsletta.	  	  

IV. Bussmetro	  på	  visse	  strekninger	  –	  særlig	  der	  det	  vil	  ta	  lang	  tid	  å	  få	  metro:	  	  
a)	  Bærums	  Verk	  –	  Kolsås	  –	  Vøyenenga	  –	  Sandvika	  	  
b)	  Østerås	  -‐	  Hosle	  –	  Haslum	  –	  Sandvika	  	  

c)	  Sandvika	  –	  Høvik	  –	  Fornebu	  	  
	  

I. Kombinasjon	  av	  skole	  og	  friareal	  på	  Bekkestumyra.	  	  



	  

A. Det	  foretas	  følgende	  endringer	  i	  forslaget	  til	  bestemmelser	  	  
§	  1.1.	  Kommunedelplaner	  (juridisk	  bindende	  planer)	  vedtatt	  før	  kommuneplanens	  
arealdel	  gjelder.	  Verbalforslag:	  Vedtatt	  kommunedelplan	  for	  kulturminner	  og	  

landbruksplanen	  gjøres	  som	  juridisk	  bindende	  del	  av	  denne	  planen	  i	  tråd	  med	  
tidligere	  vedtak.	  	  
§	  2.2.	  Tillegg	  og	  presiseringer	  til	  boligformål	  	  

c)	  Siste	  setning	  skal	  lyde:	  I	  planer	  før	  2009	  kommer	  parkering	  på	  terreng	  i	  tillegg	  	  
d)	  Tillegg:	  	  
I	  alle	  planer	  der	  utnyttelsen	  i	  boligbebyggelse	  er	  angitt	  som	  U-‐grad	  i	  gammel	  plan	  

gjelder	  Kommuneplanens	  bestemmelser	  om	  høyder,	  antall	  boenheter	  og	  BYA	  foran	  
de	  innvendige	  utnyttelsesbestemmelsene	  i	  gammel	  plan.	  	  
e)	  Tillegg:	  	  

og	  maks	  9	  m	  der	  fasadene	  er	  høyest	  mot	  vei	  eller	  nabo.	  Maks	  sammenhengende	  
fasadelengde	  er	  fire	  ganger	  avstand	  til	  nabogrense.	  
f)	  Tillegg:	  	  

og	  maks	  6	  m	  der	  fasadene	  er	  høyest	  mot	  vei	  eller	  nabo.	  	  
§7.3	  Tillegg:	  
ivareta	  stedegen	  vegetasjon	  og	  tilpasses	  strøkets	  byggelinjer	  og	  øvrige	  bebyggelse	  i	  

størrelse,	  retning,	  materialvalg,	  form	  og	  format.	  	  
	  
Frem	  til	  neste	  rullering	  av	  Kommuneplanen	  skal	  følgende	  vurderes:	  	  

I. Justering	  av	  parkeringsbestemmelser	  slik	  at	  ny	  bebyggelse	  i	  by-‐	  og	  
senterområder	  prioriteres	  for	  husstander	  uten	  bil.	  	  

II. Bestemmelser	  som	  sikrer	  at	  kulturminner	  bli	  ivaretatt.	  	  

	  
Votering:	  Det	  ble	  ikke	  votert	  over	  forslagene.	  
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FSK:	  
070/15	  :	  Kommuneplanens	  arealdel	  2015-‐30	  -‐	  2.gangsbehandling	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  samme	  forslag	  som	  i	  PLAN	  over.	  
	  
071/15	  :	  Bærum	  viltnemnd	  –	  økonomi	  
Ole	  Andreas	  Liloe-‐Olsen	  (V)	  tok	  opp	  Viltnemndas	  forslag:	  Viltnemnda	  vil	  på	  denne	  bakgrunn	  
opprettholde	  dagens	  organisering	  av	  viltforvaltningen	  i	  Bærum	  kommune	  hvor	  det	  politiske	  ansvaret	  
for	  viltforvaltningen	  samt	  ansvaret	  for	  ettersøk	  og	  avliving	  av	  fallvilt	  er	  tillagt	  viltnemnda.	  	  

Votering:	  Ved	  alternativ	  votering	  mellom	  innstillingens	  pkt.	  1	  og	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  ble	  innstillingen	  
vedtatt	  med	  11	  mot	  2	  stemmer	  (V,	  Frp)	  
PLAN:	  

094/15	  :	  DETALJREGULERINGSPLAN	  FOR	  SKUIVEIEN	  111	  -‐	  Vøyenenga	  -‐	  GBR	  78/21,	  47/22,	  78/386	  
m.fl.	  -‐	  1.	  GANGS	  BEHANDLING	  	  
Eirik	  Bøe	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Bygningene	  etter	  gartnerivirksomheten/planteskolen	  som	  

ligger	  på	  eiendommen	  i	  dag	  er	  et	  kulturminne.	  Disse	  vil	  gå	  tapt	  med	  denne	  utbyggingen.	  Utbygger	  



pålegges	  derfor	  å	  dokumentere	  eiendommens	  kulturminner	  og	  historie.	  Historien	  og	  

gartnerivirksomheten	  kan	  bli	  et	  identitetsskapende	  element	  for	  det	  nye	  boligområde	  og	  kanskje	  
bidra	  til	  trivsel	  og	  tilhørighet.	  	  
Votering:	  Bøe's	  forslag	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
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046/15	  :	  Jar	  ishall	  -‐	  økonomisk	  situasjon	  -‐	  driftsbudsjett	  
’Fellesforslag	  H,	  Frp,	  V,	  KrF,	  Ap	  og	  SV	  fremmet	  av	  Morten	  Skauge	  (H):	  Bærum	  kommune	  bevilger	  6,38	  
mill.	  kroner	  til	  Jar	  ishall	  som	  skal	  benyttes	  til	  å	  innfri	  følgende	  gjeldsforpliktelser:	  ·∙	  1,5	  mill.	  kr.	  i	  

leverandørgjeld	  ·∙	  1,080	  mill.	  kr.	  til	  ubetalt	  mva.	  ·∙	  3,8	  mill.	  kr.	  i	  kortsiktig	  prosjektlån	  Følgende	  krav	  
settes	  til	  utbetaling:	  ·∙	  Jar	  ishall	  skal	  utarbeide	  et	  realistisk	  driftsbudsjett	  som	  viser	  balanse/overskudd	  
for	  perioden	  2016-‐2020.	  ·∙	  Driftsbudsjettet	  skal	  inkludere	  og	  synliggjøre	  avsetninger	  til	  ordinært	  

vedlikehold	  og	  service	  av	  teknisk	  utstyr	  samt	  avsetninger	  til	  et	  vedlikeholdsfond.	  ·∙	  Driftsbudsjettet	  
legges	  til	  grunn	  for	  ishallens	  leiepriser	  i	  perioden.	  160.000	  kr.	  av	  de	  260.000	  kr.	  som	  tidligere	  er	  
besluttet	  omdisponert	  fra	  idrettens	  driftstilskudd	  skal	  fortsatt	  tilføres	  Jar	  ishall	  som	  avtalt,	  mens	  de	  

100.000	  kr.	  som	  tidligere	  ble	  benyttet	  til	  å	  betjene	  renter	  på	  Jar	  ishall	  prosjektlån	  tilbakeføres	  Natur-‐	  
og	  idrettsforvaltningen	  for	  omdisponering	  til	  andre	  idrettsformål.	  Behandlingen	  i	  møte:	  
Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

Votering:	  Fellesforslaget	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
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KST:	  
058/15	  :	  Kommuneplanens	  arealdel	  2015-‐30	  -‐	  2.gangsbehandling	  Forslag	  til	  vedtak:	  	  

Lilloe-‐Olsen	  fremmet	  Venstres	  forslag.	  Forslagene	  vil	  bli	  samordnet	  og	  fremmet	  på	  nytt	  og	  votert	  
over	  i	  formannskapets	  møte	  10.06.2015.	  
	  

PLAN:	  
105/15	  :	  FOSSUM,	  OMRÅDEREGULERING	  -‐	  1.	  GANGS	  BEHANDLING	  
Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Plan	  for	  områderegulering	  for	  Fossum	  avvises.	  

Planutvalget	  imøteser	  en	  plan	  der	  Smiejordet	  i	  sin	  helhet	  bevares	  som	  jordbruksareal	  og	  idrett	  og	  
skole	  er	  plassert	  innenfor	  industriområdet.	  	  
Votering:	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  fikk	  1	  stemme	  (V).	  	  
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FSK:	  
082/15	  :	  Kommuneplanens	  arealdel	  2015-‐30	  -‐	  2.gangsbehandling	  

Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  Utsettelse	  av	  rettsvirkning:	  Formannskapet	  
anmoder	  det	  sittende	  Kommunestyret	  om	  å	  utsette	  den	  endelige	  behandlingen	  av	  Kommuneplanen	  
til	  etter	  valget.	  Det	  sittende	  Kommunestyret	  behandler	  nå	  Kommuneplanen	  i	  sitt	  siste	  møte	  og	  skal	  



ikke	  selv	  styre	  etter	  de	  vedtak	  som	  fattes.	  Samtidig	  skal	  Stortinget	  vedta	  ny	  jordvernstrategi	  der	  det	  

ligger	  an	  til	  innskjerpelser	  i	  anledningen	  til	  å	  dispensere	  fra	  jordloven	  ved	  utarbeidelse	  av	  kommunale	  
arealplaner	  for	  utbygging	  samme	  dag	  som	  Kommunestyremøtet.	  Kommunestyret	  bør	  derfor	  bare	  
avgi	  en	  innstilling.	  Kommuneplanens	  arealdel	  er	  et	  av	  de	  viktigste	  politiske	  styringsdokumentene	  for	  

de	  folkevalgte	  og	  det	  påtroppende	  kommunestyre	  bør	  ha	  det	  siste	  ord	  i	  en	  plan	  de	  selv	  skal	  styre	  
etter.	  Det	  er	  også	  flere	  kontroversielle	  valg	  Bærumssamfunnet	  blir	  stilt	  overfor	  i	  behandlingen	  av	  
denne	  planen.	  Det	  er	  uenighet	  mellom	  administrasjonen	  og	  folkevalgte	  og	  det	  er	  uenighet	  mellom	  de	  

folkevalgte.	  Av	  hensyn	  til	  ideene	  med	  folkestyret	  og	  demokratiets	  ånd	  bør	  befolkningen	  derfor	  kunne	  
påvirke	  og	  si	  sin	  mening	  om	  også	  disse	  viktige	  valgene	  gjennom	  Kommunevalget.	  Forslag	  som	  krever	  
eventuell	  ny	  begrenset	  høring	  skal	  høres	  frem	  til	  endelig	  behandling	  etter	  valget.	  	  

Votering:	  Lilloe-‐Olsens	  utsettelsesforslag	  av	  rettsvirkningen	  fikk	  2	  stemme	  (V,	  KrF)	  
	  
092/15	  :	  Kommuneplan	  2017-‐2035	  ,	  skisse	  til	  planstrategi	  og	  planprogram	  

Ole	  Andreas	  Lilloe-‐Olsen	  (V)	  fremmet	  følgende	  forslag:	  	  
Tillegg:	  Frem	  til	  neste	  rullering	  av	  Kommuneplanen	  skal	  følgende	  vurderes:	  	  

I. Makeskifte	  av	  næringsarealer	  på	  Rud	  med	  boligarealer	  langs	  den	  nye	  motorveien	  forbi	  

Avtjerna.	  	  
II. Makeskifte	  av	  næringsarealer	  på	  sydsiden	  av	  Stabekk	  stasjon(Monter)	  med	  boligarealer	  

langs	  nye	  E18.	  	  

III. Makeskifte	  av	  næringsarealer	  på	  Høvik	  med	  boligarealer	  på	  Ramstadsletta.	  
IV. Muligheter	  for	  egne	  traseer	  for	  Bussmetro	  på	  visse	  strekninger	  –	  særlig	  der	  det	  vil	  ta	  lang	  

tid	  å	  få	  metro:	  	  

a)	  Bærums	  Verk	  –	  Kolsås	  –	  Vøyenenga	  –	  Sandvika	  	  
b)	  Østerås	  -‐	  Hosle	  –	  Haslum	  –	  Sandvika	  	  
c)	  Sandvika	  –	  Høvik	  –	  Fornebu	  	  

I.	  Kombinasjon	  av	  skole	  og	  friareal	  på	  Bekkestumyra.	  	  
II.	  Fremtidig	  næringsareal	  på	  Økrisletta	  endres	  til	  fremtidig	  idrettsareal	  	  

VII.	  Sykkelprioriterte	  vegstrekninger	  og	  krysninger	  	  

VIII.	  Prioritering	  av	  gående	  og	  syklende	  i	  vegkryss	  Frem	  til	  neste	  rullering	  av	  Kommuneplanen	  skal	  
følgende	  vurderes:	  I.	  Justering	  av	  parkeringsbestemmelser	  slik	  at	  ny	  bebyggelse	  i	  by-‐	  og	  
senterområder	  prioriteres	  for	  husstander	  uten	  bil,	  mens	  parkeringsdekning	  i	  områder	  uten	  eller	  

med	  dårlig	  kollektivdekning	  holdes	  raus.	  	  
II.	  Bestemmelser	  som	  sikrer	  at	  kulturminner	  blir	  ivaretatt.	  	  
Videre	  fremmet	  Lilloe-‐Olsen	  følgende	  forslag:	  	  

Økrisletta.	  	  
Fremtidig	  næringsareal	  endres	  til	  fremtidig	  idrettsareal.	  
	  

Votering:	  Lilloe-‐Olsens	  forslag	  følger	  saken	  uten	  votering	  
	  


